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O braslovških zemljiščih na 
ustavnem sodišču

»Fejst delat«, pa ti 102 leti ne 
uideta

Zbiranje podpisov
Očitno se nam obeta obdobje zbiranja podpisov v podporo različnih zahtev za 
razpis referendumov. Podpise za referenduma o zakonu o malem delu in glede 
pokojninske reforme zbirajo tudi v Celju (na sliki).

Foto: SHERPA

»Zakaj je zdravstvo 
ukradlo materam 
pravico do poroda na 
domu?«

Plastične vrečke 
izjema, ne več pravilo

Nagrajenci Novega 
tednika in Osrednje 
knjižnice Celje

Renato Vugrinec zapušča Zlatorog

Edi 
Baumkirher: 
»Morda 
bi morali 
nekatere 
nove kazni v 
prometu še 
zvišati.«
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Prešernova 19, 3000 Celje

r a z p i s u j e

prosto delovno mesto

Pogoji:
VII. stopnja izobrazbe ustrezne smeri

najmanj 5 let delovnih izkušenj v novinarstvu

Kandidati morajo k vlogi priložiti vsebinsko
zasnovo časopisa.

Izključno pisne prijave sprejemamo na gornji naslov.

Vloge s pripisom »za razpis«
pošljite do 15. januarja 2011.

UVODNIK

Na polovici
Leto se je začelo. A za razliko od prej-

šnjih je bilo na prehodu v letošnje sliša-
ti veliko manj vznesenih želja o sreči, 
zdravju, uspehu in kar je še podobnih 
dobrih in lepih reči, ki naj bi nas spre-
mljale do prihodnjega silvestrovega. Se 
mi zdi, da je bila bolj v ospredju želja, 
naj bo leto vsaj takšno kot lansko. »Da 
le slabše ne bi bilo!«

Upravičeno. Saj je lahko. Še slabše, 
namreč. Začelo se je že tako! Videti 
je, da se kot domine rušijo slovenska 
gradbena podjetja, število ljudi, ki bo pristalo na cesti zaradi 
prevelikih apetitov vodilnih gradbincev v preteklih letih, pa 
se množi že v več tisoč. Posledično bijejo plat zvona obrtniki, 
manjši podizvajalci, ki propadajo zaradi plačilne nediscipli-
ne v državi. Zaostruje se v energetiki, na okopih so dijaki in 
študenti ter sindikalisti, ki zbirajo podpise podpore za referen-
duma o malem delu in pokojninski reformi …

Vmes lahko prebiramo opozorila, da bi se znala Slovenija 
kaj hitro pridružiti državam PIGS (Portugalska, Irska, Grčija in 
Španija, op. p.), ki so že ali pa so tik pred tem, da klonijo pred 
krizo in za pomoč pri reševanju zaprosijo preostalo Evropo. »Če 
ne bo vlada odločneje ukrepala pri brzdanju javnih financ v 
državi,« so nedvoumni komentarji poznavalcev. Z njimi se 
strinjajo tudi svetovne bonitetne hiše, ki zaenkrat dobrih ocen 
zaupanja oziroma tveganja za poslovanje s Slovenijo še niso 
nižale, zato pa so se slabše odrezala pričakovanja oziroma 
napovedi za naprej. Prav od teh ocen pa je nenazadnje odvisno, 
kako drago bomo odplačevali najeta posojila.

Najmanj, kar bi človek pričakoval v teh časih, bi bil odlo-
čen nastop vlade. Že včeraj, ne šele jutri, bi morala potegniti 
konkretne poteze, tako gostobesedno napovedovana izhodna 
strategija, pospremljena s semaforjem, je veliko premalo. A 
kako jih naj, ko pa je videti, da se niti znotraj koalicije ne zmo-
rejo poenotiti glede prednostnih nalog. Če je ena teh reforma 
pokojninske zakonodaje (ob začasni zaustavitvi rasti plač v 
javnem sektorju tudi edina v prid vzdržnosti javnih financ), 
potem je nedopustno, da se Desus kot vladna stranka do nje 
negativno opredeli in v državnem zboru glasuje proti. In z 
morebitnim referendumom se bo odločanje spet preložilo na 
državljane. Koalicijski poslanci se zdaj zavzemajo, naj o ustre-
znosti vprašanja, ali ste za ali proti novemu zakonu, presodijo 
ustavni sodniki. Kako pa bi se odločili državljani, če bi bilo 
referendumsko vprašanje oblikovano nekoliko drugače – deni-
mo: »Ali ste za to, da čez 15 let sploh dobite pokojnino?«

Naj bo srečno, zdravo in uspešno ali pa, de le slabše od 
lanskega ne bi bilo, leto 2011 je na nek način prelomno. Za 
ljudi in tudi za slovensko vlado. Če je za predčasne volitve, 
manjšinsko ali tehnično vlado, pa za veliko koalicijo glede 
na realno politično sliko v državi malo možnosti, je na drugi 
strani dejstvo, da je za aktualno vlado dobra polovica mandata 
in da jo čaka še slaba polovica. Natančneje: kakšna četrtina! 
Zakaj? Zato, ker tisto, kar se bo v Sloveniji naredilo, se bo letos 
(ali potem šele čez kakšna tri leta)! Leta 2012 bomo namreč 
na potezi spet volivci in pred volitvami se ljudem res ne gre 
zameriti …

IVANA STAMEJČIČ

Otroške in dežurna am-
bulanta v celjskem zdra-
vstvenem domu so v zadnjih 
tednih bolj polne. Pozna se 
povečano število bolnikov 
s prehladnimi obolenji, na 
pohodu je tudi gripa. V Slo-
veniji so namreč že potrdili 
tri vrste gripe. Čeprav je ce-
pljenje najbolj učinkovita 
zaščita, se zanj Slovenci ne 
odločamo prav pogosto. V 
naši regiji je tako cepljena 
le desetina prebivalstva.

Predstojnica oddelka za 
epidemiologijo na Zavodu 
za zdravstveno varstvo Celje, 
specialistka epidemiologije 
dr. Alenka Trop Skaza, ugo-
tavlja, da večjega odstotka 
precepljenosti prebivalstva 
ne dosegamo: »Na našem za-
vodu se vsako leto običajno 
cepi od 30 do 35 tisoč ljudi, 
to je približno deset odstot-
kov ljudi naše regije.« Več 
kot je prebivalstva ceplje-
nega, manj se bolezen širi. 
Še posebej je cepljenje po-
membno za najbolj ranljive 
skupine, ki jih gripa lahko še 
huje prizadene. Med te sku-
pine sodijo tudi starejši od 65 
let. »Tudi prebivalci, starejši 
od 65 let, so v primerjavi z 
drugimi državami Evropske 
unije manj precepljeni. Cilj 
je, da bi se proti gripi cepilo 
vsaj 70 odstotkov ljudi, sta-
rejših od 65 let, mi jih cepi-
mo od 25 do 30 odstotkov,« 
opozarja dr. Trop Skaza. V 
lanski sezoni se je v istem 
obdobju cepilo približno 15 
odstotkov ljudi več, največ 
pa v sezoni 2005/06, ko so 
se ljudje ustrašili groženj s 
ptičjo gripo.

Ne poznamo, torej 
ne obstaja?
Razlogov, zakaj se ljudje 

nočejo cepiti, na zavodu ne 
poznajo. Groba ocena pa je, 
da ljudje dvomijo v uspeh 
cepljenja, so nezaupljivi. Ti-
sti, ki pa se cepijo, se vračajo 
vsako leto. Težava je, ker se 

Medijski linč 
cepljenja
(Pre) malo cepljenih v naši regiji – Ce-
pljenje ostaja najboljši ukrep proti gripi

na novo ljudje za cepljenje 
ne odločajo, pojasnjuje dr. 
Trop Skaza: »Ljudje pravi-
jo, da gripe tako ali tako ne 

zdraviš z antibiotiki, jo pač 
odležiš doma. Po drugi stra-
ni smo priča medijskemu 
linčanju cepljenja, vse je 
teorija zarote, vse je en sam 
›biznis‹.« Dr. Trop Skaza ob 
tem dodaja, da smo lahko 
hvaležni, da se je lani tako 
končalo, kot se je, da pa ne 
smemo pozabiti, da smo 
prav zaradi cepljenj pozabi-
li na bolezni, kot so otroška 

paraliza, davica, sindrom 
prirojenih rdečk, tetanus, 
črne koze. »To so bolezni, ki 
v nerazvitem svetu še vedno 
kosijo. Pri nas smo jih prak-
tično izkoreninili. V razvi-
tem svetu teh bolezni več ne 
poznamo, zato mislimo, da 
jih več ni. Ampak to prepri-
čanje je zmotno.« Cepljenje 
tako ostaja najbolj učinkovit 
ukrep za zaščito proti nale-
zljivim boleznim.

Med ukrepi proti prehla-
dom in gripi so seveda tudi 
higiena rok, zdrava prehra-
na, redno gibanje, redno 
prezračevanje prostorov in 
izogibanje obolelim ter da 
ostanemo doma, če sami 
zbolimo. Ni herojstvo, če 
hodimo z vročino kašljat 
in smrkat v službo!

Tudi proti gripi, ki niti 
slučajno ni nedolžna bole-
zen. Sicer pričakujejo, da bo 
tudi letošnja gripa, tako kot 
lani pandemska, pri večini 
bolnikov minila brez večjih 
zapletov. Pri skupinah z ve-
čjim tveganjem pa se lahko 
končna tudi tragično. Zato 
na zavodu cepljenje še po-
sebej priporočajo kronič-
nim bolnikom, bolnikom s 
sladkorno boleznijo, astma-
tikom, bolnikom s srčno-žil-
nimi boleznimi, nosečnicam 
v drugem in tretjem trime-
sečju, izrazito predebelim 
ljudem in starejšim od 65 
let. Tudi letos je pandemska 
gripa že zahtevala življenja, 
še opozarja dr. Trop Skaza: 
»Nihče od teh ni bil cepljen. 
Mediji lahko poročajo, da je 
številka majhna. Vsaka smrt 
pa je nepotrebna, če se jo 
lahko prepreči že s ceplje-
njem.« Cepijo naj se tudi 
tisti, ki so se cepili že lani, 
ker sta v letošnjem cepivu 
zajeta še dva virusa gripe, 
ki so ju že potrdili pri bol-
nikih.

ŠPELA KURALT
Foto: GrupA (arhiv NT)

Čeprav so virusi gripe že na pohodu, je še čas za cepljenje. Zaščita se ustvari v enem do dveh tednov, tako 
da se v tem času po cepljenju še vedno lahko okužimo.

Kot smo poročali že v to-
rek, se je v ponedeljek po 
Sloveniji začelo zbiranje 
podpisov v podporo zahte-
vi za razpis referenduma 
o zakonu o malem delu. 
Včeraj so z enomesečnim 
zbiranjem podpisov začeli 
še za referendum glede po-
kojninske reforme.

A izvedba slednjega – tudi, 
če predlagatelji zanj zberejo 
dovolj podpisov podpore – je 
še negotova. Koalicijski po-
slanci (razen poslancev De-
susa, ki pokojninske reforme 
niso podprli) so se namreč 
včeraj dogovorili, da zahteva-
jo sklic izredne seje državne-
ga zbora. Ta naj bi se začela 
v ponedeljek, na njej pa naj 
bi med drugim razpravljali o 
pobudi poslancev SD, LDS in 
Zares za ustavno presojo refe-
rendumske pobude o pokoj-
ninski reformi. Državni zbor 
naj bi tako vložil zahtevo, naj 
ustavni sodniki odločijo, ali 
bi z odložitvijo uveljavitve 
oziroma zaradi morebitne 
referendumske zavrnitve no-
vega zakona o pokojninskem 

Zbiranje podpisov

in invalidskem zavarovanju 
lahko nastale protiustavne 
posledice. Kot menijo poslan-
ci, bi neuveljavitev novega za-
kona povzročila protiustavno 
stanje, saj država v prihodnje 
ne bi mogla več izpolnjevati 
svojih obveznosti, torej tudi 
ne izplačevati pokojnin v 
višini, kot jo določa veljavni 
zakon.

Sindikati nasprotujejo zla-
sti postopnemu zviševanju 

starostne meje na 65 let za 
oba spola in zaostrovanju 
upokojitvenih pogojev, saj 
menijo, da delavci ne bodo 
mogli izpolniti pogojev za 
starostno upokojitev brez 
odbitkov, kot jih postavlja 
reforma. Prepričani so, da se 
bodo morali zato upokojevati 
predčasno, kar pa pomeni pot 
v revščino.

IS
Foto: SHERPA

Podpise v podporo razpisa referendumov zbirajo tudi v Celju.

Poleg gripe so predčasno kot običajno že začeli krožiti 
respiratorni sincicijski virusi, ki povzročajo težje bolezni 
dihal, bronhiolitise, bronhitise in pljučnice predvsem pri 
otrocih, mlajših od dveh let. Povzročajo tudi prehlade pri 
odraslih. Da so prehladna obolenja in gripa že na pohodu, 
so opazili tudi v celjskem zdravstvenem domu, kjer imajo 
povečan obisk v otroških in dežurni ambulanti. Posebnih 
ukrepov nimajo. Veljajo pa splošna priporočila, naj bol-
niki, ki kašljajo, uporabljajo masko in da imajo bolniki s 
povišano temperaturo prednost. Posebnega režima prav 
tako (še) nimajo v celjski bolnišnici. So pa omejili obiske 
na ginekološko-porodniškem in otroškem oddelku, kjer 
je lahko pri otroku na obisku le en starš.
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»Ozadje v energetiki je 
krvavo«
Lansko dogajanje in razmere v energetiki skozi oči nekdanjega direktorja Teša dr. Uroša Rotnika 
– Sprejem z odprtimi rokami

Dr. Uroš Rotnik je letnik 
1968. Je univerzitetni diplo-
mirani inženir in magister 
strojništva, leta 2005 dok-
toriral na ljubljanski fakul-
teti za kemijo in kemijsko 
tehnologijo z nalogo Me-
hanizem degradacije duši-
kovega nerjavnega jekla v 
kombinaciji napetostne in 
erozivne korozije. V Tešu 
se je zaposlil leta 1992, vo-
denje prevzel aprila 2003, 
11. novembra lani pa ga je 
nadzorni svet Teša razrešil 
z mesta direktorja.

V ministrstvu za gospodarstvo pripravljajo nov naci-
onalni energetski program. Sicer zaenkrat še govorijo, 
da bosta v programu med drugim vključena drugi blok 
nuklearke in šesti blok v Tešu, vendar pa je možen tudi 
drugačen scenarij. V ministrstvu so namreč javno raz-
grnitev nacionalnega energetskega programa prestavili 
na marec, ker preučujejo dodatne strokovne podlage za 
možnost energetske oskrbe brez bloka 6.

Ime, ki smo ga v minu-
lem letu velikokrat srečali, 
nekateri v dobrem, drugi v 
slabem, je zagotovo dr. Uroš 
Rotnik, odstavljeni direktor 
Termoelektrarne Šoštanj 
(Teš). Za nekatere heroj, 
ob katerem se je osmešila 
slovenska politika, za dru-
ge, če poenostavimo, direk-
tor, ki se ga je bilo potrebno 
znebiti, da bodo dogajanja 
v zvezi z gradnjo bloka 6 v 
Tešu bolj pregledna, tran-
sparentna in gospodarna. 
V podrobnosti ne bomo za-
hajali, ker smo dogajanje 
okrog Teša dokaj natanč-
no spremljali od lanskega 
januarja, ko so v Tešu prvič 
glasno zavračali očitke, pa 
do decembra, ko je odsto-
pila projektna skupina za 
gradnjo bloka 6.

Ko smo dr. Rotnika pova-
bili k še enemu intervjuju, 
je najprej omenil, da ne želi 
znova poslušati očitkov, da 
se meša v dogajanje. Ko je 
pristal na pogovor, ga je 
mučila bolezen, in kot je v 
šali povedal, je zato mogoče 
nekoliko bolj kratek v od-
govorih. »No ja, kot vedno. 
Pa saj je znano, da nikoli 
ne dolgovezim. Bo pa ostal 
prostor še za reklamo,« se dr. 
Rotnik zaveda tudi časopisne 
realnosti.

Vsem pregledom lan-
skega dogajanja je skupna 
ocena, da gre pri menjavi 
vodstva v Tešu za rošado 
leta.

Mogoče res. Vendar si 
tega, te pozornosti, na ta-
kšen način zagotovo nikoli 
več ne bi želel.

Vmes se je pojavilo kar 
nekaj takšnih in drugačnih 
krivcev za dogajanje v Tešu 
– oranžni pa rdeči cunami 
in še kaj. Še vedno vztraja-

te, da za vašo menjavo sto-
ji direktor Direktorata za 
energetiko Janez Kopač …

Glede na podtikanja z 
lažnimi izjavami in neneh-
nega obsojanja na podlagi 
neresnic in napačnih pred-
postavk je on zagotovo eden 
vodilnih v skupini Golobič, 
Radič, Kopač in Borut Meh.

 … oziroma bi se strinjali 
s tistimi, ki menijo, da je v 
ozadju borba za provizije 
in prevlado v energetiki?

Ozadje je zelo krvavo. Gre 
za oblast v energetiki oziro-
ma lastninjenje energetike za 
vsako ceno, pa četudi preko 
tujih strateških partnerjev.

Sindikati so bili tisti, ki 
so opozarjali, da se za slo-

vensko energetiko zanima-
jo tujci – ali pa jo ponujamo 
tujcem?

Določeni visoki slovenski 
predstavniki ponujajo tuj-
cem slovensko energetiko, 
da bi s tem okoristili sami 
sebe.

Konec lanskega leta je 
odmeval odstop strokov-
ne ekipe, ki je spremljala 
gradnjo bloka 6. Sedanji 
direktor Teša Simon Tot je 
s prstom pokazal na vas, 
češ da stojite v ozadju tega 
odstopa.

Totu svetujem, naj si kupi 
ogledalo in se pogleda vanj.

Seveda pa je odmevala 
tudi odpravnina, ki ste jo v 
zadnjih decembrskih dneh 
vrnili Tešu. Zakaj ste vrnili 
denar?

Do sedaj sem bil navajen, 
da sem za svoje delo dobil 
plačilo. Nisem te vrste člo-
vek, da bi za nedelo preje-
mal plačilo. Sploh v sedanjih 
razmerah »nimam obraza«, 
da bi zahteval odpravnino. 
S sedanjimi razmerami mi-

slim na položaj Teša in kri-
zne razmere, nezaposlenost, 
odpuščanja in ostalo, kar je 
Sloveniji prinesla kriza.

Verjetno tudi vi še čakate 
na razplet oziroma odloči-
tve sodišča o zakonitosti 
odpoklica in tudi napove-
dane stavke – o vsem tem 
naj bi odločalo sodišče.

Žalostno je, da se je potreb-
no o teh stvareh pogovarjati 
preko odvetnikov. To je daleč 
od OECD norm. Vendar bom 
zaenkrat rekel: ja, zanima 
me razplet. Vseeno pa sem 
prepričan, da mora kljub 
temu življenje teči dalje.

Bi se vrnili za direktorja 
Teša?

Tešu je imidž dobrega 
podjetja delala cela vrsta 
direktorjev. Ponosen sem, 
da sem bil eden izmed njih. 
Žalostno pa je, da je sedaj 
v Tešu praktično policijska 
diktatura. Mislim na prihod 
direktorja s policijo, ključar-
jem za odpiranje vrat … Še 
bolj žalostno je, da zaposle-
ni, ki so po moje srce pod-
jetja, prihajajo brez volje v 
službo. Trenutno je motiva-
cija med njimi čisto na dnu. 
Ja, vrnil bi se za direktorja, 
vendar po poti, ki je zakoni-
ta ter primerna in skladna z 
listinami Teša.

Pri vsem tem pa je treba 
reči besedo, dve o bloku 6. 
Ste še optimist za gradnjo v 
predvideni velikosti?

Blok s 600 megavati je 
najmanjša možna moč blo-
ka. Sam sem sicer vedno 
optimist in to želim ostati. 
Vendar pa je v poslovnem 
svetu treba biti tudi realist, 
in glede na vsa sedanja do-
gajanja je projekt dejansko 
pod vprašajem. Z dobro 
ekipo in kadrovskimi spre-
membami vodstva Teša je 
gradnjo bloka še vedno mo-
žno speljati. Žal pa ne več 
v zastavljenem roku in niti 
ne v predvideni investicijski 
vrednosti.

Torej bi gradnja veljala še 
več kot 1,2 milijardi evrov?

Jasno, ko pa naročujejo 
mnenja in strokovnjake ter 
plačujejo ekipe. To stane.

Februarja naj bi bilo zna-
nega več predvsem o zalo-
gah in kurilni vrednosti 
premoga, pa tudi o prenovi 
četrtega in petega bloka, 
ter študija o izgradnji Teša 
6 nižje moči. Se vam zdijo 
te naročene, s poudarkom 
na »neodvisne«, študije po-
trebne?

To je neumnost in zapra-
vljanje denarja. Tisti, ki se 
spoznamo ne energetiko, 
vemo, kakšno je stanje na-
prav in kolikšne so zaloge 
premoga. Tisti, ki naročajo 
študije, pa očitno ne bodo ni-
koli dojeli, kaj je energetika, 
kaj je zanesljiva oskrba, kaj 
je nacionalna samoodvisnost 
in kaj je potem tudi kvaliteta 
električne energije.

Naročena je tudi revizija 
obstoječega projekta Teša 6. 
Verjetno marsikdo upa, da 
se bo našlo kaj obremenil-
nega oziroma kaj takšnega, 
s čimer bi se v resnici dalo 
pokazati na nepravilnosti, 
ki da jih je počel Rotnik.

Nepravilnosti nismo de-
lali. Postopke in odločitve 
smo vodili transparentno, 
skladno za zakoni in go-
spodarno. Ponosen sem na 
svojo ekipo in tudi na ekipo 
strokovnjakov, ki smo pri 
tem sodelovali.

Ste prepričani, da z re-
vizijo ne bo odkritega nič 
takšnega, s čimer se boste 
spet vrnili na naslovnice?

V to nisem prepričan, saj 
lahko plačajo tudi takšne 
študije, ki bodo napisane 
njim v prid. Vendar na to ni-
mamo vpliva. Zagotovo pa 
bomo spremljali, temeljito 
preučili in pregledali vse te 
študije. Zagotovo bomo po-
tem tudi sami videli, kje je 
nekdo, ki je delal te študije, 
morebiti napravil kakšno 
napako oziroma ni imel pra-
vilnega vpogleda v trenutno 
situacijo.

Da poleg zaposlenih, 
spomnimo se napovedi 

stavke, kar je bilo prav 
tako odmevno v sloven-
skem prostoru, Šaleška 
dolina stoji za blokom 6 
in tudi vami, je pokazal 
izbor za osebnost leta. Ste 
tudi častni občan Šoštanja 
– kaj vam pomenijo takšni 
naslovi?

Zaupanje vame in prepo-
znavnost mojega dela med 
ljudmi mi v resnici veliko 
pomeni. Ponosen sem, da 
mnogo ljudi gleda name 
drugače kot predstavniki la-
stnika Teša.

Dr. Rotnik, slišati je, da 
ne sedite križem rok in 
čakate, kaj se bo zgodilo. 
Mislim na vaše podjetje 
Razsvet, preko katerega že 
sklepate svetovalne pogod-
be. Je v energetiki toliko 
prostora?

V energetiki je vedno 
dovolj prostora za dobre 
ideje in razvojne misli. Ta 
razvojna pot, ki smo jo vo-
dili v Tešu od 1994 do leta 
2005, čaka vse elektrarne v 
državah bivše Jugoslavije 
in potem naprej po Balka-
nu. Z njimi smo bili vsa ta 
leta v dobrih stikih, veliko 
smo jim že svetovali. Ko so 
videli, kaj dela naša oblast 
z dobrimi strokovnjaki, so 
vodilni ljudje po teh elek-
trarnah po bivši Jugoslaviji 
z odprtimi rokami sprejeli 
naše izkušnje, ki jih želijo 
prenesti v njihovo delova-
nja. Sam želim še naprej de-
lati v energetiki, ker mislim, 
da na tem področju največ 
vem in največ znam. Jasno 
je, da sem pripravljen dela-
ti tudi kaj drugega, vendar, 
dokler sem lahko v energe-
tiki, bom z veseljem to tudi 
delal.

URŠKA SELIŠNIK
Foto: JOŽE MIKLAVC

V Tešu se dogaja
Direktor Teša Simon Tot je, ker so odstopili člani 

projektne skupine za gradnjo bloka 6, potrdil organi-
zacijsko shemo projekta Nadomestni blok 6.

Z novo shemo skušajo na eni strani odpraviti kadrovsko 
in strokovno podhranjenost projekta, na drugi strani pa 
ustvariti novo ekipo. Vodenje projektne skupine je pre-
vzel kar direktor Tot, ki je nekdanjim članom, razen vodji 
Bojanu Brešarju, ponudil, da se lahko vrnejo. Brešar je, 
kot so zapisali v Tešu, z izjavami pokazal, da je lojalnost 
bivšemu direktorju Teša Urošu Rotniku postavil pred lo-
jalnost družbi in projektu. Novi predsednik nadzornega 
sveta Teša je Janez Keržan, namesto Djordjeta Žebeljana 
pa je imenovan dr. Dean Besednjak, tudi vodja odbora za 
aktivni nadzor investicije, ki ga je dr. Rotnik konec leta 
kazensko ovadil. Očita mu nepooblaščen vdor v poslov-
no-informacijski sistem Teša, kar je dr. Besednjak označil 
za neresnično in zavajajoče. Glede odpravnine direktor 
Tot trdi, da se ji nekdanji direktor uradno ni odpovedal 
ter da želi izsiliti člen, ki bi ga odvezoval vseh posledic, 
ki lahko nastanejo na podlagi revizije poslovanja Teša. 
Če se Rotnik odpravnini ne bo odpovedal, bodo v Tešu 
ponovili izplačilo.
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če znaša neto letna davčna
osnova v evrih

znaša dohodnina v evrih

nad do

7.643,40 16%

7.634,40 15.268,77 1.221,50 + 27% nad 7.634,40

15.268,77 3.282,78 + 41% nad 15.268,77

Festival za 
lažjo odločitev
Pred četrtkovim Festivalom izobraževanja in zaposlovanja 
na razstaviščih Celjskega sejma – Za dijake, študente in 
iskalce zaposlitve

V četrtek, 13. januarja, 
bodo na celjskem sejmišču 
pripravili 2. festival izobra-
ževanja in zaposlovanja, s 
katerim se uradno začenja 
letošnja sejemska sezona. 
Gre za enodnevni brezplač-
ni izobraževalno-zaposlitve-
ni dogodek, ki je namenjen 
učencem, dijakom in štu-
dentom ter njihovim star-
šem, ki iščejo informacije 
o najboljših izobraževalnih 
programih, kot tudi vsem ti-
stim, ki prvič stopajo na trg 
dela ali iščejo zaposlitev.

Organizatorji festivala so 
letos štirje, poleg družbe 
Celjski sejem še celjska eno-
ta zavoda za zaposlovanje ter 
območna obrtno-podjetniška 
zbornica in regionalna gospo-
darska zbornica. Na Festivalu 
izobraževanja in zaposlova-
nja se bo po besedah izvršne 
direktorice družbe Celjski 
sejem Brede Obrez Preskar 
predstavilo več kot 30 podjetij 

Lani oktobra je na zavodu za zaposlovanje število brez-
poselnih preseglo 11 tisoč, v povprečju pa je bilo lani po 
10.800 brezposelnih, kar je desetina več kot predlani. Kot 
pa ugotavljajo na zavodu, se številke na srečo umirjajo.

Vstop na četrtkov festival je prost, obiskati pa ga bo mogoče med 9. in 17. uro, so povedali na novinarski 
konferenci.

in izobraževalnih ustanov, ki 
bodo predstavile tako zapo-
slitvene priložnosti in svoje 
potrebe po novih sodelavcih 
kot tudi različne izobraže-
valne programe za vse ge-
neracije. »To je priložnost za 
pridobitev vseh informacij na 
enem mestu. Gre za podatke 
o izobraževanju, štipendijah, 
deficitarnih poklicih, stanju 

na trgu dela, samozaposlova-
nju in zaposlitvah,« je pouda-
rila Obrez Preskarjeva

Med podjetji je nekaj ta-
kšnih, ki se bodo predstavila 
že drugič (Banka Celje, cin-
karna, CM Celje), a tudi nekaj 
novih (Aktiva HRM. Bisol, 
Business Success, Sol navi-
tas, Steklarna Rogaška). Svoje 

programe bodo predstavile 
posamezne fakultete ljubljan-
ske, mariborske in primorske 
univerze, enako tudi šolski 
centri in posamezne srednje 
šole. Ministrstvo za obrambo 
bo znova predstavila poklic 
vojaka, obetajo pa se tudi za-
nimive predstavitve policijskih 
poklicev forenzika in krimina-
lista, prikazano bo iskanje pre-

povedanih drog s psičko, izve-
dena bo gasilska vaja, posebej 
se bodo na festival pripravili 
tudi člani OOZ Celje.

Po besedah samostojne sve-
tovalke pri OOZ Celje mag. 
Tatjane Štinek bodo obisko-
valci lahko spoznali predno-
sti, slabosti in izzive določe-
nih poklicev. Izvedeli bodo, 

katera so potrebna znanja za 
uspešno karierno pot. Pred-
stavljeni bodo poklici grafični 
oblikovalec, klepar krovec, 
voznik, pek, slaščičar, frizer, 
maser, kozmetični tehnik, na-
takar, avtoserviser, avtoklepar, 
suhomontažer in muzejska 
ulica obrtnikov ter domača in 
umetnostna obrt. »Zavedamo 
se, da je na splošno teh infor-
macij že sicer na voljo veliko, 
vendar se mladostnikom oči-
tno ne zdijo pomembne,« je 
omenila Štinkova.

Predstavitev iz 
prakse
Regija se po besedah di-

rektorice Zavoda RS za za-

poslovanje, Območne služ-
be Celje, Karmen Leskošek, 
srečuje s pomanjkanjem ka-
drov na nekaterih poklicnih 
področjih. »Tu ne mislimo 
samo na mlade, temveč tudi 
na tiste nekoliko starejše, 
ki lahko morda na drugem 
poklicnem področju najde-
jo novo zaposlitev,« je dejala 
Leskoškova. Dodala je še, da 
festival s svojimi vsebinami 
in paleto razstavljavcev pred-
stavlja najpomembnejši ka-
rierni dogodek v regiji in ni 
naključje, da je organiziran 
prav na začetku leta. To je 
čas, ko mladi potrebujejo 
informacije, ki jim bodo olaj-
šale vpis v šole. Je čas, ko so 

tudi starši najbolj v skrbeh 
za prihodnost svojih otrok, 
in je čas, ko podjetja obliku-
jejo svoje kadrovske načrte. 
»Čeprav zaposlitev še ni v 
takšnem obsegu kot dve leti 
nazaj, smo lani že opazili, da 
podjetja iščejo nove delavce 
in se je zaposlovanje poveča-
lo,« je med drugim še pove-
dala Leskoškova.

Direktor RGZC Drago Po-
lak je pojasnil, da so tudi v 
zbornici poskušali k sodelo-
vanju pritegniti čim več pod-
jetij, kar je v teh časih, ko se 
mnoga podjetja ukvarjajo 
z vsakdanjim preživetjem, 
precej težko.

URŠKA SELIŠNIK

Z dohodnino 
po evrčke

Ministrstvo za finance je objavilo lestvico za odmero do-
hodnine za leto 2011 ter olajšave, pri katerih je upoštevalo 
rast cen življenjskih potrebščin.

Ti podatki seveda veljajo za dohodnino za leto 2011, dr-
žavljane pa čaka najprej še plačilo (oziroma vračilo) lanske 
dohodnine. V grobem velja sistem napovedi dohodnine po 
starem – torej vam bo, izpolnjeno, poslala davčna uprava. 
Za odmerno leto 2010 bo davčna uprava za sestavo informa-
tivnih izračunov dohodnine na letni ravni prvič uporabila 
podatke o dohodkih iz obračunov davčnega odtegljaja, ki so 
jih davčnemu organu predložili izplačevalci individualno po 
davčnih zavezancih – fizičnih osebah. Napoved za odmero 
dohodnine vložite le, če vam davčni organ do 15. junija ne bo 
vročil informativnega izračuna dohodnine za preteklo leto, 
čeprav ste imeli obdavčljive dohodke višje od 3.100,17 evra 
oziroma ste poleg pokojnine, od katere ni bila odtegnjena ali 
plačana akontacija dohodnine, pri akontaciji dohodnine pa 
niste uveljavljali posebne olajšave za vzdrževane družinske 
člane, dosegli še dohodke, ki presegajo 80 evrov.

Stopnja dohodnine za davčno leto 2011

Lestvica za odmero dohodni-
ne je določena v treh razredih, 
obdavčitev se giblje med 16 in 
41 odstotki. Po najvišji, 41-od-
stotni stopnji boste obdavče-
ni, za znesek davčne osnove 
(bruto dohodki, zmanjšani 
za socialne prispevke, normi-
rane stroške in olajšave) nad 
15.268,77 evra.

Olajšave
Splošna olajšava je določe-

na pri 3.143,57 evra. Dodatna 
splošna olajšava za zavezan-
ce s skupnimi dohodki do 
10.342,80 evra znaša 3.062,11 

evra, za zavezance z dohod-
ki do 11.965,20 pa 1.062,17 
evra. Za prvega vzdrževanega 
otroka bo mogoče uveljavljati 
olajšavo v višini 2.319,50 evra 
oziroma 8.404,56 evra v pri-
meru, da potrebuje posebno 
nego in varstvo. Za drugega 
vzdrževanega otroka je olaj-
šava 2.521,59 evra, za tretje-
ga 4.205,64 evra, za četrtega 
5.889,70 evra … Za dijake in 
študente bo za leto 2011 iz-
računana osebna olajšava v 
višini 3.143,57 evra. Invalidi s 
100-odstotno telesno okvaro 
bodo lahko uveljavljali olajša-

vo v višini 16.808 evrov, starej-
ši od 65 let pa v višini 1.352,86 
evra. Posebna olajšava za vsa-
kega drugega vzdrževanega 
družinskega člana je 2.319,50 
evra, olajšava za prostovoljno 
dodatno pokojninsko zavaro-
vanje pa 2.683,26 evra.

Posebna olajšava za čezmej-
ne delovne migrante, ki je bila 
v zakon o dohodnini vnešena v 

začetku tega leta, je določena v 
višini 7.211,57 evra. Dividende, 
obresti in kapitalski dobički so 
od leta 2006 iz osnove izvzeti.

Dejansko, ne 
povprečno
Z novim letom je začela velja-

ti novela zakona o dohodnini, 
s katero se ponovno uvaja ob-
davčitev dohodkov iz naslova 

Na KratKO
Dražja elektrika
Z januarjem letos se je 

zvišala omrežnina za elek-
troenergetska omrežja, ki je 
sestavni del računa za elek-
trično energijo.

Značilni gospodinjski odje-
malec, ki letno porabi 3.500 
kilovatnih ur elektrike, bo 
odslej mesečno plačeval za 
okrog 1,50 evra več za pora-
bljeno električno energijo. Čez 
leto nas čaka še 1 evro dražja 
mesečna položnica, saj je svet 
Javne agencije za energijo 
sprejel akt o metodologiji za 
določitev omrežnine in meri-
la za ugotavljanje upravičenih 
stroškov za elektroenergetska 
omrežja ter metodologiji za 
obračunavanje omrežnine za 
leti 2011 in 2012.

Bo pivovarna 
tožila?
Na lanski julijski skupšči-

ni so delničarji Pivovarne 
Laško z večino soglašali, da 
bo družba na podlagi ugoto-
vitev posebne revizije glede 
vodenja posameznih poslov 
najkasneje v roku pol leta 
od dneva skupščine vložila 
ustrezne odškodninske tož-
be. Rok se izteče 16. januar-
ja, zaenkrat pa še ni znano, 
če bo uprava pivovarne tož-
be tudi v resnici vložila.

V pivovarni sicer zatrjuje-
jo, da bodo spoštovali sklepe 

skupščine. Vendarle je pred-
sednik uprave Dušan Zorko 
že kmalu po zamenjavi na 
vrhu pivovarne napovedal, 
da bodo odškodninske tožbe 
vložili le, če lahko z veliko 
verjetnostjo računajo na nji-
hov uspeh, ter glede na to, ali 
bodo lahko od toženih tudi 
izterjali primerno odškodni-
no. Kakor zagotavljajo v pivo-
varni, bodo delničarje do 16. 
januarja uradno seznanili, če 
bodo zoper odgovorne vloži-
li odškodninske tožbe. Vmes 
pa je vrhovno sodišče je zavr-
nilo predlog, da bi nekdanje-
mu direktorju Bošku Šrotu, 
sodili v Celju. Spomnimo, 
da Šrota in še nekaj drugih 
posameznikov, tožilstvo bre-
meni nezakonitega financira-
nja propadlih menedžerskih 
odkupov Pivovarne Laško in 
Istrabenza.

V težavah tudi 
Božičnikova Nova
Kot smo napovedovali ob 

začetku leta, bo očitno le-
tošnje leto izjemno črno za 

ukrepov kmetijske politike na 
podlagi dejansko prejetih in ne 
več na podlagi povprečnih zne-
skov subvencij. Zaradi tega je v 
jesenskem času precej zavrelo 
med kmeti, zato so prvotno 
zastavljeno novelo nekoliko 
omilili.

Ker se bo zavezancem, ki 
prejemajo višje subvencije od 
povprečja, s tem davčna osno-

va zvišala, je za leti 2011 in 2012 
določeno prehodno obdobje, 
v katerem se v davčno osnovo 
všteva le 50 odstotkov dejan-
sko izplačanih obdavčljivih 
subvencij. Za subvencije, ki so 
bile izplačane v letu 2010, pa je 
določena posebna ureditev, ki 
bo omogočila, da nihče ne bo 
obdavčen bolj kot doslej.

URŠKA SELIŠNIK

gradbena podjetja. Kot je 
razvidno iz objav celjske-
ga okrožnega sodišča, je 
uvedbo postopka prisilne 
poravnave predlagalo Splo-
šno gradbeno podjetje Nova, 
katerega ustanovitelj in la-
stnik je Stanko Božičnik.

Po načrtu finančnega 
prestrukturiranja, ki je ob-
vezna priloga predlogu za 
uvedbo prisilne poravnave, 
ima podjetje Nova več kot 13 
milijonov evrov obveznosti 
ter 5 milijonov primanjkljaja 
kapitala, s čimer je družba 
plačilno nesposobna. Po nji-
hovem predlogu naj bi v treh 
letih poplačali petino od sko-
raj 8 milijonov evrov nezava-
rovanih terjatev, medtem ko 
na zavarovane in prednostne 
terjatve prisilna poravnava ne 
bi vplivala. Finančni učinek 
predlaganih ukrepov bi pre-
segel 6 milijonov evrov. Druž-
ba bi ob potrjenem predlogu 
prisilne poravnave z zmanj-
šanjem navadnih terjatev ter 
z drugimi ukrepi odpravila 
plačilno nesposobnost.

Na težave v Novi so opozo-
rili tudi v območni sindikalni 
organizaciji Savinjska, češ da 
se na njihov naslov že obra-
čajo delavci, ki ne prejemajo 
rednih plač.

V »luftu« tudi 
obrtniki
V začetku tedna so na pro-

bleme zelo glasno opozorili 
tudi slovenski obrtniki. Sta-
nje v malem gospodarstvu 
je katastrofalno, veliko šte-
vilo mikro ter malih podjetij 
zapira svoja vrata predvsem 
zaradi plačilne nediscipline, 
sive ekonomije in rigidnega 
trga delovne sile.

Vlada doslej ni ukrepala 
pravočasno, trdijo v Obrtno-
podjetniški zbornici Slove-
nije, kjer najbolj zamerijo, 
da vlada ni sprejela celovitih 
ukrepov, ki bi obrtnikom in 
podjetnikom konkretno po-
magali pri izhodu iz trenutnih 
težkih razmer. V teh dneh 
iščejo rešitve, OZS pa naj bi 
še danes ministrstvom posre-
dovala predloge sprememb. 
Konkretne rešitve naj bi nato 
v ministrstvih pripravili do 25. 
januarja in to s točno oprede-
ljenimi roki, kdaj bosta vlada 
in državni zbor predloge tudi 
obravnavala. Če se razmere 
ne bodo uredile, v OZS napo-
vedujejo državljansko nepo-
korščino. US
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ANKETA
Danica Cerjak: »Sem ve-

lik pristaš platnenih vrečk, 
ki jih lahko uporabljaš dlje 
časa in so tudi lažje razgra-
dljive kot plastične. Sama 
imam veliko košaro, s kate-
ro se odpravim po nakupih. 
V trgovini vrečke kupim le 
izjemoma. Mislim, da je nov 
zakon o omejevanju upora-
be plastičnih vrečk zelo po-
treben. Kar se mene tiče, ne 
bi bilo nič narobe, če bi jih 
povsem ukinili. Plastike je 
vsepovsod preveč.«

Antonija Junkovič: »Po-
polnoma se strinjam s pre-
dlaganim zakonom. Vsaka 
dobra gospodinja bi si lahko 
sešila vrečko iz platna, ne pa 
da kupuje plastične in s tem 
onesnažuje okolje. Kar naj 
ukinejo plastične vrečke. 
Mene to ne bo nič prizadelo. 
Jaz uporabljam platneno.«

Marija Hribernik: »Če se 
res tako dolgo razkrajajo, 
kot pravijo, je prav, da ne-
kaj ukrenejo. Sama imam 
za v trgovino torbo, tako 
da plastičnih vrečk običaj-
no ne kupujem. Se mi je pa 
ravno danes zgodilo, da sem 
jo morala kupiti, saj druge 
izbire nisem imela. Boljša 
rešitev se mi zdi, da bi v tr-
govinah namesto brezplač-
nih plastičnih vrečk delili 
papirnate.«

Roman Mihajlovič: »Pri 
nas doma uporabljamo vreč-
ke, ki zdržijo več let. Če že 
uporabim plastično, jo tudi 
odložim tja, kamor sodi. 
Kar se tiče novega zakona, 
pa menim, da bi bilo treba 
najprej v trgovinah naredi-
ti red. Naj plastične vrečke 
zamenjajo s kakšnimi bolj 
ekološkimi, papirnatimi, 
na primer. V tujini imajo to 
marsikje že urejeno in prav 
je, da se po tujih državah 
glede tega zgledujemo tudi 
mi.«

K učinkovitemu reševanju problematike uporabe pla-
stičnih vrečk so pristopili že v mnogih državah po svetu. 
Celo v tistih, za katere menimo, da so manj razvite. Irska, 
na primer, je že leta 2002 uvedla okoljski prispevek na 
plastične vrečke in skupaj s kampanjo za ozaveščanje 
kar za 94 odstotkov znižala njihovo uporabo. Na Kitaj-
skem so plastične vrečke prepovedali leta 2008 in s tem 
prispevali k 60-odstotnemu zmanjšanju uporabe le-teh. 
Podobno so storili v Izraelu, Bangladešu … Plastične 
vrečke so s 1. januarjem letos prepovedali tudi v Italiji.

Po novem zakonu bi okoljski davek za plastične vrečke 
znašal 50 centov, vrečke z najmanj 95-odstotno stopnjo 
biološke razgradljivosti bi bile obdavčene s prispevkom v 
višini 40 centov, za trajne tekstilne vrečke pa bi okoljski 
prispevek znašal 20 centov.

Plastične vrečke izjema, ne 
več pravilo Bo vrečk v okolju res manj, če bodo te dražje za trgovce? – Problem niso 

vrečke, ampak naš neprimeren odnos do njih, opozarjajo strokovnjaki

Po vzoru nekaterih držav se bomo morali tudi v Sloveniji posloviti od plastičnih vrečk oziroma vsaj omejiti 
njihovo uporabo.

Plastičnim nakupoval-
nim vrečkam so, ko kaže, 
šteti dnevi. Spet se bomo 
morali navaditi, da se bomo 
v trgovino odpravili s svojo 
vrečko ali košaro. Za ome-
jitev uporabe plastičnih 
nakupovalnih vrečk si na-
mreč močno prizadevajo v 
društvu Ekologi brez meja, 
kjer so s poslanci SD in Za-
res predlagali nov zakon o 
omejevanju uporabe in pre-
dlog zakona pred božičem 
tudi vložili v zakonodajni 
postopek.

Z zakonom želijo finančno 
obremeniti prodajalce ter do-
seči, da bi plastične nakupo-
valne vrečke postale izjema 
in ne več pravilo. »Plastične 
vrečke so človekova razva-
da, s katero dušimo okolje. 
V Sloveniji vsakdo na leto 
porabi od 250 do 300 pla-
stičnih vrečk. Za to se pora-
bi 8 milijonov litrov fosilnih 
goriv. To je velik nesmisel še 
posebej zato, ker te vrečke 
v povprečju uporabljamo le 
20 minut, potem jih zavrže-
mo. Vsako minuto v Slove-
niji po izračunih odvržemo 
okoli 900 vrečk. V naravi se 
plastične vrečke nikoli zares 
ne razgradijo, ampak razpa-
dejo na majhne koščke, na 
katere se vežejo kemikalije 
in toksini, ki slej kot prej 
končajo tudi na naših kro-
žnikih preko prehranjeval-
ne verige. Razpadna doba 
teh vrečk je kar od 500 do 
1000 let,« opozarja predse-
dnica društva Ekologi brez 
meja Petra Matos. Ob tem 
dodaja, da tudi papirnate in 
biorazgradljive vrečke niso 
okolju prijazne, saj jih lahko 
uporabimo le nekajkrat, nato 
tudi te postanejo odpadek. 
»Tudi tovrstne vrečke, ki so 
proizvedene iz škroba, niso 
v redu, saj je zanje treba go-
jiti krompir ali koruzo, kar je 
nesmisel, saj v svetu strada 
okoli milijarda ljudi,« pravi 
Matosova.

Predlagatelji zakona so se 
zato odločili, da bodo upo-
rabo plastičnih vrečk ome-
jili z zakonom. V njegovem 
predlogu so odpadne vrečke 
razdeljene na tri kategori-
je glede na različno ceno 
proizvodnje posameznega 
tipa vrečk. Po tej kategori-
zaciji predlagajo tudi raz-
lično finančno obremenitev 
oziroma okoljski prispevek 
za prodajalca. Obračunani 
okoljski prispevek ne bo 
šel neposredno v proračun, 
ampak bo namenske narave. 
Poleg pokrivanja stroškov 
izvajanja tega zakona bo 
okoljski prispevek name-

njen projektom Eko sklada. 
»S tem bomo vračali ljudem 
tisti denar, ki ga bodo pro-
dajalci plačali z okoljskim 
prispevkom. Torej ne gre za 
poskus dodatnega polnjenja 
proračuna, ampak za poskus 
omejevanja uporabe plastič-
nih vrečk,« pojasnjuje posla-
nec SD Luka Juri.

»Problem je v 
ločevanju, ne v 
plastiki«
A nad predlaganim zako-

nom marsikdo ni navdušen. 
Da ta ne bo rešil problema 
potrošništva in neodgovor-
nega ravnanja z odpadki, 
meni tudi dr. Marinka Vovk 
z Okoljskega raziskovalnega 
zavoda Slovenske Konjice. 
Kot pravi, je problem pla-
stičnih vrečk v slabi odziv-
nosti in nepripravljenosti za 
ločevanje odpadkov. »Prav 
smešno je, da imamo na od-
lagališčih letno 113.000 ton 
različnih komunalnih emba-
laž in med temi bi zdaj imeli 
poseben zakon zgolj za eno 
vrsto embalaže, ki sploh ni 
problematična za snovno re-
cikliranje. Problem je, ker ni 
odložena v zabojnike za od-
padno embalažo. 65 odstot-
kov plastičnih vrečk ljudje 
uporabijo, da vanje spravijo 
mešane komunalne odpadke 
in potem vse skupaj odvrže-
jo med komunalne odpadke. 
Plastične vrečke so ena od 
vrst embalaže, ki se lahko 
100-odstotno reciklira, če je 
ločeno zbrana. Iz njih je mo-
goče tudi v Sloveniji izdelati 
vrsto zanimivih in uporabnih 
izdelkov, od novih vrečk do 
folij, klobukov in obutve. Bi-
stveno večja težava je recikli-

ranje sestavljene embalaže,« 
navaja Vovkova.

Ob tem opozarja, da so 
plastične vrečke bolj okolju 
prijazne kot papirnate. Kot 
pojasnjuje, je iz plastične 
vreče mogoče narediti novo 
vrečo z minimalno porabo 
električne energije in vode. 
Pri predelavi papirnate pa 
potrebujemo novo celulozo, 
več električne energije in 
tudi vode. Če upoštevamo 
vse to, pravi, je reciklaža pla-
stike bolj prijazna do okolja 
kot reciklaža papirja.

Po njenem bi bilo bolj 
učinkovito, če bi se država 
lotila osveščanja ljudi o po-
menu ločevanja odpadkov in 
omejevanja porabe naravnih 
virov. Povsem se strinja tudi 
z mnenjem okoljskega mini-
strstva in z Zvezo ekoloških 
gibanj Slovenije, kjer menijo, 
da je nesmiselno sprejemati 
zakon za eno vrsto embala-
že, in poudarjajo, da je treba 
problem doseganja okoljskih 
ciljev rešiti sistemsko. »V tem 
primeru pričakujemo, da bo 
stroka končno enkrat slišana 
in da se bomo začeli pogo-
varjati o mejah potrošništva 
in o razvoju inovativnih 
tehnologij za recikliranje in 
razvoj novih delovnih mest. 
Namesto zakona o omejeva-
nju nakupovalnih plastičnih 
vreč zadošča dopis vsem 
trgovskim družbam, da 
je trgovec dolžan vprašati 
stranko, ali potrebuje vreč-
ko, z blagajniških pultov pa 
je treba umakniti ločevalne 
vrečke za enkratno uporabo 
in jih ponuditi le v primerih, 
ko je to potrebno,« še dodaja 
Marinka Vovk.

Trgovina se mora 
prilagodi kupcem
In kaj o predlaganem zako-

nu menijo v trgovskih druž-
bah? V Mercatorju se do zako-

na še niso opredelili. Pravijo, 
da bodo predlog obravnavali 
na Komisiji za varstvo okolja 
v sklopu Trgovinske zbor-
nice Slovenije in oblikovali 
usklajeno mnenje trgovcev. 
Poudarjajo pa, da ne dovolj 
premišljeni ukrepi, katerih 
cilj je le omejevati, ne prine-
sejo pa ustreznih in za ljudi 
sprejemljivih rešitev, verjetno 
ne morejo biti dolgoročno 
učinkoviti. Ob tem dodajajo, 
da si aktivno prizadevajo za 
zmanjšanje porabe plastič-
nih vrečk. »Z akcijo Okolju 
prijazen sosed smo leta 2008 
naredili pomemben premik 
v miselnosti in v navadah 
slovenskih gospodinjstev, ki 
so od takrat začela množično 
uporabljati trajnejše vrečke za 
nakupovanje. S to akcijo in z 
umikom brezplačnih plastič-
nih vrečk na blagajnah smo 
količino brezplačnih vrečk 
doslej zmanjšali za več kot 
18 odstotkov in tako zmanj-
šali tudi porabo surovin in 
virov. Ves čas potrošnike tudi 
ozaveščamo, da je najbolj 
pomembno vrečke uporabiti 
večkrat in jih nato odvreči v 
primerne zbiralnike za reci-
kliranje. Vendar so pri nas 
kupci navajeni na visoko ka-
kovost trgovskih storitev in še 
vedno menijo, da mora dober 
trgovec vrečko ponuditi, tudi 
brezplačno, predvsem za sad-
je in zelenjavo, trgovina pa se 
mora prilagodi kupcem,« me-
nijo v Mercatorju.

Tudi v Tušu si prizade-
vajo za ekološko odgovor-
no delovanje, pravijo, saj 
verjamejo, da je varovanje 
okolja projekt, ki sega od 
vsakega posameznika do 
nadnacionalne ravni. Tudi 
na blagajnah njihovih trgo-
vin so kupcem poleg velikih 
plačljivih in majhnih brez-
plačnih plastičnih vrečk na 
voljo kartonske škatle, bio 

vrečke iz koruznega škro-
ba ter trajne vrečke. »Naši 
zaposleni spodbujajo stran-
ke, da ob večjih nakupih 
namesto številnih majhnih 
vrečk raje uporabijo škatle, 
takšno prakso pa je prevzelo 
že kar precej kupcev,« pravi-
jo v Tušu in obljubljajo, da 
bodo kupce še intenzivneje 
spodbujali k uporabi traj-
nih nakupovalnih vrečk iz 
naravnih materialov oziro-
ma k večkratni uporabi že 
kupljenih vrečk.

Podoben odgovor so nam 
poslali iz Spara Slovenije, 
kjer pravijo, da se zavedajo 
obremenjevanja okolja, zato 
z vrečkami ravnajo gospodar-
no in se trudijo biti ekološki. 
Tudi oni svojim kupcem že 

nekaj časa ponujajo možnost 
nakupa okolju prijaznih 
vrečk (trajna nakupovalna 
torba iz jute, krompirjeva 
vrečka …) in obljubljajo, da 
bodo na tem področju tudi 
v bodoče delovali v skladu s 
sprejeto zakonodajo.

Ali bo nov zakon prinesel 
želene rezultate, je težko na-
povedati. Se pa ob tem po-
rajajo številna vprašanja, na 
katera zaenkrat ne poznamo 
odgovorov. Bo v okolju res 
manj vrečk, če bodo draž-
je za trgovce? Bo povečano 
gojenje kultur za biorazgra-
dljive vrečke dražilo hrano? 
Bomo po uveljavitvi zakona 
bolje skrbeli za okolje …

BOJANA AVGUŠTINČIČ
Foto: SHERPA
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O braslovških zemljiščih 
na ustavnem sodišču

Domnevne nepravilnosti »barantanja« s kmetijsko zemljo v Braslovčah naj bi ugotavljalo ustavno sodišče. 

Občina Braslovče naj bi v 
letih 2006 in 2007 pri spre-
jemanju prostorskega reda 
nezakonito spreminjala kme-
tijska v stavbna zemljišča. 
Zlorabe uradnega položaja 
in protipravnega prilaščanja 
občinskega premoženja naj 
bi bili ovadeni nekdanja bra-
slovški župan in podžupan 
ter neimenovani funkcionar 
ministrstva za okolje in pro-
stor. Kriminalisti po več kot 
pol leta od podane kazenske 
ovadbe še zbirajo obvestila 
zaradi sumov kaznivih de-
janj s področja gospodarske 
kriminalitete.

Gre za zemljišča, za katera 
kmetijsko ministrstvo ni izda-
lo dovoljenja za spremembo 
kmetijskega v stavbno zemlji-
šče. Ministrstvo za okolje in 
prostor je pred tremi leti obči-
no sicer opozorilo na posege 
v kmetijska zemljišča, kljub 
temu pa so na območjih Spo-
dnjih Gorč, Orle vasi, Podvrha, 
Gomilskega, Malih Braslovč in 
Šentruperta zrasli objekti, po-
nekod tudi velike proizvodne 

hale. Dovoljenja za gradnjo je 
izdala Upravna enota Žalec.

Direktor braslovške občin-
ske uprave Milan Šoštarič 
in vodja oddelka za okolje in 
prostor Simona Klokočovnik 
pojasnjujeta, da pri spreje-
manju prostorskega reda ni 
bilo nezakonitosti. »Vodilo 
pri sprejemanju reda je bilo 
mnenje okoljskega ministr-
stva. Predstavniki kmetijskega 
ministrstva v tistem obdobju 
niso zahtevali nobenega vpo-
gleda in revizije prostorskega 
reda. Prav tako se nanj niso 
pritožili, kljub temu, da smo 
jih k temu pozvali,« pravi Klo-
kočovnikova. Ministrstvo za 
okolje in prostor naj bi tako 
začelo ugotavljati nepravilno-
sti šele po opozorilih nekaterih 
občanov in marca lani občino 
pozvalo, da odpravi neskladje 
in razveljavitveni akt objavi v 
uradnem listu. Pa se ni zgodi-
lo nič. Kot pravi Šoštarič, se je 
okoljsko ministrstvo »zganilo« 
šele, ko je bil prostorski red že 
sprejet in rok za pritožbe zunaj 
vseh pritožbenih rokov.

V navzkrižju 
interesov
Prizadeti Braslovčani, ki naj 

bi še naprej nemočno opazo-
vali uničevanje kmetijskih 
zemljišč, rastoče novogradnje 

in s tem brezbrižno ravnanje 
občine, so se na pomoč obr-
nili tudi na kmetijsko mini-
strstvo. Tam so ugotovili, da 
je v Prostorskem redu Občine 
Braslovče namenska raba ze-

mljišč z vsaj desetimi parcel-
nimi številkami v nasprotju z 
njihovimi mnenji. Zaradi tega 
je prostorski red občine v na-
sprotju s sklepom okoljskega 
ministrstva, s katerim je takra-

tni minister potrdil prostorski 
red pod pogojem, da občina 
uskladi odlok o prostorskem 
redu z mnenji kmetijskega 
ministrstva. Nepravilnosti naj 
bi bilo še več, zato je prvopod-
pisani, minister za kmetijstvo 
mag. Dejan Židan, lani avgu-
sta predstavnikom direktorata 
za prostor na okoljskem mini-
strstvu naložil, da opravijo re-
vizijo celotnega prostorskega 
reda ter odpravijo morebitne 
nepravilnosti in predpis uskla-
dijo z zakonodajo. Kot kaže, 
ministrstvi vendarle ne želita 
več delovati v navzkrižju intere-
sov. Na okoljskem ministrstvu 
trenutno poteka postopek za 
začetek ugotavljanja ustavno-
sti in zakonitosti prostorskega 
akta na ustavnem sodišču. Na 
braslovški občini o tem uradno 
niso seznanjeni in poudarjajo, 
da je bil postopek sprejemanja 
prostorskega reda pravilno spe-
ljan in sprejet. Kaj bo pokazala 
kriminalistična preiskava, ki jo 
vodijo na Generalni policijski 
upravi, še vedno ni znano. Prav 
tako nam v skopem odgovoru 
niso potrdili niti zanikali, da 
bi bil poleg nekdanjih župana 
in podžupana med ovadenimi 
tudi predstavnik okoljskega 
ministrstva, medtem ko na 
ministrstvu pravijo, da teh in-
formacij nimajo.

MATEJA JAZBEC
Foto: GrupA

Na poštnem trgu 
vlada konkurenca
Liberalizacijo poštnega trga je kot prvo izkoristilo celjsko 
podjetje Maksmail

Od novega leta velja v 
številnih državah Evropske 
unije popolna sprostitev trga 
poštnih storitev, ki v Slove-
niji odpravlja monopol Pošte 
Slovenije. Z novim letom se 
je tako liberaliziral še trg za 
do 50 gramov težke poštne 
pošiljke. Prvo slovensko pod-
jetje, ki je prejelo dovoljenje 
za takšno poslovanje, je Ma-
ksmail iz Celja.

Maksmail je postal prvo 
slovensko zasebno podjetje, 
ki razpolaga s celotno javno 
poštno infrastrukturo v drža-
vi. »V slovenski tržni prostor 
pionirsko vnašamo koncept 
liberalizacije poštnih storitev 
pošiljk do 50 gramov,« je za-
dovoljen direktor Maksmaila 
Tomaž Krajnc, ki poudarja, 
da so se na liberalizacijo začeli 
pripravljati v letu 2007, ko so 

zaslutili novo poslovno prilo-
žnost. »Vzpostavili smo komu-
nikacijo z več pošiljatelji in se 
z njimi pogovorili o težavah 
in željah. Njim smo prilagodi-
li način poslovanja, poskušali 
smo jim priti nasproti in jim 
ponuditi storitev po njihovih 
željah.«

V Pošti Slovenije trdijo, da 
je poštni zakon premalo zah-
teven ter da se lahko zgodi, da 
bodo poštne storitve upravlja-
la tudi premalo usposobljena 
podjetja. V Maksmailu ome-
njajo, da imajo ekipo strokov-
njakov z različnih področij, 
od ekonomskega, pravnega in 
statističnega do logističnega, z 
izkušnjami na poštnem podro-
čju. Pripominjajo, da imajo ve-
liko izkušenj s hibridno pošto 
v skoraj vseh državah nekda-
nje Jugoslavije (kombinacijo 

običajne poštne storitve in 
elektronske pošte). »Naj pou-
darimo, da so – tudi po zaslugi 
sestrske družbe Maksmaila – v 
makedonski pošti lani prvič po 
osamosvojitvi države dosegli 
izjemno dobre rezultate in 
zabeležili pozitiven poslovni 
izid,« pravi direktor Krajnc. 
Maksmail je v Makedoniji pri-
soten na področjih racionaliza-
cije poštnih storitev, hibridne 
pošte in obvladovanja logistič-
nih storitev.

Ciljajo na večja 
podjetja
In kaj lahko pričakujemo 

Slovenci? V Maksmailu pra-
vijo, da so na nov izziv po-
polnoma pripravljeni ter da 
je prvo zanimanje velikih, 
tudi največjih uporabnikov 
poštnih storitev v Sloveniji 

vzpodbudno. »Ciljamo pred-
vsem na večja podjetja, ki 
jim bomo ponudili popuste 
za prenos poštnih pošiljk. Gre 
za približno 60 potencialnih 
strank z več kot dvajset tisoč 
poštnimi pošiljkami na me-
sec. To so banke, ki pošiljajo 
bančne izpiske, javna komu-
nalna podjetja, mobilni ope-

Pošta Slovenije je z novim letom dobila konkurenco.

raterji, kabelski operaterji in 
tako naprej,« omenja direktor 
Maksmaila. Prav tako računa-
jo na ustanove, ki se financi-
rajo iz proračuna ter bodo 
morale za poštne storitve 
kmalu objaviti javni razpis, 
na primer RTV Slovenija ter 
sodišča. »Glede na letne ko-
ličine bomo ponudili popust 
na storitve prenosa in super 
letni popust za lojalnost,« od-
govarja Krajnc na vprašanje o 
tem, kaj bodo lahko na trgu 
ponudili boljšega in ugodnej-
šega od Pošte Slovenije. Po 
simulacijah poštnih stroškov 
za nekatere slovenske druž-
be lahko znašajo prihranki za 
leto 2011 vsaj pet odstotkov, 
kar pomeni za velike poši-
ljatelje celo več kot sto tisoč 
evrov na leto.

Povsem brez Pošte Sloveni-
je kljub vsemu ne bo šlo. Za 
svoje stranke bo vse pošiljke 
prevzel Maksmail, ki jih bo na 
različnih točkah dostopa po-
sredoval v mrežo Pošte Slove-
nije. »S pomočjo tehnologije in 
vzajemnega poslovanja med 
vsemi tremi strankami v pro-
cesu omogočamo, distribuci-
jo vseh pošiljk na isti dan, kar 
do zdaj ni vedno veljalo. Pošta 
Slovenije bo kot naš poslovni 
partner še vedno dostavljala 
pošiljke do naslovnikov, pre-
vzem pošiljk, sortiranje in 
dostavo do poštnega omrežja 
pa bo torej izvajal Maksmail,« 
pojasnjujejo v Maksmailu. 
Pogodbo s Pošto Slovenije so 

končno sklenili prejšnji mesec, 
postopek je trajal kar eno leto. 
Sedež podjetja bo še naprej v 
Celju.

Dostop do omrežja Pošte 
Slovenije je seveda treba pla-
čati, vendar med pošto in Ma-
ksmailom dogovora o ceni ni 
uspelo doseči niti z mediaci-
jo. Nato je prišlo do odločitve 

Trg poštnih storitev se je z novim letom popolnoma sprostil 
v številnih državah Evropske unije, z izjemo enajstih, ki so 
jim rok podaljšali za dve leti. Slovenija in Bolgarija sta edini 
novi članici, ki podaljšanega roka ne potrebujeta.

agencije za pošto in elektron-
ske komunikacije, ki je ceno 
odločilo z odločbo, vendar za-
deva s tem ni končana. Pošta 

Slovenija zdaj toži APEK na 
upravnem sodišču, ki je pre-
jelo tožbo dan pred božičem. 
Je tožba omejila velike načrte 
Maksmaila? Direktor podjetja 
pravi, da jo jemljejo v vednost, 
vendar zaradi nje svojih po-
slovnih načrtov in trženja ne 
spreminjajo. »Menimo, da gre 
predvsem za igro, ki poskuša 
podaljševati monopolni po-
ložaj na trgu poštnih storitev 
po vzoru vseh sistemov, ki jih 
je liberalizacija zajela že prej-
šnja leta. Vendar je evropska 
in slovenska regulativa na tem 
področju tako jasna, da bolj 
ne more biti.«

BRANE JERANKO
Foto: GrupA

K Trem žebljem
Ob obletnici poslednjega 

boja partizanskega Pohorske-
ga bataljona bo na nekdanjem 
bojišču pri Treh žebljih na 
Osankarici jutri, v soboto, ob 
11. uri spominska svečanost.

Na prireditvi, ki jo pripra-
vljajo v sodelovanju med še-
stimi pohorskimi občinami, 
bo slavnostni govornik predse-
dnik državnega zbora, dr. Pa-
vel Gantar. Kulturni program 
pripravljata občini Slovenske 
Konjice in Ruše.

Kar 65 borcev Pohorskega 
bataljona je pokopanih na po-
kopališču v Gradcu v Avstrije 

ter le štirje v Rušah. V tem te-
dnu so dali poslanci SDS, SNS 
ter italijanske narodnosti pobu-
do za sklenitev medvladnega 
sporazuma z Avstrijo za skupni 
grob vseh borcev tega bataljo-
na, s prekopom v Slovenijo in 
pogrebom z državnimi častmi. 
Predsednik zveze borcev Janez 
Stanovnik temu nasprotuje ter 
se zavzema za to, da ostanejo 
dostojno pokopani v Avstriji, 
predlagatelje pobude pa je ob-
tožil, da gre za politično igro. 
Med borci Pohorskega bataljo-
na ni bilo članov komunistične 
partije. BJ

Preložen začetek stavke
Stavkovni odbor zobozdra-

vstvenih asistentk, zaposle-
nih v javnih ambulantah celj-
skega zdravstvenega doma, 
ki je 28. decembra začasno 
(do 14. januarja) zamrznil 21 
dni trajajočo stavko, je pred 
novim letom za 10. januar 
napovedal novo stavko.

Ta se nanaša na stavkovno 
zahtevo po izplačilu plače z 
odpravo tretje četrtine plačnih 
nesorazmerij skladno s kolek-
tivno pogodbo za javni sektor. 

Na sredini seji pa je stavkovni 
odbor sprejel sklep, da začetek 
stavke prestavi na 14. januar. 
Tako bosta imeli pogajalski 
strani več časa za dosego spo-
razum brez škode za uporab-
nike. Nova pogajanja se bodo 
začela danes. Če sporazum ne 
bo dosežen, bo stavka sočasno 
potekala za vse stavkovne zah-
teve do sklenitve stavkovnega 
sporazuma, so sporočili iz 
stavkovnega odbora.

BA
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Mala dojenčica je spokojno dre-
mala ter se tu in tam pretegnila v 
očetovem naročju. Lepotička pač. 
Kot vse sedem tednov stare prin-
ceske, zaželene, pričakovane, z 
eno besedo popolne. A vendar je 
deklica posebna. Rodila se je na-
mreč doma. A ne zato, ker bi se 
ji tako zelo mudilo na svet. Alojz 
Rak – sicer že oče 26- in 16-le-
tnega sina – ter Karmen Mlina-
rič – prvič je rodila pred šestimi 
leti – sta sklenila, da ji privoščita 
prijazen sprejem na tem svetu. Ko 
sta se temeljito poučila o narav-
nih začetkih, sta sklenila, da jim 
porodnišnica s svojo uniformira-
nostjo tega niti slučajno ne more 
ponuditi.

 »Vsi po vrsti so imeli polna usta 
odgovornosti, ki si jo nalagava,« 
svojo zgodbo začne Alojz. »Am-
pak kaj pa v življenju ni na lastno 
odgovornost?!« Prav s tem se je vse 
skupaj tudi začelo. Kot pravi Alojz, 
je pred leti končno spregledal, da je 
treba na življenje gledati drugače. 
Da je treba zanj, za svoje zdravje 
in počutje sprejeti odgovornost in 
da stvari večinoma niso take, kot 
nam jih prodajajo ustanove. »Eni 
doumejo pri 20., drugi pri 30., jaz 
sem pri 40., večina nikoli. Žalostno 
je le, da nas v razmislek prisilijo 
šele resne zdravstvene težave. Žal 
pa tistim, ki jim v tem pogledu 
zaupamo – zdravstvu in farmaciji 
– ni v interesu, da jih ne bi potre-
bovali. Ključ do rešitve je samo v 
preprostosti,« razloži Alojz, ki se 
je že pred leti včlanil v društvo 
Preporod. Tu sta s partnerko tudi 
na rojstvo začela gledati s povsem 
drugimi očmi.

Kot pravi Karmen, sta bila nje-
na prva nosečnost in porod pred 
šestimi leti čisto povprečna. »Bila 
sem odprta štiri centimetre, brez 
popadkov in brez vsakega občutka, 
da je prišel čas. Ampak ginekologa 
to ni prav dosti motilo. Sprožil je 
porod, bilo je opravljeno, fantek 
je prišel na svet in to je bilo to.« 
Ostal je kanček grenkobe, kot bi se 
na nek način počutila ogoljufano. 
»To vsekakor ni bilo to. In ko sem 
zanosila drugič, sem si rekla, da bo 
drugače. Sama bom odločala, kako 
in kdaj bom rodila. «

Po babico v Avstrijo
V naši državi pa je to lažje reči, 

kot narediti. Uradno druge možno-
sti, kot je porodnišnica, ni in tudi 
naše babice lahko svoje delo opra-
vljajo izključno znotraj njenih zi-
dov. Če hočete torej roditi doma, si 
morate strokovno pomoč poiskati 
iz tujine. Tako sta se bodoča starša 
odpravila v Avstrijo, kjer sta se v 
Gradcu srečala z zdaj že znamenito 
babico Ursulo Walch, ki jo pozna-
jo tudi mnoge slovenske mamice, 
medijsko razvpita pa je postala po 
primeru na Jesenicah, ko je po 
porodu prišlo do zapletov. »Izve-
dela sva vse, kar naju je zanimalo, 
predvsem pa sva ugotovila, da je 
ženska na mestu in da ji lahko za-
upava.« Karmen je dvakrat prebrala 
knjigo Modrost rojevanja in veseli 
dogodek je očitno pričakala s pol-
no mero samozavesti in gotovosti v 
situacijo. Za razliko od marsikatere 

»Zakaj je zdravstvo ukradlo 
materam pravico do poroda 
na domu?« To se sprašuje Alojz Rak iz Šmarjete pri Celju – Avstrijska babica po kri-

vici medijsko razvpita – Pravica do izbire je na meji prepovedanega

nosečnice, ki se ji zdi, da je povsem 
nemočna, poleg vsega pa še silno 
prestrašena. »Jasno, da lahko gre 
kaj narobe. Povsod je tako. Tudi ko 
stopiš na cesto, te lahko sekundo 
kasneje povozi avto. Ampak s ta-
kim odnosom ne moreš živeti. V 
življenju za nič ni zagotovila. Bele 
halje nam dajo le lažen občutek 
varnosti.«

Ko se je tistega oktobrskega ve-
čera začelo dogajati, je Karmen 
– sicer drugič porodnica – prvič za-
čutila, kaj pomeni imeti popadke. 
Avstrijska babica je prišla k njima v 
dobri uri, okrog enajste zvečer, 20 
minut čez polnoč pa je mala Kiara 
že spala mamici na prsih. »Vse sku-
paj je bilo sproščeno in umirjeno. 

Nikamor mi ni bilo treba iti, ni se 
mi bilo treba prepirati z osebjem, 
ali lahko gre mož z mano na CTG, 
ni mi bilo treba narekovati oseb-
nih podatkov med popadki, ni se 
mi bilo treba mučiti v klasičnem 
porodnem položaju, ki je udoben 
samo za zdravnika, za porodnico 
pa popolnoma neprimeren. Bila 
je res lepa izkušnja in dokaz, da 
lahko brez težav rodiš tudi doma,« 
pove Karmen. »Nihče ne more reči, 
da je rojstvo v stresu dobro za ma-
mico, kaj šele za otroka.« Tisti kaj 
pa če pa je še vedno visel v zraku. 
»Tudi najina punčka je imela pop-
kovnico ovito okrog vratu, vendar 
ženska resnično obvlada svoje 
delo. Pri 3000 porodih še ni imela 

izgubljenega primera,« me tudi tu 
razoroži Alojz.

 Deklico so materi le položili na 
prsi in s popkovnico sta ostali pove-
zani še kakšno uro. »To, da jo takoj 
prerežejo, je ena največjih napak, 
ki jih delajo v porodnišnicah. Ba-
bica je potem ob meni še nekaj ur 
spremljala krvavitev, po elektronski 
pošti pa sva še zdaj na zvezi. «

Bogovi v belem 
zdravja nimajo v lasti
Za sistem ali bolje z njim pa se 

tu težave šele začno. Bodoča starša 
sta svoji osebni zdravnici sicer po-
vedala za svoje načrte, a več od do-
brohotnega skomiga z rameni nista 
dobila nikjer. Ko se ozirata nazaj, 

bi morda že prej opustila obiske pri 
ginekologu, ker so na koncu samo 
spodbujali strah in paniko. »Čeprav 
smo v družini vegetarijanci, z do-
volj znanja poskrbimo, da telo dobi 
vse, kar potrebuje. Pa so me vseeno 
vsakič pitali z nasveti, kako je treba 
to in ono še preveriti, piti glukozo, 
jesti meso, jajca in ribe. Pa je bila 
moja krvna slika odlična in tudi 
nobenega razloga ni, da bi imela 
na primer sladkorno bolezen,« se 
spominja Karmen.

Po porodu sta patronažni službi 
sporočila rojstvo hčerke. »Odzivi so 
bili kar v glavnem negativni. Mami-
ca bi morala na pregled h ginekolo-
gu, da bi potrdil rojstvo – moraš biti 
pa res doktor, da to narediš – malči-
ca pa k pediatru, če hočemo, da bo 
vpisana v matično knjigo. Ampak 
je ne bomo nikamor vozili. Pač ne 
bo vpisana, od tega ji ne bo hude-
ga,« je odločen oče. Obiski patro-
nažnih sester so to njegovo namero 
še potrdili. »Prišla je prvič, otroka 
uredila, stehtala, profesionalno in 
brezhibno, a tudi brez trohice slu-
tnje, da gre za malo osebo in ne za 
predmet. Punčka raste in se lepo 
razvija, je umirjena in prav nič pre-
strašena. Nobene potrebe ne vidim, 
da bi jo na primer v nedeljo budil, 
da bi jo sestra lahko stehtala. Potem 
so nama seveda spet servirali tisto 
o lastni odgovornosti … Kdaj, lepo 
prosim, je pa v zdravstvu še kdo 
drug za karkoli prevzel odgovor-
nost?« Tudi glede posvetovalnic in 
cepljenj sta starša enako neomajna. 
Alojz za nameček doda zgodbo svo-
jega starejšega sina, ki je kot otrok 
skoraj umrl, ker nihče ni hotel pod-
vomiti v takrat veljavno doktrino. 
»Kravje mleko je veljalo za alfo in 
omego. Fantek je bil pa vedno bolj 
bolan. Neštetokrat sem jim omenil, 
da sem bil tudi sam alergičen na 
mleko, a ni nič pomagalo. Zadnji 
hip smo ga rešili,« Alojz ne more 
skriti solza.

 »Zgroziš se, da je sistem tak. Da 
nihče noče videti niti za ped čez 
svoje planke. Resnično imam sla-
be izkušnje. A bele halje še vedno 
predstavljajo skoraj od boga dano 
oblast, kar jim pravzaprav godi. 
Ljudje pa poljubljajo tla pod njiho-
vimi nogami in jih podkupujejo, da 
bi dobili tisto, kar jim po pravici 
pripada.«

Rojstvo otroka je ena najbolj in-
timnih, a tudi najbolj veličastnih 
stvari v življenju. Mnoge porodnice 
bi zaradi različnih razlogov ta do-
godek najraje za vedno pozabile. 
Spet druge dobijo napad panike že 
ob sami misli, da bi ostale doma 
brez ustrezne zdravniške pomoči 
na dosegu roke. Ljudje smo pač 
različni, bi bilo pa vsekakor do-
bro, če bi vsi imeli možnost izbi-
re. Ta, ki jo kot edino zveličavno 
ponujajo pri nas, je vsaj toliko kot 
najbolj varna za določen krog tudi 
najbolj enostavna. Da je za dobro 
zdravje treba še vse kaj več kot do-
stopnost najboljših specialistov in 
prvovrstnih tablet, pa tako ali tako 
že dolgo vemo vsi. A kaj ko »bela 
zarota« ugodja in lenobe še kako 
ustreza tudi nam.

SAŠKA T. OCVIRK
Foto: GrupA

Alojz in Karmen z malo Kiaro
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Sanjsko ležišče 
Aleksandri Turk

Borut Kolarič, Aleksandra Turk in njuna 3-mesečna Sara bodo skupaj z 2-letno Iris in 5-letno Valerijo, ki 
sta bili v času prevzema nagrade v vrtcu, spoznavali nove zgodbe na novem ležišču.

V veliki decembrski na-
gradni igri smo v uredništvu 
Novega tednika in Radia Ce-
lje prav na silvestrovo dobili 
zmagovalko, ki smo ji v po-
nedeljek izročili vrhunski 
izdelek – ležišče Levitan in 
3-delno posteljnino iz meri-
no volne kakovosti Premium 
Le President podjetja Bava-
rie Wolltex Company. Pogoj 
za sodelovanje v igri je bila 
zgodba o sanjski postelji, 
ki so jo bralci in poslušalci 
lahko napisali ali poveda-
li po telefonu. Med tremi 
zgodbami, ki so se uvrstile 
v fi nale, ste s SMS-glasovi 
prepričljivo izbrali ganljivo 
zgodbo Aleksandre Turk iz 
Rimskih Toplic.

Zgodba, ki seže v srce, je 
popolnoma resnična. »Zame 
in za mojega najdražjega, od-
kar živiva skupaj, postelja ni-
koli ni bila samo ležišče. Bila 
je pravo svetišče, zaklonišče, 
a kaj kmalu je postala še igri-
šče. Prenesla je vse. Od žalo-
sti, sreče, ljubezni, bolezni, 
učenja, pisanja, predvsem 
pa sanjanja in tudi spanja. 
Zlezeš v novi dan in zvečer 
prilezeš v temno noč. V njej 
sva velikokrat kovala načr-
te, se veliko smejala, včasih 
sva tudi jokala. V njej sva se 
ljubila in tega nikoli ne bova 
pozabila, saj kaj kmalu prvo 
hčer sva povila. V najini po-
stelji se je sreča delila. Tam je 

najino sonce prvič izvedelo, da 
je Rdečo kapico požrl hudobni 
volk, da je Sneguljčica živela s 
palčki in da je Ostržku zrasel 
nos ob najmanjši laži in tudi 
da je Kekec Pehti speljal volka. 
V najini postelji smo se stiska-
li, ›crkljali‹ in ponovno štorklji 
pisali. Tako je naša družina do-
bila tudi četrtega člana. Najina 
druga deklica je tako kot vsi 
mali otroci imela rada najino 
posteljo. V njej smo se pogo-

varjali, hihitali, knjige brali. 
A zanimivo je to, da ponoči 
nikoli z otroki v najini poste-
lji skupaj nismo spali. Tako 
sva skupaj z mojim najdraž-
jim imela posteljo le zase. 
Pri tem pa veliko strastnih 
noči. In če ljubiš otroke, se 
kaj kmalu lahko zgodi, da 
štorklja znova čez tvoj dom 
leti. Tako zdaj naša družina 
šteje pet članov. In tu se moja 
zgodba konča, saj nikoli ne 

bova izvedela, ali je poste-
lja bila dovolj velika za naju 
in za najine punčke tri, saj 
najine postelje več ni. Za ve-
dno nam jo je vzel 18. sep-
tember, ko je poplavilo naš 
dom. Ne da smo ostali brez 
vsega. Z najinim partnerjem 
in z najinimi deklicami smo 
ostali brez postelje, ki nam 
je bila veliko več kot samo 
ležišče.«

Upamo, da bo s pomočjo 
silvestrske nagrade posijalo 
nove sonce za Aleksandro 
Turk in njeno družino. Da 
bo prav na tej postelji veliko 
smeha in vsega prijetnega.

SB
Foto: SHERPA

Iz Šmarja vračajo udarec
Ustanavljajo novo radijsko postajo – Dolgovi Štajerskega vala občini plačani

Po preselitvi sedeža šmar-
ske radijske postaje Štajer-
ski val v Šentjur načrtujejo 
v Šmarju pri Jelšah novo ra-
dijsko postajo. Tako so okto-
bra ustanovili Društvo Radio 
Šmarje pri Jelšah, ki se bo v 
ponedeljek, 10. januarja, se-
stalo na prvi redni seji.

V Šmarju in najširši obso-
teljsko-kozjanski okolici so bili 
zaradi preselitve »šmarskega« 
radia ogorčeni ter so takoj 
napovedali ustanovitev nove 
radijske postaje s sedežem v 
središču kraja. Začeli so s pod-
pisovanjem pristopnih izjav za 
ustanovitev novega šmarske-
ga radia in oktobra so štirje 
ustanovitelji ustanovili Dru-
štvo Radio Šmarje pri Jelšah. 

jo za elektronske komunikaci-
je, kjer imajo na skrbi radijske 
frekvence. Za oddajnik so se 
pogovarjali, da bi ga postavili 
pri cerkvi sv. Roka nad šmar-
sko kalvarijo, od koder naj bi 
novo radijsko oddajo slišali po 
vsej občini ter še v okoliške 
kraje. Prav tako se pogovarjajo 
o poslovnem prostoru, omenja 
predsednik Javorič.

Ustanovitev vsake nove ra-
dijske postaje je izjemno zah-
teven projekt in to v vsakem 
pogledu. Na ponedeljkovi prvi 
redni seji novega društva naj bi 
tako ustanovili tehnični odbor 
za radijski oddajnik in druge 
aparature ter odbor za prido-
bitev prostorov ter za zbiranje 
donatorskih sredstev. Javorič 

pravi, da računajo na darove 
občanov ter podjetij, pa tudi na 
sredstva z javnih razpisov, če 
bodo tam uspešni. Kot je slišal, 

je tudi prva šmarska radijska 
postaja, današnji Radio Štajer-
ski val, nastala med drugim z 
darovi občanov. K sodelovanju 
bodo povabili tudi občine ter 
njihove župane. Na dnevnem 
redu ponedeljkove seje bo še 
ustanovitev odbora za pripra-
vo osnov programa nove radij-
ske postaje.

Bo današnjim zanesenja-
kom iz Šmarja pri Jelšah 
uspela ustanovitev nove radij-
ske postaje, kar je v sedanjih 
razmerah še bistveno bolj po-
gumno dejanje kot pred skoraj 
šestimi desetletji? Bodo v času, 
ko je postal denar sveta vla-
dar, ljudje še pripravljeni de-
lati deloma brezplačno ter ali 
bodo za nakup drage tehnične 
opreme zbrali dovolj denarja? 
»Konkurence se ne bojimo, 

ker je je že zdaj veliko ter je 
v vsakem primeru zdrava,« 
odgovarja na pobudo obča-
nov direktor Štajerskega vala 
Damjan Gobec, kjer zagoto-
vo še vedno veliko računajo na 
Obsotelje in Kozjansko. Poleg 
tega opozarjajo v Štajerskem 
valu na svoj status posebnega 
pomena, kar jim daje pred-
nost za uspešno kandidiranje 
na javnih razpisih. Poleg tega 
dvomijo, da lahko radijsko 
postajo ustanovi društvo. Po 
zakonodaji to ni mogoče, opo-
zarjajo v Štajerskem valu.

BRANE JERANKO
Foto: GrupA (arhiv NT)

Direktor Štajerskega vala 
Damjan Gobec omenja, da 
so vse visoke obveznosti do 
Občine Šmarje pri Jelšah, 
ki so jih dolgovali iz naslova 
najemnin in iz obratovalnih 
stroškov, oktobra dokončno 
poravnali. V šmarski občin-
ski upravi so to potrdili.

Slavko Javorič Damjan Gobec

Predsednik društva, kulturni 
in športni delavec Slavko Javo-
rič, pravi, da so vzpostavili prvi 
stik z APEK, republiško agenci-

Za poplavno varnost
od Ločice do Letuša

Vlada je na eni od zadnjih sej sprejela uredbo o državnem 
prostorskem načrtu za ureditev Savinje od Ločice ob Savinji 
do Letuša.

Uredba je predpogoj za gra-
dnjo zadrževalnikov v Spo-
dnji Savinjski dolini kot edine 
možne rešitve za zadrževa-
nje visokih voda v srednjem 
toku Savinje. Gre za poplavno 

ogroženo območje, kjer se je 
zadnjega pol stoletja razliva-
nje Savinje resda zmanjšalo, 
kljub temu pa ljudje še do-
bro pomnijo katastrofalne 
poplave leta 1990, ki so bile 

med drugim tudi posledica 
stihijske gradnje na tem ob-
močju. Delno sanirani nasipi 
so nekoliko omilili poplavno 
ogroženost in hkrati omogočili 
poglabljanje struge in višanje 
pretoka Savinje, še vedno pa 
na tem območju obstaja velika 
nevarnost poplav.

Uredba predvideva sana-
cijo obstoječih in gradnjo 
novih nasipov, ureditev Pa-
riželjskega in Podvinskega 
jezu, obnovo drč, gradnjo 
nizkih pragov, sanacijo bre-
žin, širitev struge, ukrepe na 
prodiščih, ureditev razbre-
menilnika Ložnice, regula-
cijo Pake in gradnjo malih 
hidroelektrarn. Ob tem se 
bodo deloma spremenile 
tudi prometna, komunalna, 
energetska in telekomunika-
cijska infrastruktura.

MJ

V občini Kozje so zaključili javni razpis za dodelitev 
neprofi tnih stanovanj v najem. Prejeli so deset vlog, ven-
dar so imeli vse pogoje le štirje prosilci, ki so jih uvrstili 
na prednostno listo upravičencev. Med vlogami so bile 
namreč tudi nepopolne. 

V občini je trenutno prosto le eno stanovanje, zato ob-
činska uprava načrtuje, da bi pridobili nova stanovanja v 
dveh stavbah v središču Kozjega, kjer bi med drugim uredili 
podstrešne prostore. Prav tako razmišljajo o možnosti, da bi 
kupili večjo trško stavbo ter v njej uredili več stanovanj. Ob-
čina Kozje je v letu 2009 poskrbela za dve novi stanovanji. 

BJ

Kdo dobi 
stanovanje?
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Varčujem z Elektrom Celje, d. d.Varčujem z Elektrom Celje, d. d.

Mali gospodinjski aparati so sicer majhni 
porabniki energije, toda v zadnjih letih so 
se v gospodinjstvih tako namnožili, da jih 
je treba obravnavati v sklopu učinkovite 
rabe električne energije. Mali gospodinj-
ski aparati kot so mešalnik, stepalnik, 
mlinček, aparat za peko kruha, varilnik 
folij imajo majhno električno moč in kra-
tek čas uporabe, zato njihova uporaba 
ne vpliva veliko na račun za električno 
energijo.
Med potratne male gospodinjske aparate 
se uvrščajo likalnik, sesalnik, sušilnik za lase, 
cvrtnik, kavni avtomat, grelnik vode, saj je 
moč njihovih grelnikov in motorjev med 
1.000 W in 2.000 W, lahko pa so te moči viš-
je, kar je primerljivo s petdesetimi do stotimi 
varčnimi 20 W sijalkami. Zato jih uporabljajte 
v času manjše tarife (vsak delavnik od 22.00 
do 6.00 ure naslednjega dne ter vsako so-
boto, nedeljo in dela prost dan od 0.00 do 
24.00 ure) .

Nasveti za varčno uporabo likalnika
• Perilo pred začetkom likanja razvrstite po 

tipih blaga. Najprej začnite likati občutljiva 
oblačila, za katere je potrebna nižja tem-

peratura, nato pa blago, ki zahteva višjo 
temperaturo.

• Grelec likalnika izklopite nekaj minut pred 
koncem dela.

• S parnimi likalniki likate hitreje in bolje, 
zato prihranite na času in energiji.

• V parnih likalnikih raje uporabljajte desti-
lirano vodo.

• Med daljšimi odmori likalnik izklopite.
• Likajte večje količine perila skupaj, tako 

prihranite energijo potrebno za segreva-
nje likalnika na delovno temperaturo.

• Nikoli ne likajte pri višji temperaturi, kot je 
potrebna.

• Če perilo pred sušenjem pravilno obesite, 
bo manj pomečkano in bo likanje poteka-
lo hitreje, zaradi česar bo poraba energije 
manjša.

Nasvet za varčno uporabo sesalnika
• Pri nakupu novega sesalnika se raje odlo-

čite za takega, ki ima aktiven način vsesa-
vanja (posebno vrteča krtača oz. stepalna 
glava) kot pa za sesalnik, ki ima električno 
moč večjo od 1.000 W brez aktivnega na-
čina vsesavanja.

ROBERT ROMIH

Varčna uporaba malih gospodinjskih 
aparatov – likalnik in sesalnik

Kaj vse bo, če ne bodo 
proračuna »požrle« 
sanacije? V Laškem investicijsko ambiciozen proračun – Za 

nove vodovode ali krotenje Savinje in plazov?

Ob potrjevanju proračuna so laški občinski svetniki med drugim izvedeli, da lahko brez pomoči države za sanacijo škode poplav in plazov v 
Laškem iz občinske blagajne zastavijo vse investicije v naslednjih treh letih.

Laški občinski svet je že 
pred iztekom leta 2010 potrdil 
proračun za letošnje leto. Kot 
pravi župan Franc Zdolšek, 
bo tudi ta izrazito investicij-
sko naravnan. Poleg nadalje-
vanja gradnje vodovodnega 
omrežja, urejanja šolskih 
objektov ter starega mestne-
ga jedra naj bi Laščani letos 
končno začeli z že dalj časa 
napovedano vzpostavitvijo 
širokopasovnega omrežja.

Letos tako Laščani v proraču-
nu načrtujejo za okoli 20 milijo-
nov prihodkov ter za malo več 
kot 22 milijonov evrov odhod-
kov. Za največ 2,5 milijona se 
lahko zadolžijo za naložbe, ki 
se bodo sofinancirale z evrop-
skim denarjem, za izgradnjo 
kanalizacije in vodovodov, ce-
stne infrastrukture, šol, vrtcev 
in večnamenskih objektov. V 
že sprejetem proračunu so bile 
upoštevane tudi pripombe, ki 
so jih svetniki imeli po prvem 
branju. Tako so dodatna pro-
računska sredstva, skupno več 
kot 71 tisoč evrov, namenili za 
sanacijo cest, predvsem na ra-
čun zimskega in letnega vzdr-
ževanja. »Že snežne padavine 
v preteklem letu so terjale več 
izhodov zimske službe, kar po-
meni nadpovprečne stroške,« 
je povedal Zdolšek, ki upa še, 
da bodo lahko izpeljali vse v 

proračunu načrtovane investi-
cije. »Ogromno stroškov smo 
namreč že imeli in jih še bomo 
s sanacijo posledic poplav in 
plazov. V ta namen je bilo treba 
prerazporediti sredstva na kar 
nekaj postavkah. V vsakem pri-
meru pa smo v minulem letu 
dobro poslovali, saj se dodatno 
nismo zadolževali ter smo ne-
katere investicije izvedli ceneje, 
kot je bilo prvotno predvideno. 
Upam, da se letos načrtovani 
prihodki države ne bodo zniže-
vali,« je povedal Zdolšek.

Urejeno mestno 
jedro, boljši pogoji 
v šolah
In za katere investicije je 

predvidenih kar 12 milijonov 
evrov iz laškega proračuna? 
»Končno lahko napovemo ure-
ditev širokopasovnega omrež-
ja, saj smo se na razpis uspešno 
prijavili v sodelovanju z več 
občinami. Prednostna naloga 
bo spet gradnja vodovodnega 
sistema, da se vendarle pribli-
žamo načrtovanemu boljšemu 
povprečju pokritosti gospo-
dinjstev,« je za letos napovedal 
Zdolšek. Tako bodo spomladi 
začeli graditi najdaljši vodovod 
v zgodovini občine, in sicer 
bodo na trasi Vrh–Povčeno–
Radoblje–Harje–Stopce gradili 
kar 40-kilometrsko omrežje in 

s tem s priključki pokrili prete-
žni del levega brega Savinje. Ob 
tem Zdolšek napoveduje tudi 
gradnjo manjših vodovodov in 
delov kanalizacijskega omrež-
ja, ki ga bodo tako v Rimskih 
Toplicah zaključili, v Laškem 
pa jih čaka še nekoliko več dela. 
»Cilj je, da se v najkrajšem času 
na kanalizacijski sistem priklju-
či čim več občanov.«

Letos se bodo Laščani lotili 
tudi napovedane obnove sta-
rega mestnega jedra, pri čemer 
bo imela prednost napovedana 
ureditev objekta stare šole, kjer 
bo prostore dobila prenatrpana 
Glasbena šola Laško-Radeče, 
obnova se bo začela že spomla-
di. »V aprilu načrtujemo obno-
vo ostrešja, fasade ter menjavo 
oken in vrat. Hkrati bi čim prej 
želeli urediti dostop do gradu 
in občinsko dvorišče, ki naj bi 
postalo osrednji prireditveni 
prostor v Laškem,« je naštel 
Zdolšek. Laščani upajo še na 
ustrezne razpise ministrstva za 
šolstvo, na katerih bi pridobili 
denar za nadaljevanje obnove 
šol in vrtcev.

»Čaka nas razburljivo leto. 
Poudarjam pa, da je vse našteto 
odvisno od tega, v kolikšni meri 
bo država namenila sredstva za 
sanacijo škode poplav in plazov. 
Škoda je tako velika, da lahko iz 
našega proračuna zastavimo vse 

investicije v naslednjih treh le-
tih, da bi jo pokrili,« je nekoliko 
zaskrbljen Zdolšek. Laščani pa 
seveda upajo, da bo minister za 
okolje držal obljubo o dodelitvi 
intervencijskih sredstev. S temi 
bi morali letos sanirati obrežje 
Savinje v Laškem. »Še posebej, 
ker je Laško najbolj poplavno 
ogroženo mesto v Sloveniji,« je 
povzel Zdolšek.

POLONA MASTNAK
Goto: GrupA (arhiv NT)

Internet v vsako vas
Ker mnoga gospodinjstva 

na podeželju nimajo dostopa 
do širokopasovnega omrežja, 
so se občine Laško, Dobrna, 
Štore in Vojnik odločile za 
skupno prijavo projekta gra-
dnje odprtih širokopasovnih 
omrežij elektronskih komu-
nikacij. 

Do zdaj so bila za ponu-
dnike storitev več ali manj 
zanimiva le mesta in manjši 
deli na obrobju mest, kjer so 
visoke gostote potencialnih 
uporabnikov in veliko število 
poslovnih subjektov. Občine 
so se za skupno prijavo odlo-

čile, ker tako obstaja več mo-
žnosti za odobritev projekta, 
zaradi racionalizacije stroškov 
prijave in vodenja, nadzora 
gradnje, upravljanja in vzdrže-
vanja omrežja ter zagotovitve 
dostopa do širokopasovnega 
omrežja elektronskih komuni-
kacij večini gospodinjstev na 
območju belih lis osrednjega 
celjskega območja.

Za izpolnitev pogojev za 
izbor zasebnega partnerja in 
prijavo na razpis za pridobi-
tev evropskih sredstev – rok 
za prijavo je 14. januar – so 
morale občine izdelati sku-

pen načrt razvoja širokopa-
sovnega omrežja elektronskih 
komunikacij. Župan Vojnika 
Beno Podergajs še pravi, da ga 
veseli, ker so občine združile 
moči: »Za to sodelovanje smo 
izbrali te občine, ker smo na 
srečo ali pa na žalost mi bolje 
opremljeni s signalom oziroma 
z možnostjo priklopa na inter-
net. Izbrali smo občine, ki so 
v tem primeru na slabšem.« Z 
gradnjo omrežja naj bi v redke-
je poseljenih in težje dostopnih 
geografskih predelih uredili 
4.299 novih širokopasovnih 
priključkov. 17 milijonov vre-
dna investicija naj bi bila kon-
čana do konca leta 2013. 

MOJCA KNEZ

Povezovanje 
zdraviliškega in 
podeželskega turizma

Na Dobrni so se vključili 
v projekt Wellness 3plus, ki 
sloni na povezovanju well-
ness destinacij s podeželsko 
turistično ponudbo.

Triletni projekt pod okriljem 
Razvojne agencije Kozjansko 
se bo končal prihodnje leto. 
Dobrna se je kot eden vodil-
nih slovenskih krajev v zdra-
viliškem turizmu odločila 
podpreti projekt in se vključi-
ti vanj. V njem so še obsotelj-
ska, kozjanska, dravinjska in 
zagorsko-krapinska termalna 
zdravilišča. Ker imajo ta letno 
okoli 150 tisoč obiskovalcev 
in ker večina podeželskih 
krajev ne ve, kako to dejav-
nost narediti še bolj turistično 
obarvano, je nastal projekt 
Wellnes 3plus. Poleg naravne 
in kulturne dediščine je to ob-
močje bogato še s podeželsko 
ponudbo, ki vključuje izdelke 
zdrave prehrane, zeliščarstvo, 
vinogradništvo, vinske ceste, 
pohodništvo … Pomanjka-
nje znanja, ki vodi v slabšo 
prepoznavnost in s tem tudi 
v neizkoriščanje priložnosti 
obiska turistov, so slabosti, ki 
jih je treba odpraviti. »Z izobli-

kovanimi privlačnimi in spe-
cializiranimi podeželskimi 
wellness produkti bomo po-
stali trajno zaželena in prepo-
znana wellness destinacija, ki 
bo nadgradila standardno po-
nudbo,« pravi Marija Švent 
iz Zavoda za turizem, šport 
in kulturo Dobrna. Ponudbo 
bodo združili v tri sklope, in 
sicer aktivne počitnice, doži-
vetje narave in gastronomije 
ter kultura. »Izvajali bomo 
še raznorazne promocijske 
akcije, predstavitve na med-
narodnih turističnih sejmih, 
usposobili turistične vodiče 
za vodenje po celotnem ob-
močju, poseben poudarek pa 
bomo namenili usposablja-
nju kolesarskih vodičev,« je 
še dodala Šventova. Obenem 
si želijo s tem projektom, ki 
je vreden 472 tisoč evrov, dvi-
gniti tudi zavest prebivalcev o 
tem, v kako »bogatem« okolju 
živijo. V okviru projekta je že 
bilo izobraževanje turističnih 
vodnikov, ki so ga uspešno 
končali Janko Černe, Stanka 
Repas, Marija Švent, Tanja Ja-
vornik in Branko Brecl.

MOJCA KNEZ
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Urejeno 
parkiranje ne 
bo zastonj

Po lanski temeljiti prenovi 
Kardeljeve ploščadi, ki je za-
jela tudi ureditev parkirišč, 
se Velenjčanom letos obeta 
bolj pregledno parkiranje, 
ki pa ni zastonj. Tako je v 
zadnjih dneh decembra ve-
lenjska občina zaprla pomič-
na vrata v garažni hiši, kjer 
lahko parkirajo le najemni-
ki z ustreznimi pogodbami. 
Uvedena je bila tudi modra 
cona oziroma cona C.

Kardeljeva ploščad je v za-
dnjih mesecih dobila novo, kar 
milijon evrov vredno podobo, 
saj so v okviru prenove zame-
njali tlake, zgradili povezovalni 
most s ploščadjo na Stantetovi 
ulici, namestili nove klopi ter v 
tem okviru sanirali tudi pokri-
ta parkirišča na Kardeljevem 
trgu. Za 120 tisoč evrov so ure-
dili novo razsvetljavo, oplesk, 

talno označitev, prometno si-
gnalizacijo, prezračevanje, po-
stavili ekološki otok in vgradili 
garažna vrata. V decembru so 
lahko stanovalci Kardeljevega 
trga 1, 2 in 3 tam parkirali na 
podlagi začasnih dovolilnic, od 
29. decembra lani pa le tisti, ki 
so že sklenili pogodbe o dode-
litvi začasnih parkirnih mest. 
Ti morajo pod vetrobranskim 
steklom puščati prvo stran po-
godbe, sicer jim lahko redarji 
izrečejo kazen, vozilo pa se na 
njihove stroške odstrani iz ga-
raže. Dovolilnice za parkiranje 
v garažah bo občina izdala še 
v tem mesecu.

V modri coni 
nič več zastonj 
parkiranja
Novosti v parkirnem reži-

mu oziroma zaračunavanje 

parkirnine je vznemirilo mar-
sikaterega Velenjčana, neka-
teri so celo zbirali podpise 
zoper nove ukrepe, saj je s 1. 
januarjem uvedeno plačljivo 
parkiranje še na preostalem 
območju Kardeljevega trga 
oziroma v modri coni C. Gre 
za območje, ki je omejeno s 
Šaleško cesto, povezovalno 
cesto od bencinske postaje do 
mostu čez Pako v Šaleku, po-
tjo ob Paki in Kidričevo cesto. 
In modra cona na tem obmo-
čju bo veljala kar 24 ur na dan, 
tako da so časi brezplačnega 
parkiranja minili. Na urejenih 
400 parkiriščih je parkiranje 
odslej kontrolirano. Uporabni-
ki stanovanj na tem območju 
so upravičeni do dveh letnih 
abonmajev po ugodnejši ceni, 
letna parkirna karta sicer zna-
ša 250 evrov. Za uro parkiranja 

Mag. Branko Kidrič, žu-
pan Občine Rogaška Slatina: 
»Analiza opravljenega dela za 
leto 2010 je pokazala, da smo 
zastavljene cilje uresničili, še 
nekaj več. Ostalo nam je za 
novoletno okrasitev in tisti, ki 
so prihajali v Rogaško Slatino, 
so to opazili, česar smo veseli. 
V tem duhu smo pripravili več 
silvestrovanj z različnimi vse-
binami, za različne cene.«

Zaradi znanih zapletov v Vegradu so bila avgusta obnovitvena dela na Kardeljevi ploščadi začasno prekinjena.

v modri coni je treba plačati 40 
centov, nameščeni so že tudi 
parkomati.

Od torka pa je brezplačno 
parkiranje (na lastno odgo-
vornost) na voljo v kletni 
etaži velenjskega Mercator 
centra, tam je na voljo 325 
parkirnih mest.

Kot je pojasnil velenjski 
podžupan Srečko Meh, so 
parkiranje v pokritih gara-
žah in modro cono uveljavili 
na zahtevo stanovalcev, ki 
so dalj časa opozarjali na ne-

vzdržne razmere. »V pokri-
tih garažah je prihajalo do 
nenamenske rabe parkirnih 
mest, kar je povečalo pritisk 
na zunanja parkirišča. Sta-
novalci so bili razen zaradi 
prezasedenosti parkirišč, 
predvsem ob vikendih, naj-
bolj nezadovoljni zaradi 
parkiranih službenih vozil 
in na te probleme so redno 
opozarjali na sestankih z 
delovno skupino za ureja-
nje mirujočega prometa. 
V soglasju s predstavniki 
mestne četrti se je delovna 
skupina odločila za uveljavi-
tev modre cone za vse dni v 
letu. Edini namen je bil kar 
najbolj ustreči stanovalcem, 
ki so v privilegiranem polo-
žaju, saj lahko dobijo dva 
letna abonmaja; prvega za 
8, drugega za 30 evrov,« je 
povedal Meh. Opozoril je še, 
da na novo uvedena cona C, 
ki je v spalnem naselju, ni 
primerljiva s conama A in B, 
kjer gre za dnevno migraci-
jo, parkirišča pa so zasedena 

večinoma v dopoldanskih 
urah.

»Vsa parkirišča na ob-
močju Kardeljevega trga in 
Stantetove ulice, z izjemo 
parkirišča pri trgovini Hura, 
so v lasti občine, kar pome-
ni, da za spremembo režima 
parkiranja občina od stano-
valcev ne potrebuje nobene-
ga soglasja. Vseeno občina 
sprememb ni nikoli uvajala 
na silo, za aktualni ukrep pa 
smo na številnih sestankih 
dobili podporo izvoljenih 
predstavnikov mestne četr-
ti,« je še povedal Meh. Za 139 
pokritih parkirišč je najemne 
pogodbe doslej sklenilo 138 
stanovalcev, le eden se je raje 
odločil za abonma, tako bo 
garaža dodeljena naslednje-
mu na prednostni listi. Cena 
mesečnega najema pokritega 
parkirnega mesta se glede na 
njegovo velikost giblje med 
15 in 23 evri brez DDV.

POLONA MASTNAK
Foto: GrupA

(arhiv NT)

Z mislimi na 
najstarejše

Najstarejša Slatinčanka živi v zadnjem času v Ljubljani 
in je imela avgusta stoti rojstni dan.

Župan mag. Branko Kidrič je v KS Kostrivnica obiskal najstarejšo 
tam živečo krajanko Marijo Erjavec, ki bo praznovala čez dva meseca 
stoti rojstni dan. 

V občini Rogaška Slatina so 
namenili v zadnjem mesecu 
minulega leta starejšim obča-
nom posebno pozornost. Na-
nje so posebej mislili tako na 
občini kot v društvih in člove-
koljubnih organizacijah. 

Tako je župan mag. Branko 
Kidrič med drugim obiskal v 
vseh treh krajevnih skupno-
stih na njihovih domovih naj-
starejše občane. Med njimi je 
najstarejša Marija Erjavec iz 
Kostrivnice. Od stotega rojstne-
ga dne jo ločita le še dva mese-
ca, vendar ostaja razmeroma 
čila, tako kot najstarejši krajan 
v mestni krajevni skupnosti Jo-
žef Bajc. Pri 94 letih odhaja s 
soprogo na redne sprehode po 

mestu in okolici. V Strmcu pri 
Sv. Florjanu je župan obiskal 
87-letno Nežo Berghaus. 

Poleg tega je župan decem-
bra s sodelavci obiskal domova 
za starejše občane v Rogaški 
Slatini ter Šmarju pri Jelšah, v 
katerih živi približno sto Sla-
tinčanov, ki jih je občina tudi 
obdarila. Že v začetku meseca 
je občina pripravila tudi tradi-
cionalno srečanje starejših ob-
čanov z okoli 250 udeleženci. 
Starejše občane Rogaške Slati-
ne decembra posebej obiščejo 
vsak posebej še predstavniki 
društva upokojencev, Karita-
sa, Rdečega križa ter društva 
invalidov. 

BJ

reKlI sO

Spomin na prababico
V Rogatcu, kjer imajo mu-

zej na prostem, dajejo veliko 
pozornost odkrivanju takšnih 
in drugačnih nekdanjih skriv-
nosti. Pred kratkim so izdela-
li lutke s štirimi nekdanjimi 
oblačili žensk s tega območja. 
Zanimive spominke so obi-
skovalci že opazili v muzej-
skem »lodnu« (trgovini) .

Rogaško kmečko praznično 
žensko nošo, kot jo nosi punč-
ka na sliki, je med drugim ugo-
tavljala raziskovalka slovenske 
oblačilne kulture dr. Marija 
Makarovič. Lutke je pred nekaj 
dnevi pohvalil etnolog dr. Janez 
Bogataj.

Štiri muzejske punčke so 
različno oblekli po vzoru šti-
rih plesalk iz rogaške folklor-
ne skupine KD Antona Stefan-
ciose, ki so že dolgo oblečene, 
kot zahteva nekdanja kmečka 
moda ter kot pričajo stare foto-
grafije. Lutka na fotografiji nosi 
obleko z okrasjem ter s pra-
zničnim predpasnikom, pod 
vsem skupaj je skrito spodnje 
krilo »unterca« , ki je obleko še 
bolj poudarilo. Tako oblečene 
so hodile rogaške prababice k 
maši, na veselico ali po uradnih 
opravkih in ker so jim oblačila 
šivale vaške šivilje, se ni moglo 
zgoditi, da bi se videvale ena-
ko oblečene. Blago za oblačila 
muzejskih punčk so podarili 

K maši, na veselico ali po uradnih 
opravkih. Punčko iz rogaškega mu-
zeja na prostem so oblekli tako, kot 
so bile oblečene prababice.

v tekstilni tovarni v bližnjem 
Majšperku.

Štiri različne punčke so celo 
krstili. Vsaka nosi oblačilo ter 
z njim tudi ime ene od plesalk 
domače folklorne skupine. BJ

Ureditev parkiranja na željo stanovalcev
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»Fejst delat«, pa ti 102 leti ne uideta
»Celo življenje sem trdo delala in živela pošteno. Za ›hece‹ 

ni bilo časa, jeziti se pa tudi nisem pustila,« nam je skrivnost 
dolgega življenja zaupala Marija Jakob iz Celja. Včeraj je 
dopolnila častitljivi 102 leti. Kljub visokemu jubileju, ki ga 
je le redkim dano dočakati, se je Marija odločila za skromno 
praznovanje v družbi svojih najdražjih.

Z Marijo Jakob so se njenega 102. rojstnega dne veselili (z leve): Marjana Šafarič, hči Zofka, Malčka 
Arbeiter, Drago in Tončka Hrvatič ter Fila Ivanovska.Za zdravje in moč Marija rada zvrne tudi kakšen kozarček.

Že dan pred njenim rojstnim 
dnevom so slavljenko na nje-
nem domu obiskali sosedje in 
ji voščili. Tudi sicer jo redno 
obiskujejo in ji kraajšajo čas. 
»Še dobro, da imam njih in 
hčerko Zofko, drugače bi mi 
bilo preveč dolgčas,« se je 
Marija ozrla po zbranih. Eno-
sobno stanovanje je bilo skoraj 
pretesno za vse, ki so ji prišli 
čestitat.

Čeprav je zadnji dve leti za-
radi izgube noge priklenjena 
na posteljo, je Marija še vedno 
neusahljiv vir življenjske ener-
gije, moči in upanja. »Z vsem 
želi biti na tekočem. Redno 
spremlja poročila na televi-
ziji, zelo jo zanima politika. 
Zelo rada tudi kaj prebere, 
če je napisano z večjimi črka-
mi,« pove 75-letna hči Zofka, 
ki vzorno in ljubeče skrbi za 
svojo mamo. »Obe sta lahko 
srečni, da imata druga drugo,« 
pristavijo sosedje.

Marija se je rodila 6. janu-
arja 1909 v vasi pri Slovenj 
Gradcu. Na Hladetovi doma-
čiji je bilo pet otrok, Marija je 
bila edina hči. Večino svojega 
življenja je preživela v Celju, 
kamor se je pred približno 
sedmimi desetletji preselila s 
hčerko Zofko. Marija ni bila 

nikoli poročena. Ves čas je 
sama skrbela za edinko in jo 
vzgajala. Zdaj ji ta vrača vso 
ljubezen in spoštovanje. Kot 
sobarica si je Marija najprej 
služila kruh pri Belem volu, 
ko so ga zaprli, pa je šla k 
Ojstrici. Tam je delala do 
upokojitve. S trdim delom je 
uspela privarčevati toliko, da 

si je v bloku na Ljubljanski 27 
kupila stanovanje, v katerem 
živi s hčerko Zofko.

Od vsega si Marija najbolj 
želi, da bi ji zdravje še na-
prej dobro služilo in da bi se 
tudi v bodoče tako izvrstno 
razumela s hčerko in sosedi. 
Še vedno pa se s hvaležno-
stjo spominja presenečenja 

izpred dveh let, ko jo je na 
njen stoti rojstni dan obiskal 
župan Bojan Šrot. Tudi letos 
se je spomnil nanjo. Poslal 
ji je voščilo, slavljenki pa so 
prišli voščit in ji zaželet še 
veliko trdnega zdravja tudi 
predstavniki MČ Savinja.

BOJANA AVGUŠTINČIČ
Foto: SHERPA

Ste že naredili križ 
čez svoje novoletne 
zaobljube?

V decembru smo ga, roko na srce, na veliko »žingali«. Vse-
ga je bilo preveč. Hrane, pijače, ponočevanja, zapravljanja. 
In če niste svetla izjema, ste se verjetno tolažili s tisto staro 
pesmico »z novim letom pa začnem …«. Bistveno bolj prelo-
mno od navadnega ponedeljka, ne?

Lepo bi bilo, ko bi tisti 
udarec ob polnoči, pok šam-
panjskega zamaška in raketa 
čez nebo pomenili nov list 
v knjigi navad in razvad. A 
strela … takoj ob polnoči pač 
ne gre. Ampak usodna noč 
pravzaprav ne šteje, ker ta 
spada še k praznovanju in 
je realno še staro leto. Prve-
ga je praznik, od države in 

boga namenjen zdravljenju 
mačka, kdo bi kompliciral. Z 
drugim ni nič drugače. Tre-
tjega pa itak ugotovimo, da je 
presenetljivo podoben 27. ali 
kateremu koli drugemu dne-
vu v prejšnjem letu. Je tako 
tudi z vašimi novoletnimi 
zaobljubami?

StO
Foto: GrupA

Ugotovili so, da kar 67 od-
stotkov ljudi sklene vsaj tri 
novoletne zaobljube. Med naj-
pogostejšimi so: več telovadbe 
in gibanja, večja zagnanost v 
službi in šoli, boljše prehranje-
valne navade in hujšanje ter 
opustitev razvad. Približno 63 
odstotkov ljudi se drži novole-
tnih zaobljub še dva meseca, 
manj kot desetina pa jih v re-
snici izpelje do konca.

Urška Farčnik: »Včasih 
sem tudi to počela, zdaj pa ne 
več. Saj si vsako leto postaviš 
kakšne cilje, ampak, da bi jih 
tempirala na prvega, pa raje ne. 
Običajno sem si obljubljala bolj 
zdravo življenje, več druženja 
s prijatelji, pač stvari, za katere 
vedno zmanjka časa. Motivacija 
in elan sta običajno trajala čez 
januar, ko je vse še sveže. Bolje 
si je sproti postaviti male cilje in 
se teh držati.«

Dr. Pavle Đžorđevič: »Po-
sebnih zaobljub ne delam. Za 
zdravje skrbim in ne morem 
reči ali obljubiti, da se bom 
čemu odpovedal ali se kakšni 
razvadi izognil. Če bo življe-
nje v tem letu prineslo kakšno 
prikrajšanje, recimo finančno 
zaradi podražitev ali česa po-
dobnega, moramo biti pa tako 
ali tako pripravljeni.«

Anita Potočar: »V decem-
bru je želja in obljub veliko 
več kot januarja. Vsi jih ima-
mo ogromno, se pa hitro po-
zabijo. Zase in za svojo dru-
žino lahko rečem, da smo jih 
kakšnih pol izpolnili. Kar niti 
ni tako slabo. Je pa res, da so 
to mali cilji, majhni koraki, 
male, skromne želje, ki si jih 
raje večkrat zastavimo, kot 
pa da bi si naložili kaj pre-
velikega in že na začetku 
omagali.«

Špela Kuder: »Letos nisem 
naredila čisto nobene zaoblju-
be, ker se jih nikoli ne držim. 
Včasih pa sem. Na primer, da 
se bom bolj učila in izboljšala 
uspeh v šoli. Do kdaj je trajal 
motivacija? Do prvega testa.«

Mirsad Kapetan: »Edina 
letošnja zaobljuba je, da 
bomo v mojem podjetju de-
lali veliko več kot lani. Zdrav-
je mi hvala bogu služi, to je 
pa tudi edino, kar se mi je od 
lanskih želja uresničilo. Vse-
eno pa me ni minilo. Vsak od 
nas potrebuje kak cilj, nekaj, 
kar ga žene dalje. Zame mo-
tivacija ni problem. Deluje 
365 dni na leto.«

Konj za terapijo 
varovancev 
na Dobrni

V Centru za usposabljanje 
in delovno varstvo (CUDV) 
Dobrna je pomemben del 
terapevtskih programov hi-
poterapija ali terapija s ko-
nji. V centru si zato želijo 
tudi svojega konja.

Center na Dobrni nudi svo-
jim varovancem, predvsem 
otrokom in mladostnikom, 
programe vzgoje in izobra-
ževanja, socialnega in zdra-
vstvenega varstva. V okviru 
hipoterapije ali terapije s 
konji obiskujejo konjeni-
ški klub v Škofji vasi, kjer 
so imeli pred enim letom 
svojega konja, ki pa je žal 
zbolel. Občasno gredo tudi 
v Socko, vendar se tam bolj 
kot terapevtskega poslužu-
jejo športnega jahanja. Pred 
časom se jim je porodila 
želja, da bi imeli na Dobrni 
svojega konja, vendar je to, 
kot pravi direktorica centra 
Jožica Grubelnik, velik fi-
nančni zalogaj. Pri zbiranju 
sredstev jim pomaga tudi 
Rotaract klub Celje. Kot pra-
vi Grubelnikova, bi imeli na 
Dobrni svoj hlev oziroma bi 
imeli hlev v najemu pri ka-

terem od kmetov, za konja 
pa bi potem skrbeli delavci 
sami. Zanje bi lasten konj po-
menil premik v zdravljenju 
s pomočjo konja, ki vpliva 
na jahača s tridimenzional-
nim gibanjem, saj bi lahko 
varovance posamično in ne 
glede na čas oskrbeli s tovr-
stno terapijo. Zdaj namreč 
otroke in mladostnike vozi-
jo enkrat tedensko v skupini 
po sedem ali osem otrok v 
Škofjo vas, kjer hipotearpijo 
izvaja usposobljen terapevt. 
Rotaract klubu je do konca 
decembra uspelo zbrati že 
dobrih 10 tisoč evrov za po-
moč pri zagotavljanju in do-
stopnosti hipoterapije za pri-
hodnje. »Prejeli smo veliko 
anonimno donacijo. Denar 
bomo zbirali še vse do mar-
ca, kako pa ga bomo točno 
porabili, še ne vemo, saj nam 
bo moral CUDV predstaviti 
natančen projekt izvajanja 
programa. Vsekakor pa bo 
denar namenjen hipotera-
piji,« je povedal predsednik 
Rotaract kluba Celje Matija 
Kovač.

MOJCA KNEZ



12

���Št. 2 - 7. januar 2011���

���iz naŠih krajev���

Mag. Boris Podvršnik, župan Občine Zreče: 
»Leto 2010 si bomo po eni strani zapomnili po 
gospodarski krizi, ki nas je zaradi slabšega go-
spodarskega položaja in večjih socialnih transfer-
jev malce oplazila tudi v občini Zreče. Po drugi 
strani pa tudi po dobrih stvareh: uspeli smo počr-
pati kar nekaj evropskih sredstev in proračun je 
bil razvojno naravnan. Za občino je 10,5 milijona 
evrov gotovo rekordna vrednost.

Kar se tiče leta 2011, je moja največja želja, 
da bi naše gospodarstvo splavalo iz recesije, in 
zaenkrat kaže kar dobro. Predstavniki naših 
največjih podjetij Swaty Comet, GKN in tudi iz 
Uniorja nam zagotavljajo, da se položaj izbolj-
šuje, da smo pravzaprav na zeleni veji ter lahko 
normalno zadihamo. To je seveda pogoj za do-
bro delovanje občine. « BJ

Največja naložba v ob-
činskem proračunu Zreč 
za leto 2011 je nadaljevanje 
gradnje smučarskega teka-
škega centra na Rogli, kar 
je triletni projekt. Občinski 
svet je »temeljni dokument 
za delo v prihodnjem letu«, 
kot ga je imenoval župan 
Boris Podvršnik, sprejel na 
seji tik pred prazniki. 

Po tem dokumentu naj bi 
skupni prihodki in odhodki 
za leto 2011 znašali 12 mili-
jonov evrov ter so tako od 
lanskih višji za 22 odstotkov, 
saj pričakujejo več evropskih 
sredstev. Za naložbe je v obči-
ni predvidenih 59 odstotkov 
proračuna, poleg tekaškega 
centra so med največjimi 
še začetek gradnje čistilne 
naprave Zreče, nadaljevanje 
gradnje kanalizacije Nova 
Dobrava II. in Nova Dobrava 
III. ter nadaljevanje obnove 
lokalne ceste v Resniku. 

Ker je zdravstvena posta-
ja Zreče v slabem stanju, je 
občinska komisija za nego-
spodarske zadeve predlaga-
la v sklopu proračuna njeno 
urejanje s pomočjo javno 
zasebnega partnerstva med 
občino, zdravniki, patrona-
žno službo in zobozdrav-
nikom. Za urejanje naj bi 
bila po predlogu komisije v 
proračunu na voljo posebna 
postavka, vendar iz občinske 
uprave odgovarjajo, da bodo 
potrebni denar poskušali pri-
dobiti na javnem razpisu za 
sofinanciranje. V primeru, 
če jim to ne bo uspelo, so 
v sodelovanju z gospodar-
stveniki našli še eno možno 
rešitev. 

BJ

»Odvetniki naj 
plačajo sami«

Za invalida je preveč že ena stopnica.

»Prav gotovo je v Sloven-
skih Konjicah največ težav 
zaradi dostopnosti za gibal-
no ovirane invalide,« ugota-
vlja Lidija Pratnemer, pred-
sednica posebne komisije za 
pripravo analize o položaju 
invalidov v tej občini. »Zelo 
konkretna bom: k nobene-
mu odvetniku v Konjicah ne 
more nobena gibalno ovirana 
oseba,« dodaja. V Konjicah je 
kar šest odvetniških pisarn.

V občini, ki bo v začetku 
leta 2011 kandidirala na raz-
pisu za pridobitev listine ob-
čina po meri invalidov, so več 
mesecev opravljali podrobno 

analizo o položaju invalidov 
ter izdelali akcijski načrt za 
uresničevanje njihovih enakih 
možnosti. Oba je na zadnji seji 
sprejel še občinski svet. Komi-
sijo za pripravo teh dokumen-
tov je imenoval župan Miran 
Gorinšek, pri izdelavi pa so 
nato sodelovale ustanove z 
različnih področij, od občine, 
zdravstva, socialnega varstva, 
invalidskih organizacij …

In kaj so ugotovili? Med 
različnimi ugotovitvami je to, 
da je parkiranje drugih voz-
nikov na parkirnih mestih za 
invalide med najpogostejšimi 
prekrški, ki jih obravnavajo 

v občinskem redarstvu, prav 
tako so konjiške sanitarije za 
invalide neprilagojene ter ne-
dostopne. Avtorji analize so 
preverili tudi, kako je za inva-
lide poskrbljeno na področju 
duhovne oskrbe v katoliških 
cerkvah. Kot ugotavljajo, v cer-
kvah zanje načeloma ni ovir, 
težave so le z ozvočenjem, 
kar urejajo. »Gluhi so posebej 
izpostavili težave v uradih, 
kjer ni indukcijskih zank ali 
tolmačev,« še omenja Pratne-
merjeva. Na prireditvah, ki jih 
pripravlja občina, so za slušno 
prizadete na voljo tolmači, Pra-
tnemerjeva pa je pohvalila tudi 

upravno enoto, ki je poslala 
zaposleno na izobraževanje 
za sporazumevanje z gluhimi 
z znakovno govorico.

Med primeri dobre prakse, 
ko so gibalno oviranim invali-
dom dostop olajšali, omenjajo 
avtorji obširne analize občino, 
enoto Banke Celje, kulturni 
dom, Zlati grič, gostišče Ulipi, 
turistično kmetijo Lipan, am-
bulante … Veliko pa je tudi 

prostorov, kamor invalidi ne 
morejo, zato je posamezne 
občinske svetnike na zadnji 
seji občinskega sveta zani-
malo, kako bo akcijski načrt 
vplival na občinski proračun. 
Pratnemerjeva odgovarja, da 
tam, kjer je treba na primer 
urediti klančino, brez fi-
nančnega vpliva seveda ne 
gre. »Marsikaj pa ne zahteva 
finančnega angažiranja, ven-

dar vseeno veliko pomeni,« 
dodaja Pratnemerjeva, ki še 
omenja, da mora odstranitev 
ovire bremeniti tisto ustano-
vo, kjer je ovira. Lidija Pra-
tnemer, ki je bila dolgoletna 
sodnica, pri tem konkretno 
omenja odvetnike. »Ti naj se 
potrudijo za odpravo ovir na 
svoje stroške.«

BRANE JERANKO
Foto: GrupA (arhiv NT)

Kot so med drugim ugotovili v analizi, je kar pet konjiških odvetniških pisarn v nad-
stropjih. Odvetniki odgovarjajo, da z gibalno oviranimi strankami prvi pogovor opravijo 
po telefonu ter se dogovorijo za kraj sestanka, ki je ponavadi v bližnjem gostinskem 
lokalu, kjer se dogovorijo glede nadaljnje komunikacije. Za dostop do dveh odvetniških 
pisarn je na voljo dvigalo za potrebe več prostorov, vendar ne deluje, saj je stavba brez 
upravljalca. Podobno je z dostopom do notarske pisarne, kamor vodijo štiri stopnice, 
zato mora gibalno ovirana stranka počakati pred stopnicami.

Za občino drago, 
za starše manj

Zadnja podražitev programov konjiškega vrtca je 
bila pred dvema letoma. V Vrtcu Slovenske Konjice je 
33 oddelkov za 612 otrok, trenutno je vanj vključenih 
578 otrok, vendar bodo vsi oddelki najpozneje konec 
januarja polni. 

V Slovenskih Konjicah so 
tik pred koncem leta povišali 
cene programov vrtca, ki ve-
ljajo že od 1. decembra. Nova 
cena za prvo starostno obdo-
bje znaša 458 evrov, za drugo 
316 evrov ter v kombiniranem 
oddelku 329 evrov. 

Vse tri cene so tako višje za 
malo več kot pet odstotkov. 
Med razlogi za povišanje so 
nove zaposlitve v vrtcu, saj je 
inšpekcija ugotovila, da siste-
mizirana delovna mesta niso 
bila v skladu z normativi, po-
treba po novih delovnih mestih 
se je pojavila tudi zaradi večje-
ga števila otrok in oddelkov. 
Tako so morali med drugim 
zaposliti pet pomočnic vzgo-
jiteljic ter tri pomočnice kuha-
ric, med razlogi za povišanje 
so tudi višji materialni stroški, 
saj zakonodajalec postavlja vse 
višja merila. »Ugotovili smo, da 
dosedanje cene ne omogočajo 
normalnega poslovanja,« je 
uspela prepričati občinski svet 
ravnateljica vrtca Danijela Šuc. 
Svetniki so tako za podražitev 
prižgali zeleno luč. 

 »Menim, da za starše to 
ne pomeni velikega zneska,« 
dodaja ravnateljica. Za starše 
pomeni podražitev od 1,15 
evra več za prvi razred do 20 
evrov več za najvišji plačilni 
razred, kamor je uvrščenih 
13 staršev. Podražitev bo tako 
obremenila zlasti občinski 
proračun, torej vse davkopla-
čevalce. V konjiškem vrtcu je 
precej otrok iz drugih občin, 

za katere veljajo nekoliko višje 
cene, vendar bodo tudi v tem 
primeru obremenili predvsem 
občine, ne starše. 

 Občino bo v prihodnjih le-
tih drago stalo še nekaj. Vrt-
ci v občini so delno potrebni 
prenove, zato se v javnem 
Vrtcu Slovenske Konjice, z 
ustanoviteljico pogovarjajo o 
posameznih novih objektih. 

Poleg tega je po normativih 
treba zagotoviti v vrtcih do 
septembra 2013 štiri kvadra-
tne metre površin za otroka, 
kar v konjiški občini dosega-
jo le v novem vrtcu Tepanje. 
»Na sedanjih lokacijah širitev 
vrtčevskih enot ni mogoča,« 
ugotavlja ravnateljica, ki se o 
tem pogovarja z občino, kjer 
iščejo nove lokacije. »V letu 
2011 je treba dati smernice za 

projektno dokumentacijo, kar 
smo si zadali tudi v letošnjem 
letnem delovnem načrtu vrtca, 
da bi se lahko leta 2012 prija-
vili na razpis ministrstva za 
šolstvo in šport ali strukturnih 
skladov za gradnjo novih vrt-
cev.« Pred tem je seveda treba 
pravočasno poskrbeti za ustre-
zno dokumentacijo. 

BRANE JERANKO 

rekli so

Največ 
za tekaški 
center

Previdno leto 
za Braslovčane

Braslovčani bodo v letu 2011 razpolagali s 5 milijoni evrov. 
Novih, večjih naložb ne načrtujejo. Proračunski denar bodo 
namenili za dokončanje del, ki so jih začeli že lani.

Glavni naložbi sta gradnja kulturnega doma v trgu Braslovč 
in dokončanje projekta kanalizacije. Od uspeha na razpisih za 
pridobitev državnih in evropskih sredstev je odvisno, koliko bo 
občina lahko uresničila ostale manjše načrtovane projekte. Med 
njimi so nadaljevanje obnove Gradu Žovnek, sanacija kulturne-
ga doma na Gomilskem ter dokončanje primarne kanalizacije 
na območjih Braslovče–Parižlje–Orla vas–Topovlje in naprej do 
sosednje občine Prebold ter na relaciji Zakl–Trnava–Šentrupert. 
Kot pravi direktor občinske uprave Milan Šoštarič, bodo tudi 
letos vlagali proračunska sredstva v komunalno opremljenost na 
območju Trnave, kjer je predvidena izgradnja poslovno-obrtne 
cone.

Zaradi sanacije osnovne šole Braslovče in izgradnje kanaliza-
cije je občina zadolžena za 1,3 milijona evrov. Dolg bo odpla-
čevala še nadaljnjih deset do 15 let, se pa letos ne bo dodatno 
zadolževala.

MJ

Podžupana na Polzeli
POLZELA - Polzelski župan Ljubo Žnidar je imenoval dva 

podžupana. To funkcijo bosta opravljala Jože Kužnik iz vrst 
stranke SDS in predstavnik Desusa dr. Jože Korber. Kužnik je 
funkcijo podžupana opravljal že v prejšnjem mandatu, med-
tem ko je Korber, ki prihaja iz vrst gospodarstva, nov obraz 
na občinskem političnem parketu. Funkcijo podžupana sta 
začela opravljati s 1. januarjem.

TT
Z zategnjenim pasom
POLZELA - Polzelski svetniki so na zadnji seji obravnavali 

predloga proračuna za dve leti. Proračuna sta varčevalno 
naravnana zaradi mnogih varčevalnih ukrepov tako občine 
kot države. Občina v proračunu za letos načrtuje slabih 5 
milijonov evrov izdatkov in 4,6 milijona evrov prihodkov. 
Proračunski primanjkljaj bo delno pokrila z najetjem po-
sojila. V primerjavi z lani so proračunska sredstva nižja za 
10 odstotkov. Nižji je tudi predlog proračuna za leto 2012 
glede na leto 2011, in sicer za 4 odstotke. Po krajši razpravi 
so svetniki oba proračuna dali v javno obravnavo do 20. 
januarja.

TT

z občinskih svetov
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Astronomsko društvo Ko-
sci iz Šentjurja je letošnjo 
priložnost za opazovanje 
sončevega mrka izkoristi-
lo na Kalobju. Medtem ko 
je v ponedeljek zjutraj v 
dolini pogled v nebo gre-
nila megla, je po besedah 
predsednice društva Ma-
rice Kamplet opazovanje v 
hribih izvrstno uspelo.

Poleg dobro vidnega mrka 
jih je pričakala še prava zim-
ska pravljica. »Malo čez pol 
osmo zjutraj je sonce vstajalo 
izza obzorja, nekaj oblačkov 

Le dober kilometer iz Luč, v smeri Solčave, so v Logu 
v Raduhi odprli novo smučišče, ki so si ga domačini zelo 
želeli in bo, vsaj tako upajo, izjemnega pomena za razvoj 
smučarije v Lučah.

Lučka zimska 
pravljica

domače Smučarsko-tekaško 
društvo Luče, ki je dobilo 
koncesijo za upravljanje 
smučišča na javnem razpi-
su. Pred kratkim so dobili 
potrebna dovoljenja, tako da 
je smučišče čez praznike že 
začelo obratovati. »Je ume-
tno zasneženo, omogoča 
nočno smuko, prav tako so 
ob vznožju smučišča urejene 
tekaške proge,« je osnovne 
tehnične podatke nanizal žu-
pan Ciril Rosc. Dolžina smu-
čišča je dobrih 200 metrov, 
cena kart je konkurenčna, 
uporaba tekaških prog, ki so 
prav tako razsvetljene, pa je 
brezplačna. Poleg smučišča 

je urejen primeren teren tudi 
za majhne otroke (lopatka-
nje). V teh dneh že izvajajo 
prve smučarske tečaje za 
otroke.

Ne konkurenca, 
temveč dopolnitev
»Lučki smučarski center 

ne bo konkurenca velikim 
centrom, temveč le njihova 
dopolnitev. S svojim nezah-
tevnim terenom je namreč 
idealen za šolarje, ki se bodo 
tako lahko naučili prvih 
smučarskih zavojev. S tem 
želimo vzgojiti nove in nove 
generacije smučarjev in tako 
nadaljevati dolgo in uspešno 

Čeprav je bil tudi vrh Raduhe praktično brez snega, je zasneženo smučišče v dolini mnogim pričaralo pravo 
novoletno smučarsko idilo.

tradicijo smučanja v Lučah,« 
poudarja župan Rosc.

Sama bližina smučišča in 
njegova nezahtevnost bosta 
lahko tudi marsikateremu 
smučanja željnemu posa-
mezniku popestrili oziroma 
omogočili aktivno preživeto 
popoldne. To bo sploh dobro-
došlo med tednom po služ-
bi, ko ni dovolj časa za obisk 
večjega smučarskega centra. 
V prihodnje bodo prizadevni 
člani STD Luče v sodelovanju 
z občino z različnimi aktiv-
nostmi še dodajali kamenčke 
v mozaik skupne in dolgo pri-
čakovane zimske pravljice.

URŠKA SELIŠNIK

Sončev pomežik s 
Kalobja

mu je sicer nagajalo, vseeno 
pa je bil pogled veličasten. 
V dolini megla, s Kalobja pa 
kot na dlani Trdinov vrh na 
Gorjancih, dimnika v Trbo-
vljah in Šoštanju, Kum, vrh 
Donačke gore. Za nameček 
pa so domačini poskrbeli še 
za vroč čaj.«

Učenci iz OŠ Hruševec in 
podružnice na Kalobju ter 
drugi obiskovalci so mrk 
opazovali skozi posebna 
očala in prilagojene naprave. 
Opozorila, kako nevarno je 
s prostim očesom gledati v 

sonce ali celo skozi teleskop 
oziroma daljnogled, ob ta-
kih priložnostih še posebej 
poudarjajo. »V aprilu bomo 
izvedli še javno opazovanje 
Saturna ter ozvezdij nad 
Hruševcem, popoln lunin 
mrk pa bomo, če bo vreme 
lepo, videli 15. junija,« je ob 
tej priložnosti povabila Kam-
pletova.

Astronomsko društvo Ko-
sci bo tudi letos julija pripra-
vilo tradicionalno tokrat že 
9. astronomsko noč na Pre-
vorju, jeseni pa kostanjev 
piknik pod zvezdami.

StO
Foto: RG

Tokratni nebesni pojav je 
bil viden iz večjega dela Evro-
pe. Ko se Luna znajde na pre-
mici v sredini med Soncem 
in Zemljo, se stemni sredi 
dneva, na nebu pa ostane sve-
tleč obroč. Tokratni mrk pri 
nas ni bil popoln, saj je Luna 
zakrila okrog 70 odstotkov 
Sonca. Naslednji podoben 
pojav bo v naših krajih vi-
den 20. marca 2015. Popolno 
temo sredi dneva bodo takrat 
doživeli v Turčiji in severni 
Afriki. Prihodnje leto pa bo 
v popolnosti sonce mrknilo 
nad daljno Avstralijo.

Tokratni sončev mrk je Šentjurčane zvabil na Kalobje in kot so povedali, se je več kot splačalo.

Takole so mnogi nadebudni lučki smučarji prvi dan novega leta v Logu, ko je sonce še z zadnjimi žarki 
osvetljevalo Raduho in preden so prižgali reflektorje za nočno smuko, preizkusili novo smučišče.

Vemo namreč, da iz Luč iz-
haja marsikatero znano smu-
čarsko ime, v zadnjih letih sta 

to sestri Robnik, članici sloven-
ske reprezentance. Mateja in 
Tina Robnik sta se sicer urili 

na drugih smučiščih, vseeno 
pa je med domačini dolgo tlela 
želja po ureditvi lastnega smu-
čišča. Primerni tereni niso bili 
težava, seveda pa je drugače, 
ko je treba pridobiti dovoljenja. 
Z vztrajnostjo in s precejšnjim 
navdušenjem je Lučanom 
uspelo in smučišče so preiz-
kusili že čez praznike.

Investitor smučišča je bila 
Občina Luče, z njim upravlja 



14

���Št. 2 - 7. januar 2011���

���AKCIJA - PISMA BRALCEV���

ZGODBE IZ KAMRE kamra

Več o petinšestdesetle-
tni zgodovini časopisa in 
o drugih domoznanskih 
zgodbah si lahko preberete 
na spletnem naslovu www.
kamra.si

Projekt digitalizacije in 
spletno objavo je omogoči-
la Osrednja knjižnica Celje 
v sodelovanju z Narodno in 
univerzitetno knjižnico.

1. 1. 1971
Pet minut po preteku lanske-

ga leta je bil v celjski bolnišnici 
rojen 2.960 gramov težak fan-
tek. Mlada mati Anica Mohor-
ko iz Rakovelj pri Braslovčah 
svojemu prvorojencu še ni dala 
imena. Oba sta zdrava. Prima-
rij dr. Čik, predstojnik oddelka, 
nam je povedal, da je bilo lani v 
celjski bolnišnici 2.728 rojstev, 
v prvih treh dneh pa je bilo ro-
jenih že 8 fantkov in 6 deklic. 

Najmanjši in 
najhitrejši

Novi tednik 14. 1. 1971

Mlado mater je obdarila skup-
ščina občine Celje ter trgovsko 
podjetje Tkanina.

1. 1. 2011
V celjski porodnišnici je 

v letu 2011 prvi privekal na 
svet deček Jaka – ura je bila 
devet minut čez tretjo. V letu 
2010 pa sta se kot zadnji rodili 
dvojčici Minea in Mia, in sicer 
nekaj minut čez deveto uro. V 
celjski porodnišnici se je lani 
rodilo 2166 otrok – 1114 je bilo 
dečkov, 1086 pa deklic.

Kje so že tisti običajni no-
voletni »srečno, zdravo in 
uspešno« izpred 40 let? ! Pa 
fički, stoenke, dinarji ter obrazi 
»naše in vaše mladosti« ? Kod 
hodijo in kaj počnejo nekdanji 
novoletni novorojenčki? Edino 
stalnico predstavljajo spre-
membe, so že zdavnaj ugo-
tovili, toda mamica izpred 40 
let prav tako stiska k sebi svoj 
»novoletni pridelek« kot danes. 
Nezanimivo, bi rekli tisti, ki se 
jim mudi k bolj popularnim za-
devam. Pa vendar tako pomir-
jujoče ob spoznanju, da vsemu 
modnemu čvekanju navkljub 
narava ohranja svoje bistvo in 
svojo pamet – in rojevanje je 
nesporno del tega rituala. Ne 
glede na poti in usode – srečno 
vsem, ki so bili tako hitri, da 
so že ob rojstvu postali lokalne 
medijske zvezde!

JANKO GERMADNIK,
ROBERT OŽURA,

Osrednja knjižnica Celje

Arhiv časopisa je dosto-
pen na spletnem naslovu 
www.dlib.si.

Nagrajenci Novega 
tednika in Osrednje 
knjižnice Celje

V začetku decembra smo 
skupaj z Osrednjo knjižni-
co Celje ob predstavitvi 
projekta digitalizacija No-
vega tednika objavili prvi 
kupon za sodelovanje v 
nagradni igri.

Vprašanje je bilo enostav-
no, saj je bilo treba napisati, 
katero obletnico je Novi te-
dnik praznoval v letu 2010 
(pravilni odgovor je 65 let). 
Do konca decembra smo v 
rubriki Zgodbe iz kamre, ki 
prinaša zanimive utrinke iz 
zgodovine časopisa, vsak 

teden objavili kupon, s ka-
terim je bilo mogoče sode-
lovati v igri in se potegovati 
za eno od petih nagrad naše 
medijske hiše in knjižnice.

Januarsko žrebanje med 
več kot 200 kuponi je prine-
slo naslednji izid:

1. nagrado, enodnevni 
izlet za dve osebi v Benet-
ke, prejme: Ivan Krajcar, 
Arclin 81, Škofja vas.

2. nagrado, karti za kopa-
nje za dve osebi v ptujskih 
termah, prejme: Marinka 
Marolt, Čopova 23, Celje.

3. do 5. nagrado, faksi-
mile grafične mape Celeja 
antiqua et nova A. F. Seeba-
cherja, prejmejo: Maja Ta-
šker, Prekorje 73, Škofja 
vas, Anka Verdev, Andraž 
63d, Polzela in Zvonko Ja-
ničijevič, Kovinarska 16, 
Celje.

Nagrajenci lahko dobi-
jo nagrade od ponedeljka, 
10. januarja, v uredništvu 
Novega tednika z osebnim 
dokumentom in davčno šte-
vilko.

Foto: GrupA

Nagrajence so izžrebali Tatjana Cvirn iz Novega tednika ter Branko Goropevšek in Srečko Maček iz 
Osrednje knjižnice Celje.

Če imate težave in ne veste, kam bi se obrnili, lahko 
pokličete številko našega Modrega telefona 031/569-581, 
vsak dan med 10. in 17. uro. Svoja vprašanja za Modri 
telefon lahko med ponedeljkom in petkom zastavite tudi 
po telefonu 42-25-158.

Kdaj most v 
Imenem?
Bralka iz Obsotelja sprašu-

je, kdaj bo na zdaj zaprtem 
mejnem prehodu Imeno v 
občini Podčetrtek zgrajen 
nov most čez reko Sotlo. Mej-
ni prehod je zaradi dotraja-
nega mostu že dolgo zaprt, 
kar obmejnemu prebival-
stvu povzroča težave.

Po pooblastilu direktorja Di-
rekcije RS za ceste odgovarja 
Nina Rangus: »V letu 2010 je 
bil za gradnjo mostu čez Sotlo 
v Imenem podpisan sporazum 
med Republiko Slovenijo in 
Republiko Hrvaško. V prvi po-
lovici leta 2011 bo predvidoma 
izveden javni razpis za gradnjo, 
ta pa bo končana predvidoma 
do konca leta 2011. BJ

PREJELI 
SMO

Modri vlak
Ko sem v lanski decem-

brski številki revije Sloven-
skih železnic, Novi progi, 
prebral prispevek o Mo-
drem vlaku, sem si zastavil 
nekaj vprašanj.

Mnogim mlajšim naj bo 
povedano, da je bil Modri 
vlak protokolarno prevo-
zno sredstvo takratnega ju-
goslovanskega predsednika 
J. B. Tita. Z njim je najraje 
potoval tako po državi kot 
po svojih službenih poteh 
po Evropi, tudi do Moskve. 
Za vlak se je predsednik 
odločil leta 1959, ker ni ma-
ral letala. Modri vlak ni bil 
običajno železniško vozilo, 
temveč bolj podoben »hote-
lu de lux« na kolesih. Avtor 
prispevka je tudi navedel, 
da je bil ta vlak domače iz-
delave, deloma napravljen 
v Mariboru, deloma v Sme-
derevski Palanki. Vlak je bil 
tako kakovostno in razkošno 

Uredništvo objavlja pisma bralcev po svoji presoji v 
skladu z uredniško politiko, razen ko gre za odgovore in 
popravke v skladu z Zakonom o medijih. Dolžina naj ne 
presega 50 vrstic, daljše prispevke krajšamo v uredništvu 
oziroma jih avtomatično zavrnemo. Da bi se izognili ne-
sporazumom, morajo biti pisma podpisana in opremljena 
s celotnim imenom, naslovom ter s telefonsko številko 
avtorja, na katero lahko preverimo njegovo identiteto. V 
časopisu pismo podpišemo z imenom in priimkom avtorja 
ter krajem, od koder je doma. UREDNIŠTVO

izdelan, da ga ne dosega ti-
sti, s katerim se vozi kraljica 
Elizabeta II.

Najprej se mi je pojavilo 
vprašanje o minljivosti tistih 
časov, ko smo tako, ko sem 
bil študent v Ljubljani, lahko 
naključno ob progi skozi Ti-
voli kdaj pa kdaj spremljali 
vožnjo tega vlaka. Ko so bile 
takrat tam še zapornice, sem 
se moral ustaviti, pozornost 
pa so mi vzbudili vojaki, ki 
so stražili s puško na rami 
in z nastavljenim bajone-
tom. Sicer pa je že kdo od 
ostalih čakajočih prišepnil, 
da bo pripeljal Modri vlak. 
Tito se je namreč zelo bal za 
svojo varnost, zato sta tudi, 
skoraj istočasno, peljali dve 
garnituri druga za drugo, da 
se ni vedelo, v katerem se 
nahaja s svojim spremstvom 
in z gosti.

Vprašal sem se, ali je res 
tako moralo biti. Potolažil 
sem se ob tem, da takšen 
vlak ni bil jugoslovanska 
iznajdba. Takšna vozila so 
poznali že prej bolj ali manj 
kronane glave, različni dik-
tatorji kot Musolini in Hitler, 

ali pomočniki slednjega, kot 
so bili Gäring, Himmler ali 
Göbels, če ostanem samo 
na kontinentu.

Nadalje sem se vprašal, 
ali je tedanjemu predse-
dniku bil res potreben ta-
kšen vlak, in to še posebej v 
času, ko smo se komaj sko-
pali iz povojnih preživetve-
nih stisk, kot so bile ome-
jena poraba, živilske karte 
in podobno. Predsednika 
smo vsi imeli radi in nisem 
mogel razumeti, zakaj se je 
tako bal. Vlak je bil delno 
oklepljen z neprebojnimi 
stekli in s pločevino.

Od vprašanj, nanašajočih 
se v zvezi s tem vlakom na 
čas, ko je še bil v protoko-
larnem vsakdanu, sem se 
preselil v sedanjost. Modri 
vlak zdaj srbske železnice 
tržijo za dober denar, tako 
kot se podobno dogaja z 
nekdanjo predsednikovo 
ladjo Galeb. Ob tem sem si 
zastavil vprašanje, ali ne bi 
morala Slovenija po sukce-
siji dobiti tudi del tega raz-
košnega vlaka? Glede na to, 
da smo prej v proračune fe-

deracije in posebne sklade 
relativno največ in tudi ab-
solutno precej pri vrhu pri-
spevali, bi bilo utemeljeno 
pričakovati dodelitev enega 
sestava tega vlaka z eno od 
treh lokomotiv vred. Tu ne 
mislim, da bi se z njim vo-
zila vsakokratna vlada, tem-
več da bi z vlakom obogatili 
nekatere muzejske zbirke, 
kot smo to storili z neka-
terimi Titovimi avtomobi-
li. Vendar pri vsem ne gre 
zgolj za obravnavani vlak, 
saj še na mnogih drugih 
področjih iz sklopa zve-
zne zapuščine nič nismo 
dobili. Mislim na objekte 
diplomatskih in konzular-
nih predstavništev, vojne 
mornarice in podobno. Če 
bi enega od nekdanjih rušil-
cev z imenom Triglav, tedaj 
po osamosvojitvi, torej pred 
dvajsetimi leti, dobili, nam 
zdaj ne bi bilo treba zapra-
vljati dragocene terjatve do 
Rusov za bistveno manjšo 
vojno plovilo, tudi z ime-
nom Triglav!

VLADIMIR KORUN,
Velenje
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V galop z 
A-Kamelo

A-Kamela z gostjo Natašo Zibelnik med enim svojih nastopov.

Že tretji kulturni galop te 
kulturne sezone napovedu-
jejo v soboto ob 20. uri na 
Centru konjeniškega športa 
Celje. Koncert pripravlja to 
pot vokalna zasedba A-Ka-
mela.

Kulturni galopi na Centru 
konjeniškega športa Celje, ki 
sodi med največje tovrstne 
centre v Evropi, že tradicio-
nalno obljubljajo zanimivo 
kulturno dopolnitev ponudbe 
knežjega mesta in so v zadnjih 
dveh letih postali nepogrešljiv 
celjski oder. Vsaka dva mese-
ca se občinstvu predstavljajo 

mladi, obetavni glasbeniki s 
programi lahkotnejših zvrsti. 
Tokratni gostje bodo pevci za-
sedbe A-Kamela, vokalnega 
sestava, v katerem prepevajo 
Barbara Grabar, Kristina Stra-
šek, Samo Vovk, Jan Šilec in 
Matej Virtič. Zasedba je zma-
gala na prvem celjskem med-
narodnem festivalu a cappella 
glasbe Vokalne igre. A-Kame-
la so nedavno izdali tudi prvi 
singel A Cappella Blis z gostjo 
Natašo Zibelnik. Tudi za tokra-
tni nastop v Celju so pripravili 
pester izbor priredb popularne 
glasbe za pet vokalov. BS

Z nagradami 
z mednarodnega 
tekmovanja

Mladi celjski glasbeniki z mentorjema so osvojili lepa priznanja na mednarodnem tekmovanju v Trstu.

Učenci Glasbene šole Ce-
lje so dosegli prve mednaro-
dne uspehe na tekmovanjih 
v tujini v tem šolskem letu.

Klavirski trio v zasedbi 
Ema Kač Silič, violina; Klara 
Toplak, klavir in Domen Hra-
stnik, violončelo, ter učenka 
violine Alma Gunzek so se v 
začetku decembra udeležili 
6. mednarodnega tekmovanja 
Ars nova international music 
competition  2010 v Trstu. 

Klavirski trio je pod mentor-
stvom Aleksandra Kuzmano-
vskega tekmoval v povprečni 
starostni kategoriji od 14 do 
19 let, bili pa so najmlajši 
udeleženci tekmovanja v tej 
zasedbi. Med osmimi komor-
nimi skupinami iz štirih dr-
žav so v tej kategoriji dosegli 
odlično četrto nagrado.

Violinistka Alma Gunzek je 
pod mentorstvom Petre Arla-
ti Kovačič, ob spremljavi pi-

anistke Veronike Hauptman, 
tekmovala v kategoriji B, v 
kateri so tekmovali učenci 
od 11. do 14. leta. V močni 
konkurenci 21 violinistov 
iz kar petih držav je osvoji-
la zavidljivo 4. mesto. Almo 
odlikuje nadarjenost in veli-
ka mera muzikalnosti, saj je 
prav njeno čustveno igranje 
prepričalo štiričlansko med-
narodno komisijo.

BRST

Poslikana Slovenija
Zaključil se je natečaj za 

najboljše fotografije na temo 
Poslikajmo Slovenijo, ki so 
jo organizatorji razpisali 
ob 20-letnici države. Med 

Fotografija Eda Einspielerja Likof na taberhi, posneta v Muzeju na prostem v Rogatcu, je na natečaju Poslikajmo Slovenijo osvojila 12. mesto.

970 avtorji, ki so sodelovali 
je bil tudi naš fotoreporter 
Edo Einspieler - Sherpa, ki 
je sodeloval s tremi fotogra-
fijami, vsemi objavljenimi 

Gamma na Rogli
Celjska tango zasedba 

Gamma začenja letošnje 
koncertne nastope nocoj ob 
19. uri na Rogli s celovečer-
nim programom v cerkvi Je-
zusove spremenitve na gori.

Gre za drugega od petih 
koncertov, ki sta jih v ciklu-
su Glasba z Rogle pripravila 
celjska hiša kulture in Unior 

Priložnost za pesnike
Sredi aprila bo znano, 

kdo bo postal letošnji vitez 
oziroma vitezinja pesniške-
ga turnirja, ki ga že enajstič 
pripravlja Založba Pivec. Te 
dni so objavili natečaj za naj-
boljšo izvirno neobjavljeno 
pesem, marca bosta polfinal-
na pesniška turnirja v Celju 
in Kopru, dvanajst izbranih 
pesnikov pa se bo 16. aprila 
pomerilo s svojimi pesmimi 
še na finalnem pesniškem 
turnirju v Mariboru.

Pesniški turnir je postal ena 
najpomembnejših pesniških 
prireditev, tudi ena najbolj obi-
skanih v Sloveniji. Strokovna 
komisija izbere 24 najboljših 
pesmi, avtorji le-teh se z njimi 
pomerijo na polfinalnih turnir-
jih, letos bo eden od obeh pr-
vič tudi v Celju, najverjetneje 
v muzeju novejše zgodovine. 
Na natečaju lahko pesniki, 
starejši od 16 let, sodelujejo s 
po eno, v slovenskem jeziku 
napisano pesmijo, ki ne sme 

biti daljša od 60 verzov. Žiri-
ja, v kateri bodo poznavalci 
sodobne slovenske poezije, 
bo izmed sodelujočih izbrala 
štiriindvajset najbolj uspešnih 
avtorjev in med njimi osem 
najboljših po mnenju žirije 
in še štiri po mnenju občin-
stva za zaključni turnir. Na 
njem bo strokovna komisija 
izbrala viteza oziroma vitezi-
njo pesniškega turnirja, ki bo 
ob diplomi prejel še denarno 
nagrado v znesku 500 evrov. 
Svojega nagrajenca pa bo iz-
bralo tudi občinstvo. Vseh 12 
finalnih pesmi bo objavljenih 
v velenjskem zborniku in li-
terarni reviji Rp. /Lirikon21. 
Avtorji naj svojo pesem po-
šljejo na naslov Založbe Pivec 
najkasneje do 15. februarja. 
Pesmi naj bodo podpisane le 
s šifro, v posebni kuverti, prav 
tako označeni s šifro, pa naj 
bodo avtorjevo ime, priimek, 
naslov, elektronski naslov in 
telefonska številka. BS

Turizem. Zasedba Gamma, v 
kateri ustvarjajo violinistka 
Anja Čretnik Videmšek, kita-
rist Aljaž Cvirn, kontrabasist 
Miha Firšt, akordeonist Mi-
hael Strniša in pianist Gregor 
Deleja, napoveduje koncert, 
ki bo pester preplet argetin-
skega tanga, etna in klasič-
nih melodij. BS

v našem časopisu. Einspie-
ler je osvojil 12. , 30. in 44. 
mesto, kar je izreden uspeh. 
Picture Slovenia oz. projekt 
Poslikajmo Slovenijo je naj-

večji fotografski natečaj pri 
nas, saj je nanj prispelo prek 
2.800 fotografij, spletno me-
sto, na katerem so prispele 
fotografije objavili, pa je v 
času natečaja obiskalo 160 
tisoč ljudi iz 57 držav. 

BS
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Mlatenje žita na star način (Foto: GrupA) Stavka v Vegradu (Foto: SHERPA)

Plesna predstava Follow me (Foto: GrupA)

Lučki dan (Foto: TimE) Kepanje (Foto: GrupA)

Cvetna nedelja (Foto: SHERPA)

Košnja pod laškim gradom (Foto: SHERPA) Nekateri se vozijo tudi po strehi … (Foto: SHERPA)

Podgana na Prešernovi ulici (Foto: GrupA)

Modna revija na Starem gradu (Foto: TimE)

FOTO INVENTURA 2010
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Stavka v Vegradu (Foto: SHERPA) Cirkus Medrano (Foto: GrupA)

Naravno fit (Foto: SHERPA)

Plesna predstava Follow me (Foto: GrupA)

Ob posvetitvi škofa Lipovška (Foto: SHERPA)

Poplave v Laškem (Foto: SHERPA)Nekateri se vozijo tudi po strehi … (Foto: SHERPA)

Hišnikova nova pravila (Foto: GrupA)Podgana na Prešernovi ulici (Foto: GrupA) Utrujeni zmagovalec (Foto: TimE)
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Judoista celjskega kluba 
Z'dežele Sankaku Lucija 
Polavder in Roki Drakšič 
sta najboljša posameznika 
minulega leta po točkovanju 
Judo zveze Slovenije.

Na tretje mesto se je uvr-
stila njuna klubska kolegica 
Urška Žolnir, pri moških je 
bil drugi Celjan Matjaž Ceraj, 
ki tekmuje za bistriški Impol. 
Sankaku je najboljši klub mi-
nulega leta pri nas.

Lucija, aktualna evropska 
prvakinja v najtežji kategoriji, 
je bila najboljša judoistka v 
državi – lani je prestižni na-
slov pripadel Žolnirjevi – že 
v letih 2006, 2007 in 2008: 
»Naslov je dokaz, da dobro 
delamo v klubu in da je naš 
trener Marjan Fabjan ubral 
pravo pot za doseganje naj-

Mladinska rokometna reprezentanca je uspešno opravila generalko pred odhodom na kvalifikacijski turnir na 
Češkem za nastop na svetovnem prvenstvu.

V zadnji pripravljalni tekmi so se mladi upi slovenskega rokometa pomerili s člansko ekipo Jeruzalema iz Ormoža in 
zmagali s 33:30. Poleg Slovenije se bodo za nastop na SP – tja vodi zgolj prvo mesto – potegovale še reprezentance Češke, 
Norveške in Velike Britanije.

DŠ

Glasovalci za 
Baričevo in 
Grgiča

Rokometaši Celja Pivovar-
ne Laško so se v sredo prvič 
zbrali v novem letu, na tre-
ningu v dvorani Zlatorog je 
bil tudi Renato Vugrinec, ki 
se tedaj očitno še ni povsem 
dogovoril glede podrobnosti 
svojega odhoda. Včeraj pa 
mu je to uspelo in je že za-
pustil celjski klub, s katerim 
je leta 2004 postal evropski 
prvak in za katerega bržko-
ne ne bo več zaigral.

Včeraj opoldne pa se je 
začel sestanek med pred-
sednikom kluba Tonetom 
Turškom, predsednikom 
upravnega odbora Markom 
Jugovičem ter igralci glede 
znižanja izplačil. Gre za od-
ločitev upravnega odbora, 
ki je bila sprejeta pred no-
vim letom, za prepolovitev 
plač igralcem in direktorju 
v primeru, da klub ne bo 
osvojil domačih lovorik 
oziroma se ne bo uvrstil 
v drugi del lige prvakov. 
Direktor Roman Pungar-
tnik je dejal: »Po klubskem 
pravilniku je takšna odlo-
čitev seveda možna. Aleš 
Pajovič in Uroš Zorman 
pa morata vrniti podpisan 
naš predlog, da lahko tudi 
njiju podobno obravnava-
mo. Igralci so dejali, da se 
bodo borili in potrudili za 
uresničitev klubskih ciljev.« 
Večina celjskih rokometa-
šev menda še vedno čaka 
na oktobrsko plačo.

Včeraj popoldne so varo-
vanci Mira Požuna odigrali 
prvo pripravljalno tekmo, z 
reprezentanco Bahrajna. Za 
nastop na svetovnem prven-

Renato Vugrinec 
zapustil Zlatorog

stvu se Alem Toskić in Mo-
mir Rnić pripravljata s Srbijo, 
Mirko Alilović pa s Hrvaško. 
Zaradi obveznosti z mladin-
sko reprezentanco manjkata 
tudi Gašper Marguč in Urban 
Lesjak, Aljoša Rezar pa si je 

pri padcu na ledu poškodo-
val koleno. 2. februarja bo 
v Zlatorogu gostovala Krka, 
štiri dni kasneje pa še velenj-
sko Gorenje.

DEAN ŠUSTER
Foto: TimE

Slavnost kot 
trenutek oddiha

višjih ciljev. Vendar so pred 
mano nova tekmovanja, po-
čitka ni. Že čez dva tedna me 
čaka ›masters‹ v Bakuju, ka-
mor je povabljenih najboljših 
16 judoistk, tako da bo kon-
kurenca izostrena. Vse to je 
del priprav za olimpijske igre 
prihodnje leto v Londonu.«

Tudi Roki je prvič slavil leta 
2006. Lani je na EP na Duna-
ju osvojil bronasto medaljo: 

»Odličje na evropskem prven-
stvu je bilo moj dolgoletni cilj. 
Olimpijske kvalifikacije so v 
polnem teku in upam samo, 
da bom tudi v prihodnje tako 
dobro tekmoval.«

Vsi Sankakujevi nagrajen-
ci so po vrnitvi iz Ljubljane 
seveda morali na treningih 
nadoknaditi zamujeno, saj so 
»zabušavali« na prireditvi …

DŠ

Dan slovenske ženske košarke bo v nedeljo v Kranju, 
kamor se bodo Celjanke pripeljale domala iz Bosne in 
Hercegovine.

Največ glasov je med igralkami prejela Nika Barič (na 
fotografiji z žogo), med trenerji pa Damir Grgič, ki bo vodil 
Levi breg skupaj z Žanetom Bortekom (prav tako ŽKK Ce-
lje). V prvi postavi bodo tri Nikine klubske soigralke, Rebeka 
Abramovič, Lea Jagodič in Ana Turčinović. Kasneje bodo 
proti Desnemu bregu zaigrale tudi Simona Jurše (Rogaška) 
ter Ajša Zdovc in Iva Klančnik (GVT Slovenske Konjice). 
V igri Dvojna moč bosta celjski klub zastopali Baričeva in 
Maike Klein, v metih za tri točke bosta tekmovali Abramo-
vičeva in Monika Bosilj.

DŠ, foto: TimE

Lucija Polavder in Roki Drakšič bosta nagrade za preteklo leto pobirala še v Celju, Žalcu …

Z leve stojijo Celjani, selektor Slavko Ivezič, njegov pomočnik Stanko Anderluh in desni zunanji napadalec Žiga Mlakar. Tehnični vodja Andrej 
Feldin je prvi z desne v drugi vrsti, z leve pa drugi čepi Gašper Marguč (desno krilo), tretji pa Urban Lesjak (vratar).

Ivezičevi fantje za SP

Renato Vugrinec
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Hopsi brez Skoka, 
lokalni derbi v Treh 
lilijah

Danes in jutri bodo na 
sporedu prve letošnje ko-
šarkarske tekme. Vodilni 
Zlatorog se bo v sosed-
skem obračunu pomeril z 
Elektro, Šentjur bo nocoj 
gost Slovana, Hopsi pa Ma-
ribora.

Laščani bodo že na prvi 
letošnji tekmi v Šoštanju 
igrali brez Saše Mijajlovića, 
s katerim je klub prekinil 
sodelovanje zaradi zado-
stnega števila dobrih mla-
dih igralcev, ki si zaslužijo 
več priložnosti. Prav tako 
so dosegli vse dosedanje 
cilje, to je uvrstitev v fi nalni 
del pokalnega tekmovanja, 
v državnem prvenstvu pa 
imajo dva poraza manj od 
prvih zasledovalcev. Med-
tem ko v taboru Elektre 
med prazniki niso imeli te-
žav s poškodbami, je bilo 
v Laškem nasprotno. Dan 
pred silvestrovim se je na-
mreč poškodoval trenutno 
eden najvidnejših »pivovar-
jev« Vladimir Panić.

Zadnjo tekmo so Šentjur-
čani tako kot ostale ekipe 
odigrali 18. decembra, ko so 
šele v zadnjih minutah strli 
odpor Parkljev. Že takrat je 
trener Damjan Novakovič 

KOŠARKA
Jadranska liga (ž), 13. 

krog: Celje – Lupa promotion 
(Zg) 64:56; Jagodič 19, Barič 
13, Bosilj 9, Klein, Turčinović 
6, Abramovič 5, Klavžar 4, 
Jevtovič 2; Miller 17, Matić, 
Vukoje 12. Vrstni red: Go-
spić 11 zmag, 1 poraz, Celje 
11-2, Partizan 10-3, Šibenik 
7-4, Jedinstvo 7-5, Korać 6-6, 
Lupa 6-7, Čelik 5-7 …

MALI NOGOMET
2. SL - vzhod, 10. krog: 

Nazarje – Kebelj 2:3 (1:2); 
Metulj (19, 35).

PANORAMA

ŠPORTNI 
KOLEDAR

Petek, 7. 1.

MALI NOGOMET
1. SL, 14. krog, Rogatec: 

Dobovec – Sevnica (20).

KOŠARKA
1. SL, 11. krog, Ljubljana 

(Kodeljevo): Geoplin Slovan 
– Šentjur (18.30).

Sobota, 8. 1.

KOŠARKA
1. SL, 11. krog, Laško: Zla-

torog – Elektra (19.30), Mari-
bor: Messer – Hopsi (20).

1. B SL, 14. krog: Medvode 
– Konjice (19).

dejal, da je tritedenski pre-
mor predolg in da bi si želel 
odigrati čim več tekem na-
enkrat. A žal Košarkarska 
zveza Slovenije postavlja 
pravila, ki se jih ekipe mo-
rajo držati. Videli bomo, 
kako bo šlo Šentjurčanom 
na današnjem gostovanju 
pri Geoplinu Slovanu. Lju-
bljančani so trenutno četrti, 

Šentjurčani imajo na 6. me-
stu zmago manj.

Verjetno ne precej težko 
delo čaka Polzelane, ki se 
bodo v Mariboru pomerili 
sicer z neugodnimi do-
mačini. A to, da so Hopsi 
izkušenejši, bi moralo biti 
dovolj, da bodo varovanci 
Tončija Mašine vknjižili 
šesto letošnjo zmago. Je pa 

dokončno, da za rumeno-
modre ne bo več nastopal 
Primož Skok, ki v letošnji 
sezoni na parketu ni prebil 
niti minute. Že pred začet-
kom sezone si je 26-letni 
košarkar namreč poško-
doval hrbet, ko pa se je po 
okrevanju vrnil, v moštvu 
zanj ni bilo pravega mesta.

MOJCA KNEZ

Dva nekdanja Hopsa – trener Boštjan Kuhar je Polzelo zapustil po prejšnji sezoni, Primož Skok pa pred 
koncem leta.

Košarkarice Celja so spet 
zmagale v Jadranski ligi, 
ob dveh porazih imajo kar 
enajst zmag.

V sredo so bile v svoji dvo-
rani boljše od Lupe promotion 
s 64:56, predvsem zaradi izje-
mno bojevite obrambe. Če so 
Zagrebčanke uspele zaustavi-
ti Ano Turčinović (6 točk) in 
delno tudi Niko Barič (13), pa 
jih je presenetila Lea Jagodič, 
ki se je zaustavila pri 19 toč-
kah ob zelo dobrem izkorist-
ku meta ter šestih skokih in 
petih asistencah. Celjanke so 
bile odlične v tretji četrtini, ko 
so z gibljivo obrambo onemo-
gočile napad gostij in prestre-
zale žoge ter si priigrale celo 
15 točk naskoka.

Trener Damir Grgič odlič-
no vodi svoje varovanke, to je 
padlo v oči prav v sredo, ko 
na primer gostje niti približno 
niso uspele izkoristiti svoje-
ga potenciala. Grgič je dejal: 
»Svojim igralkam čestitam za 
prikazano željo po zmagi. Če 
govorimo o tekmi, seveda ni 
šlo za lepotico. Odmor zaradi 
praznikov je bil dolg. Dobro 
smo se pripravili na igro na-
sprotnic, njihov odpor smo 
strli v tretji četrtini. Osem 
minut nismo prejeli koša in 
si priigrali občutno prednost, 
potem pa mirno tekmo pripe-
ljali do konca.«

Od Celjank, ki bodo v so-
boto gostovale v Zenici pri 
Čeliku, je na lestvici boljši le 
Gospić. »Zenica velja za eno 
najtežjih gostovanj, kajti do-
mače košarkarice imajo pod-
poro polne dvorane. Držali 
se bomo svojih principov in 
seveda skušali vzeti skalp 
neugodnemu tekmecu.«

DEAN ŠUSTER
Foto: TimE

Tokrat v 
ospredju Lea 
Jagodič

Krilni igralki Lei Jagodič se je poplačal trud na treningih, bila je najbolj 
zaslužna za zmago svoje ekipe nad zagrebško Lupo promotion.

Nogometaši CM Celja lahko 
danes, jutri in v nedeljo še 
malce počivajo, v ponedeljek 
ob 10. uri pa se bodo zbrali v 
Areni Petrol.

Nato bo trener Stane Bevc 
začel pripravljalni del za spo-
mladanski del 1. slovenske lige. 
Treningi bodo sprva potekali na 
štadionu Olimp in tudi v dvo-
rani, kajti konec naslednjega 
tedna (petek, sobota) bo Golo-
vec gostil tradicionalni turnir 
All Star v nogometu na odboj. 
Tehnični vodja Borut Arlič bo 
skušal zagotoviti strokovnemu 
vodstvu čimveč igralcev, ki se 
bodo skušali dokazati na pre-
izkušnji. 16. januarja je pred-
videna prva prijateljska tekma, 
najbrž v Celju.

DŠ
Foto: GrupA

Zbor v ponedeljek

Amelu Mujakoviču je pogodba s CM Celjem potekla, ni pa še znana njegova nadaljnja usoda.
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Medtem ko je na Celj-
skem lani izredno upadlo 
število prometnih smrtnih 
žrtev, se je povišalo števi-
lo pijanih voznikov. Če-
prav se prometna varnost 
počasi izboljšuje, smo še 
daleč za evropsko najbolj 
varnimi državami. V Veliki 
Britaniji, Nemčiji, na Nizo-
zemskem ali Švedskem po-
licisti ves mesec poostreno 
nadzorujejo promet in v 
tem času ustavijo »le« pet 
do deset pijanih voznikov. 
Primerjava: policisti PPP 
Celje jih v nekajurnem 
nadzoru na avtocesti usta-
vijo deset! Več kot očitno 
je kultura voznikov pri nas 
na psu.

Toda komandir prometne 
postaje Celje Edi Baumkir-
her je optimističen: »Kom-
binacija ostrih ukrepov proti 
kršiteljem in preventive bo 
potrebna še nekaj časa, za-
tem bo pri nas prišlo do dvi-
ga prometne kulture. Lani 
je v prometu umrlo 14 ljudi, 
predlani 25, leta 2008 33. 
Manj je hudo poškodovanih. 
Gre za izrazit padec števila 
žrtev. Verjamem, da sta sis-
tem in nacionalni program 
varnosti cestnega prometa 
zastavljena dobro. Zdaj je 
več tistih, ki so odgovorni in 
vključeni v projekte na po-
dročju izboljšanja prometne 
varnosti. Zaradi tega obstaja 
možnost, da se bo ta poziti-
ven trend nadaljeval.«

Ampak ceste so slabe.
Da se prometna infra-

struktura slabša iz leta v 
leto, vidi vsak. Bojim se, da 
je ob krizi manj denarja za 
naložbe, za nujno odpravo 
črnih točk, tehnične ukre-
pe za umiritev prometa ali 
za hitrejšo izgradnjo infra-
strukture, predvsem za šib-
kejše prometne udeležence 
v prometu.

Imamo na Celjskem te-
žavo z alkoholiki za vola-
nom?

Na območju celotne PU 
Celje smo lani večkratnim 
kršiteljem zasegli 330 vozil, 
kar je dvakrat več kot leto 
prej, pridržali smo več kot 
1.400 pijanih voznikov. Ta 
ukrep je veljal za polovico 
vseh prekrškov, ki so bili po-
vezani z alkoholom, kar je 
zelo zaskrbljujoče. Stopnja, 
pri kateri se pridržanje od-
redi, je za voznike in ostale, 
ki jih tak voznik ogroža, iz-
redno nevarna. Pri tej kon-
centraciji (za voznike, ki ne 
smejo imeti alkohola v orga-
nizmu, je stopnja za pridr-
žanje nad 0,38 mg alkohola 

Imamo resnično velik 
problem z alkoholom
Komandir Postaje prometne policije Celje Edi Baumkirher: »Morda bi morali 
nekatere nove kazni v prometu še zvišati.«

Edi Baumkirher je Laščan, pred izobraževanjem za 
policijske vrste je bil zaposlen tudi v Rudniku Laško. 
V policiji je od leta 1989, v Laškem je bil nekaj časa 
pomočnik vodje varnostnega okoliša, opravljal je tudi 
delo kriminalista. Med delom je pridobil višjo izobraz-
bo na visoki policijsko–varnostni šoli. V Celju je delal 
tudi kot pomočnik komandirja na Postaji prometne 
policije Celje, kot prometni inšpektor, komandir Postaje 
prometne policije Celje pa je od 15. septembra 2008. Je 
ključni člen pri spreminjanju strategije dela prometnih 
policistov in zaslužen, da se je letos število smrtnih 
žrtev v primerjavi s preteklimi leti celo prepolovilo. 
Sodelavci ga opisujejo kot zelo profesionalnega in do-
slednega. Med njimi velja za velikega strokovnjaka, 
vedno polnega idej, projekti, ki se jih loti, pa so vedno 
uspešni, še dodajajo.

na liter izdihanega zraka, 
za ostale pa nad 0,52 mg al-
kohola na liter izdihanega 
zraka) prihaja do smrtnih 
žrtev. Leta 2008 je 17 ljudi 
(od 33 žrtev) umrlo zaradi 
pijanih povzročiteljev, pre-
dlani 17 od 25, lani 7 od 14. 
Torej polovica in celo več! 
Imamo resnično velik pro-
blem z alkoholom. In to se 
kaže na vseh področjih, od 
prometa, zdravstva, nasilja, 
prekrškov zoper javni red in 
mir do stroškov, ki nastajajo 
zaradi tega.

Med pijanimi vozniki je 
veliko mladih.

Saj vidite, da imamo že 
v osnovni šoli posamezne 
primere opijanja. Sicer so tu 
preventivne akcije in projek-
ti, kot je Z glavo na zabavo, 
ki mladim nosijo pozitivna 
sporočila, prav tako preda-
vanja v šolah. Toda v real-
nosti je drugače. Med pija-
nimi vozniki je manjši delež 
žensk, a imajo zelo visoko 
stopnjo alkohola v krvi. Na 
to, da nekatere vozijo še 
otroka, pa sploh nimam ko-
mentarja! Pijani vozniki se 
premalo zavedajo, da so v 
nesrečah žrtve lahko drugi, 
otroci ali cele družine!

Se vam zdi, da se večina 
gostincev požvižga na to, 
da točijo alkohol že pija-
nim?

Na eni strani gre za to-
čenje alkoholnih pijač zelo 
vinjenim voznikom, na dru-
gi za neupoštevanje obrato-
valnega časa. Zato obstajajo 
tudi aktivnosti, namenjene 
gostincem, kjer jim svetu-
jemo dosledno upoštevanje 

opisane zakonodaje, da izo-
besijo preventivne plakate, 
omogočijo preizkus alko-
holiziranosti in taksi ali go-
stom celo sami organizirajo 
prevoz … Ker to pogosto ne 
pade na plodna tla, izvaja-
mo tudi poostrene nadzore, 
skupaj s pristojnimi inšpek-
torji, nadzori prometa so 
čim bližje gostinskih loka-
lov, kar se bo letos nadalje-
valo. Menim, da bi morali 
gostinci ob najhujših po-
sledicah z vzročno zvezo z 
uživanjem alkohola v lokalu 
odškodninsko odgovarjati.

Največ pijancev je s cest v 
pridržanje spravila posebna 
skupina policistov, ki je za-
dolžena izključno za nad-
zor najhujših kršiteljev.

Res je, čeprav se je spre-
menilo delo vseh policistov, 
če govoriva o nadzoru pro-
meta, in pozitivni učinki 
tega se kažejo. Delo te sku-
pine je usmerjeno izključno 
v nadzor kršitev, ki so naj-
pogostejši vzroki za hude 
nesreče: alkohol, prevelika 
hitrost, prehitevanje, izsilje-
vanje prednosti, nepravilna 
stran in smer vožnje … Ni 
pa ta skupina toliko obreme-
njena z ostalimi prometnimi 
dogodki. Čeprav se težko 
primerjamo z varnostjo 
prometa predvsem v sever-
nih državah, se tudi pri nas 
stanje spreminja. Bolj na to 
opozarjajo tudi svojci žrtev 
prometnih nesreč in civilna 
družba, zadeve se počasi 
postavljajo na pravo mesto. 
Ampak prepočasi.

Omenili ste severne 
države. Zakaj je pri njih 

drugače, medtem ko pri 
nas že vsak ve, da »če te 
kdo drzno prehiteva, ima 
po vsej verjetnosti celjsko 
tablico«?

Naši vozniki v tujini upo-
števajo pravila. Ne bodo 
vozili vinjeni, četudi so tam 
kazni nižje. Kolegi, ki so bili 
v izmenjavi v teh državah, 
povedo, da tam več dni na 
cesti niso videli pijanega vo-
znika, uporabe telefona med 
vožnjo, vožnje v rdečo luč, 
in treba je vedeti, da govori-
mo o milijonskih mestih. Ko 
smo pri nas primerjali, po 
problematiki alkohola nega-
tivno izstopajo vse regije, še 
posebej pa so problematični 
Celje, Maribor in Krško.

Decembra je bila v Slo-
veniji sprejeta nova prome-
tna zakonodaja. Kaj nam 
prinaša?

Največja prelomnica v 
prometni zakonodaji je 
bila leta 1998 in 2005 in 
prometna varnost se je ta-
krat izboljšala! Ob sedanji 
vozniški kulturi in številu 
prekrškov menim, da smo v 
fazi, ko se moramo poslužiti 
visokih kazni, za nekatere 
sankcije pa sem prepričan, 
da jih bodo morali še doda-
tno poostriti. Treba je poja-
sniti, da se višajo le kazni za 
najhujše prekrške, za manj 
nevarne prekrške se nižajo. 
1.200 evrov in 18 točk je ka-
zen za pijane voznike (že za 
nad 1,10 promila), za preko-
račitev dovoljene hitrosti vo-
žnje v naselju za več kot 50 
km/h … Prednost nove za-
konodaje je, da najhujšega 
pijanega kršitelja obravnava 
tudi kot potencialnega bol-
nika. Ta pristop, v katerega 
je vključeno tudi zdravstvo, 
je pravilen. Bi pa še dodal, 
da če se zgodi nesreča, je že 

prepozno. Ukrepi in preven-
tiva so ena stran. Še vedno 
pa pozabljamo na žrtve pro-
metnih nesreč in svojce.

Želite povedati, da so 
visoke kazni res učinko-
vite?

Ko policist ustavi pijane-
ga voznika, ga pridrži in 
izreče kazen, je ta morda 
za naš standard res visoka, 
ampak sam pogosto rečem: 
nekdo je lahko srečen, če se 
njegova zgodba ustavi le pri 
1.200 evrih in 18 kazenskih 
točkah, prenehanju veljav-
nosti vozniškega dovolje-
nja, pridržanju, zasegu 
vozila … Ko povzroči hudo 
nesrečo, so tu še smrtne ali 
trajne telesne poškodbe, fi-
nančne, socialne posledice, 
regresni zahtevki, odško-
dninske tožbe, kazenske 
ovadbe in tudi do 12 let 
zaporne kazni, najhujša 
pa je lastna krivda do žrtev 
ter svojcev.

Vse to, kar ste našteli, ni 
grožnja »kalibru« iz Slo-
venskih Konjic, ki ste mu 
lani zasegli osem vozil. Še 
vedno vozi.

V zadnjem času ga sicer 
nismo dobili pri prekršku. 
Zaradi takšnih primerov 
sem prej govoril o možno-
sti ponovnega višanja ka-
zni. Ko bomo začeli novo 
zakonodajo uporabljati, 
odvzetega vozniškega do-
voljenja po hudih kršitvah 
voznik ne bo dobil nazaj 24 
ur po dogodku, ampak šele 
ob koncu sodnih postopkov 
oziroma bo izrečen ukrep 
prenehanja veljavnosti. Pri 

večkratnih kršiteljih gre 
večkrat tudi za nezaposle-
ne ljudi, ki so brez premože-
nja, nimajo niti vozniškega 
dovoljenja, zato nanje zaseg 
vozila nima velikega vpliva. 
Rabljen neregistriran avto se 
danes dobi brezplačno ali za 
100 evrov! Če tak voznik ob 
ponavljanju kršitev odklanja 
zdravljenje alkoholizma, po-
navlja prekrške ali povzroči 
prometno nesrečo, bi morali 
to v zakonodaji označiti za 
kaznivo dejanje. Z drugimi 
besedami: z mesta nesreče 
bi šel v pripor, sledila bi ta-
kojšnje sojenje in takojšnja 
kazen. Bojim se, da bo prej 
še kakšna zelo huda nesre-
ča, vendar se bo slednje 
očitno moralo udejanjiti v 
zakonodaji.

Nekaj sojenj povzročite-
ljem nesreč se je na sodišču 
začelo res hitro, ampak še 
vedno čakamo na sojenja 
za vidnejše nesreče, ki so 
se zgodile že pred leti.

Tega sicer ne morem ko-
mentirati, vidim pa, ker 
spremljam, kaj se dogaja, na 
eni strani problem sodnih 
zaostankov, kjer se stvari 
prav tako, a spet zelo po-
časi spreminjajo. Praksa, ki 
je bila nakazana v dveh pri-
merih, govorim o tragediji 
z avtobusom na Ljubečni in 
o vožnji v nasprotni smeri 
po avtocesti pri Arji vasi, je 
prava. Upam, da bodo tako 
hitro ti postopki stekli tudi 
za ostale primere. Na drugi 
strani pa so sodišča, oddelki 
za prekrške, kjer se stanje 
tudi izboljšuje, vendar tudi 
na račun večje administra-
tivne obremenjenosti PP s 
prekrškovnimi postopki, 
kar bi bilo tudi nujno tre-
ba poenostaviti. Na žalost 
nova zakonodaja ne gre v to 
smer, čeprav bodo postopki 
očitno učinkovitejši.

Povejte iskreno, ali me-
nite, da bi bila takšna hi-
trost v obeh omenjenih 
primerih, če mediji ne bi 
toliko poročali o tem?

V primeru nesreče na 
Ljubečni bi bilo enako za-
radi oteževalne okoliščine 
(pogojna zaporna kazen, 
povzročitelj je bil takoj v 
priporu, op. p.), pri nesreči 
v Arji vasi pa sem prepri-
čan, da ne bi. Tista zadeva 
bi brez poročanja medijev 
verjetno trajala dlje.

SIMONA ŠOLINIČ
Foto: SHERPA

»Pijani vozniki se 
premalo zavedajo, da 
so v nesrečah žrtve lah-
ko drugi, otroci ali cele 
družine! »

»Menim, da bi mora-
li gostinci ob najhujših 
posledicah z vzročno 
zvezo z uživanjem al-
kohola v lokalu odško-
dninsko odgovarjati.«

»Da se prometna infrastruktura slabša iz leta v 
leto, vidi vsak.«
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Obtožba zavrnjena 
zaradi procesne napake

Na Okrožnem sodišču v Celju se je včeraj nadalje-
valo sojenje Borisu Klančniku. Klančnik je direktor 
Regionalne razvojne agencije Celje, očitajo pa mu, 
da je s spornimi pogodbami o posojilih zlorabil svoj 
položaj in pravice. Pred slabimi 10 leti naj bi odobril 
posojilo (šlo naj bi za 24 milijonov takratnih tolarjev) 
podjetniku Borutu Jevšenaku, s tem konjiškemu go-
stinskemu podjetju Jelen, ki naj bi na podlagi posojila 
dobilo državno subvencijo. Klančnik krivdo zavrača, 
kot dokaz pa ponuja, da nadzorni svet in skupščina 
družbenikov Regionalne razvojne agencije (RRA) Ce-
lje v vseh teh letih tudi nista ugotovila kakršnekoli 
nepravilnosti.

Klančnik ves čas navaja, da sta bila omogočanje »mi-
krokreditov in garancijska shema« normalna temeljna 
dejavnost RRA. S tem naj bi pomagali manjšim podje-
tjem. Jevšenak naj bi večino denarja vrnil, zaradi posle-
dic finančne krize naj bi nekaj še ostal dolžan, a naj bi 
obstajali dogovori o drugačnem poplačilu dolga, morda 
z nepremičninami, je pojasnjeval Klančnik že na zadnji 
lanski obravnavi. Denar naj bi zaokrožil od Jevšenaka do 
družbe Jelen, od tam pa družbi Anči inženiring in nazaj 
do Jevšenaka, ki ga je torej večino vrnil RRA. Družba Anči 
inženiring pa naj bi na podlagi navidezne pogodbe uspela 
od države dobiti subvencijo, kar naj bi bilo sumljivo.

Se pa Klančnik na sodišču včeraj ni prikazal, kar je 
razjezilo sodnika Marka Brišnika, ki je obtoženčevi od-
vetnici jasno dejal, da bo moral Klančnik naslednjič na 
obravnavi biti, v nasprotnem primeru bo zanj odredil 
prisilni privod, če že ne pripor. Že decembra so namreč 
sojenje morali preložiti, ker naj bi bil Klančnik službeno 
odsoten. Včeraj so zaslišali pričo Katjo Zgonc, ki je pred-
stavnica Slovenskega regionalnega sklada. Dejala je, da če 
bi takrat vedeli, da gre zgolj za navidezno dokumentacijo 
konjiškega podjetja, jim subvencije zagotovo ne bi dode-
lili. Sojenje se bo nadaljevalo konec januarja.

SŠol 

Danes bi na zatožno klop 
celjskega okrožnega sodišča 
moral spet sesti eden najhuj-
ših cestnih kršiteljev na našem 
območju Simeon Januzovič. Ta 
je na sodišče moral že večkrat, 
saj so ga lani zaradi povzročitve 
smrtne nesreče pred štirimi leti 
obsodili na štiri leta zapora, do-
ločili so mu tudi stranski ukrep 
10-mesečne prepovedi vožnje. 
Januzovič je trčil v kolesarja, 
ki je na kraju nesreče umrl. 
Povzročitelj je večkratni krši-
telj, v času nesreče je bil močno 
vinjen, vozil je brez vozniškega 
dovoljenja, avto, ki ni bil brez-
hiben, s kraja nesreče pa je celo 
pobegnil! Višje sodišče je sodbo 
razveljavilo in sojenje vrnilo na 
začetek.

Naj spomnimo. Januzovič je 
nesrečo povzročil na cesti Pre-
bold–Latkova vas. Zbil je 43-le-
tnega kolesarja, ki je bil tudi nek-
danji mož njegove partnerke … 
Napihal je kar 2,3 promila, kar 
so na sodišču šteli za izjemno 
visoko alkoholiziranost. Janu-
zovič je bil tisti dan »nakresan« 
že v službi, kjer sta ga sodelav-
ca, ki se jima to očitno ni zdelo 
nič narobe, do avtomobila do-
besedno odnesla, da se je lahko 

odpeljal. Tako pijan je odšel po 
svojo mladoletno hčer! Tragični 
konec nesreče pa Januzoviča ni 
izučil, čeprav je na sojenju do-
godek obžaloval. Po tej tragediji 
je namreč še vedno vozil avto 
brez vozniškega dovoljenja in 
tudi pijan. Samo v času po ne-
sreči do lanskega sojenja si je po 
podatkih policije nabral za več 
tisoč evrov kazni, kar smo že po-
ročali. Ravno zaradi tega početja 
mu je sodni senat lani dosodil še 
višjo kazen, kot je predlagalo to-
žilstvo. A bo zdaj moralo odloča-
ti še enkrat, saj je tako odločilo 
višje sodišče. Ko smo o takšni 
razsodbi višjega sodišča poročali 
lani in zapisali, da bodo na no-
vem sojenju morali bolje doreči 
stanje prištevnosti povzročitelja 
v času nesreče, so nas na višjem 
sodišču popravili in dejali, da 
»je sodišče prve stopnje zaradi 
nejasnih oziroma nasprotujočih 
razlogov v obravnavani kazenski 
zadevi glede obdolženčeve ka-
zenske odgovornosti zagrešilo 
bistveno kršitev določb kazen-
skega postopka …«. Kaj to točno 
pomeni, bomo poročali v priho-
dnji številki časopisa …

SIMONA ŠOLINIČ
Foto: SHERPA

Za razliko z decembrom 
je včeraj celjski podjetnik 
Ivan Matoša, ki so mu oči-
tali goljufijo zaradi proda-
je bolnega psa, prišel na 
sodno obravnavo točno. A 
obravnava ni trajala dolgo, 
v dobrih dveh urah je bilo 
jasno, da je zadeva padla 
zaradi procesne napake. 
Že pred časom smo pisali, 
da je na spletu mogoče najti 
ogromno izpovedi oseb, ki 
naj bi jim Matoša prodal 
bolne pse. Toda za prijavo 
se je odločila le Ljubljan-
čanka, ki meni, da ima do-
volj dokazov, ki bi Matošo 
obremenili, vendar je ta s 
sodišča odkorakal z nasme-
hom.

O primeru v smislu prodaje 
bolnega psa sodišče ni moglo 
odločati, saj je bila namreč 
storjena procesna napaka. 
Metoda Tekavec je psa kupi-
la 15. novembra predlani, šti-
ri dni zatem je veterinarka v 
Kočevju ugotovila, da je pes 
hudo bolan, in o tem izdala 
tudi izvid. Toda prijava naj bi 
na celjsko tožilstvo prispela 
šele proti koncu marca, kar 
je bilo prepozno. Do takrat je 
namreč kaznivo dejanje, ki 
so ga očitali Matoši, že zasta-
ralo. Čas, v katerem bi bila 
ovadba še smiselna, je bil tri 
mesece. Ker je v tem času od 
ugotovitve in suma, da gre za 
kaznivo dejanje, ni bilo, am-
pak je bila vložena kasneje, 
je postopek padel v vodo. So-
dnica Barbara Žumer Kunc 
je zato morala zavrniti vse 
dokazne predloge tožilstva 
in obrambe in razglasiti od-
ločitev.

Do konca
Tekavčeva je razočarana, 

saj je po njenem mnenju 
več kot očitno, da je Matoša 
kaznivo dejanje storil in jo 
spravil v zmoto. Šlo je za psa 
pasme mops, za katerega ji je 
Matoša ob prodaji dejal, da 
je star štiri mesece, kar pa 
ni bilo res. Tako je kasneje 
ugotovila veterinarka, ki je 
na dokument zapisala, da je 
pes najmanj dva meseca sta-
rejši. Ob tem je zapisala, da 

Padel v posipalec
V sredo popoldne je v delovni nesreči na Skomarju 

pri Zrečah umrl 47-letni domačin. Ta je v zimskem času 
skrbel za posipavanje cest. Nesreča se je zgodila okoli 
16.30 pri avtobusnem postajališču na Skomarju. 47-letnik 
je najverjetneje skušal iz lesenega zaboja z verigami, ki 
je nameščen na vrhu posipalca, vzeti kakšen predmet, a 
je pri tem padel v posipalec, kjer je delovalo hidravlično 
zobato vreteno. 47-letnik je umrl na kraju nesreče.

Čelno trčenje v 
Veliki Pirešici

V Veliki Pirešici se je v sredo zvečer zgodila nesreča, v 
kateri sta bila udeležena dva avtomobila. Ta sta čelno trčila, 
pri čemer sta se poškodovali dve osebi, ena je bila prepeljana 
v celjsko bolnišnico na zdravljenje. Pri reševanju so pomagali 
štirje celjski poklicni gasilci.

Ponovno sojenje pijanemu 
povzročitelju tragedije

Januzovič, ki je večkratni kršitelj, se je izognil tudi plačilu stro-
škov, ki so nastali v prvem sojenju. Denarja namreč nima od kod 
vzeti, je brezposeln in brez nepremičnin, zato bi morali stroški 
obremeniti proračun. Torej bi stroške, ki so nastali zaradi njego-
vega početja, morali plačati davkoplačevalci.

Obtoženi Simeon Januzovič velja za enega hujših cestnih kršiteljev na Celjskem 
– Tragedija ga ni izučila

Simeon Januzovič bo moral še enkrat na sodišče.

Ivan Matoša naj bi prodal bolnega psa, toda obsojen ni zaradi procesne napake 
– Dekle, ki je psa kupilo, bo vztrajalo pri svojih navedbah

je imel pes tudi notranje za-
jedalce, ki so nevarni tudi za 
človeka. Mops je bil še brez 
tretjine dlak, vso hrano je 
izbruhal, zdravstvene teža-
ve ima še danes, intenzivno 
zdravljenje pa je trajalo pol 
leta po nakupu. Na vpraša-
nje, ali Tekavčeva ni opazila, 
da je s psom nekaj narobe že 
takoj ob prodaji, saj naj bi se 
ves tresel, je ta dejala, da ga 
je prevzela v prostoru, kjer je 
bilo mrzlo, in da je domne-
vala, da je to zaradi hladnega 
okolja. Matošev odvetnik je 
vmes zatrdil, da naj bi pes 
kazal znake stresa, ki ga je 
pes doživel pri prodaji. Kar 
je Tekavčevi nerazumljivo, 
saj je psa prevzela iz zaprte 
kletke (po njenih besedah), 
kjer je pes sedel na kosu pa-
pirja, in ga odpeljala k sebi 
domov v stanovanje, kjer bi 
stres moral izginiti in ne da 
se je stopnjeval … Vprašanje 
je, zakaj je trajalo tako dol-
go, da je ovadba prispela na 
tožilstvo tako pozno, Tekav-
čeva trdi, da se je za prijavo 
odločila pravi čas. Zanimivo 
je namreč, da je že januarja 
lani Matošo prijavila veteri-

narski inšpekcijski službi. 
Torej se je zagotovo takrat 
že nekaj dogajalo glede pri-
jav, zato bo treba zdaj ugo-
toviti, kje se zataknilo na 
relaciji odvetniška pisarna 

Čeferin (ki zastopa Tekavče-
vo) – tožilstvo. Dejstvo je, da 
je zadeva zaradi neverjetne 
napake, ki je ni bilo treba, 
padla, čeprav odločitev še 
ni pravnomočna. Matošo je 
oškodovanka prijavila janu-
arja tudi davčni inšpekciji, 
ker naj bi ji prodal psa brez 
računa. Matoša je včeraj si-
cer sodnici predložil račun 
in napotke za nego psa, ki 
naj bi jih dal Tekavčevi pri 
nakupu, vendar dekle pravi, 
da jih ni dobilo in da če bi že 
bil ta račun pravi, potem bi 
moralo na njem biti zapisano 
tudi, kaj je še ob tem kupila, 
saj naj bi pri Matoši vzela 
še nekaj stvari za nego psa. 
Matoša nam je že decembra 
povedal, da vse očitke zavra-
ča, čeprav se včeraj na sodi-
šču ni zagovarjal, in da ima 
dovolj vseh obtožb, ki letijo 
nanj predvsem na spletu. 
Toda zagotovo bomo o njem 
še poročali, saj Tekavčeva 
z včerajšnjim razpletom na 
sodišču ni bila zadovoljna in 
je odločena, da bo dokazala 
svoj prav …

SIMONA ŠOLINIČ
Foto: SHERPA

Ivan Matoša

Klančnika na 
sodišče ni bilo



22

���Št. 2 - 7. januar 2011���

���RADIO, KI GA BERETE���

TEDENSKI SPORED 
RADIA CELJE

SOBOTA, 8. januar
7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 8.00 Poročila, 9.20 otroški 

radio, 9.20 Otroški radio, 10.00 Novice, 10.15 Časovni stroj, 
glasba 60. let, 11.00 Kulturni mozaik, 11.15 Časovni stroj, 
glasba 70. let, 12.00 Novice, 12.15 Tedenski osir, 13.15 
Časovni stroj, glasba 80. let, 14.00 Regijske novice, 14.15 
Časovni stroj, glasba 90. let, 15.30 Dogodki in odmevi Ra-
Slo, 17.00 Kronika, 18.00 Lestvica – 20 Vročih Radia Celje, 
19.00 Novice, 19.15 Sobotni večer s Tadejem Kupcem, 
24.00 SNOP (Radio Murski val)

NEDELJA, 9. januar
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00 

Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.45 Jack pot, 9.15 Luč sveti v temi, 10.00 
Novice, 10.10 Znanci pred mikrofonom – Leon Firšt, 11.15 
Tedenski osir – ponovitev, 12.00 Novice, 12.10 Pesem slo-
venske dežele, 13.00 Čestitke in pozdravi, po čestitkah 
Nedeljski glasbeni veter, vmes 17.00 Sedem dni nazaj, 19.00 
Katrca, 24.00 SNOP (Radio Murski val)

PONEDELJEK, 10. januar
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00 

Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika Ra-
Slo, 8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 Jack pot, 
9.15 Bingo jack – predstavitev skladb, 10.00 Novice, 10.15 
Ponedeljkovo športno dopoldne (do 11.45), 12.00 No-
vice, 12.15 Bingo jack – izbiramo skladbi tedna, 13.00 
Kulturni mozaik, 13.15 Znanci pred mikrofonom – Leon 
Firšt, ponovitev, 14.00 Regijske novice, 15.30 Dogodki 
in odmevi RaSlo, 17.00 Kronika, 17.45 Jack pot, 18.00 
Poglejte v zvezde z Gordano in Dolores, 19.00 Novice, 
19.15 Vrtiljak polk in valčkov s Tonetom Vrablom, 24.00 
SNOP (Radio Kranj)

TOREK, 11. januar
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00 

Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 Jack pot, 9.15 
Stetoskop, 10.00 Novice, 12.00 Novice, 12.15 Male živali, 
velike ljubezni, 13.00 Kulturni mozaik, 14.00 Regijske 
novice, 15.00 Šport danes, 15.30 Dogodki in odmevi RaSlo, 
17.00 Kronika, 17.45 Jack pot, 18.00 Strokovnjak svetuje, 
19.00 Novice, 19.15 Zadnji rok z Boštjanom Dermolom, 
21.00 Saute surmadi z Boštjanom Lebnom, 24.00 SNOP 
(Radio Kranj)

SREDA, 12. januar
Jutranja nostalgija na Radiu Celje, 5.01 Žinganje (na-

rodnozabavna nostalgija), 5.30 Horoskop, 6.00 Poročilo 
OKC, 6.10 Nagradna igra, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja 
kronika RaSlo, 8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 
Jack pot, 10.00 Novice, 10.15 Kuhajmo skupaj, 11.15 Zeleni 
val, 12.00 Novice, 13.00 Kulturni mozaik, 13.20 Mali O 
– pošta, 13.30 Mali O – klici, 14.00 Regijske novice, 15.00 
Šport danes, 15.30 Dogodki in odmevi RaSlo, 16.20 Film-
sko platno, 17.00 Kronika, 17.45 Jack pot, 18.00 Pop čvek, 
19.00 Novice, 19.15 Zeleni val – ponovitev, 20.00 Večerni 
program, 24.00 SNOP (Radio Ptuj)

ČETRTEK, 13. januar
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00 

Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 Jack pot, 10.00 
Novice, 12.00 Novice, 12.15 Odmev, 14.00 Regijske novice, 
14.10 Kalejdoskop, 15.00 Šport danes, 15.30 Dogodki in 
odmevi RaSlo, 17.00 Kronika, 18.00 Odmev – ponovitev, 
19.00 Novice, 19.15 Kalejdoskop – ponovitev, 20.00 Večerni 
program, 24.00 SNOP (Radio Ptuj)

PETEK, 14. januar
Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00 Po-

ročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 Jack pot, 10.00 
Novice, 11.15 Radi ste jih poslušali, 12.00 Novice, 12.15 
Od petka do petka, 13.00 Kulturni mozaik, 14.00 Regijske 
novice, 14.10 Hit lista Radia Celje – s hiti prežeto popoldne 
(do 19.15), 15.00 Šport danes, 15.30 Dogodki in odmevi 
RaSlo, 17.00 Kronika, 17.45 Jack pot, 19.00 Novice, 24.00 
SNOP (Radio Univox)

20 VROČIH 
RADIA CELJE

TUJA LESTVICA
	 1.	 WELL	WELL	WELL	-	DUFFY	FEAT.	

THE	ROOTS	 (6)
	 2.	 ONLY	GIRL	(IN	THE	WORLD)	

-	RIHANNA	 (5)
	 3.	 I	DIE	FOR	YOU	TODAY	-	

ALPHAVILLE	 (2)
	 4.	 SPEECHLESS	-	LADY	GAGA	 (2)
	 5.	 HURRICANE	-	30	SECONDS	TO	

MARS	FEAT.	KANYE	WEST	 (4)
	 6.	 SUPERHOT	-	GABRIELLA	CILMI	(1)
	 7.	 DJ	GOT	US	FALLIN'	IN	LOVE	

-	USHER	FEAT.	PITBULL	(4)
	 8.	 YOUR	SONG	-	ELLIE	GOULDING	 (3)
	 9.	 THINKING	OF	ME	-	OLLY	MURS	(3)
	10.	 POISON	-	NICOLE	

SCHERZINGER	 (1)
DOMAČA LESTVICA

	 1.	 MAGNOLIJA	-	UGLAŠENA	RIBA	
(4)

	 2.	 SLADKA	KOT	MED	-	MI2	 (4)
	 3.	 KONSTELACIJE	-	SHYAM	FT.	

ANITA	KAY	 (2)
	 4.	 2010	PAPIR	 (5)
	 5.	 KRALJICA	ZA	ZMERI	-	LOVŠIN	

PETER	 (2)
	 6.	 ZMAJI	AVVEN	 (3)
	 7.	 SAMOTA	-	SELL	OUT	 (5)
	 8.	 ZVEZDE	SO	Z	NAMA	-	MARKO	

VOZELJ	 (1)
	 9.	 OBJEMI	ME	-	POLJŠAK	PESAN	

SANJA	 (3)
	10.	 ZUNAJ	JE	ZIMA	DREVORED	 (1)

PREDLOGA ZA TUJO LESTVICO
BE	MY	MAN	-	ASA
LOVE	LOVE	LOVE	-	HOPE	FEAT.	
JASON	MRAZ
PREDLOGA ZA DOMAČO  
LESTVICO
TO	JE	MOJ	DAN	-	KATAYA
POJ	MI	PESEM	VLADO	KRESLIN
Lestvico	20	vročih	lahko	poslušate	
vsako	soboto	ob	18.	uri.	Za	vam	
najljubše	skladbe	lahko	glasujte	
na	spletni	strani	www.radiocelje.
com.

VRTILJAK POLK IN 
VALČKOV 2010
CELJSKIH 5 PLUS

	 1.	 OBLJUBI	MI	-	NAVIHANKE	&	
BOŠTJAN	KONEČNIK	 (6)

	 2.	 NA	VLAK	-	MLADI	UPI	 (5)
	 3.	 SILVESTERSKI	VEČER	VAGABUN-

DI	 (2)
	 4.	 BOŽIČ	BEL	BOŽIČ	POET	 (3)
	 5.	 SLOVENSKA	MATI	PETKA	 (1)

PREDLOG ZA LESTVICO
S	FIGO	V	ŽEPU	-	ISKRICE
SLOVENSKIH 5 PLUS

	 1.	 SPOMIN	NA	LJUBEZEN	ANS.	
SVETLIN	 (3)

	 2.	 RAD	BI	JO	VIDEL	AKORDI	 (4)
	 3.	 BELA	SNEŽINKA	ANS.	TOPLAR	(2)
	 4.	 VONJ	TVOJIH	LAS	-	ŽARGON	 (5)
	 5.	 KDO	JE	KOLOVRAT?	-	KOLOVRAT	

(1)
PREDLOG ZA LESTVICO
BELI	CVET	-	AZALEA
Lestvico	Celjskih	5	lahko	poslušate	
vsak	ponedeljek	ob	22.15	uri,	
lestvico	Slovenskih	5	pa	ob	23.15	
uri.	Za	vam	najljuše	skladbe	lahko	
glasujte	na	spletni	strani	www.
radiocelje.com.

KUPON  
ŠT. 53

Kuhamo z Emilijo 
Pavlič

Vi vprašate, mi
najdemo odgovor

Do 2. februarja je sicer še daleč, vendar 
poslušalce Radia Celje že zdaj opozarjamo, 
da se nam bo takrat v studiu znova pridru-
žil načelnik Upravne enote Celje Damjan 
Vrečko. Govorili bomo o vrstah gradbenih 
dovoljenj, kaj je potrebno priložiti gradbe-
nemu dovoljenju, koliko časa postopek po-
teka, kdaj lahko začnemo z gradnjo, kako 
je s pritožbenimi postopki, kdo so stranke v 
postopku … Seveda bomo odgovorili tudi na 

vaša vprašanja, ki jih lahko že danes pošljete 
na radio@radiocelje.com ali na naslov Novi 
tednik in Radio Celje, Prešernova 19, 3000 
Celje, s pripisom Vi vprašate, mi najdemo 
odgovor. Načelnika Upravne enote Celje bo-
ste lahko tudi v živo izprašali, če boste v času 
oddaje (začela se bo ob 9.20) poklicali na 
številki studia Radia Celje 03-49-00-880 ali 
03-49-00-881. Številne odgovore najdete tudi 
vsakih 14 dni v Novem tedniku.

Komponist pri 
šestnajstih

Leon Firšt zase pravi, da je povsem obi-
čajen najstnik. Pa ni. Ob tem, da je priden 
srednješolec, dijak I. gimnazije v Celju, je 
tudi glasbenik, skladatelj, ki ima pri rosnih 
letih za seboj že dve skladbi, ki ju je izva-
jal tudi simfonični orkester. Leon Firšt je 
tolkalec, igra v rok skupini Dot, aranžira 

za orkestre in druge glasbene sestave, tre-
nutno pa je polno zaposlen s komponira-
njem mladinske operete, ki nastaja v okviru 
mednarodnega projekta Jumum. O glasbi 
in njegovem delu se bo to nedeljo v oddaji 
Znanci pred mikrofonom z njim pogovarjal 
Branko Stamejčič.

Voditeljica Nena Lužar (desno) je odda-
je Kuhajmo skupaj, ki so na sporedu vsako 
sredo ob 10.15, letos začela zelo zdravo. V 
goste je namreč povabila »otroško kuhari-
co« Emilijo Pavlič. Zgovorna Primorka, ki 

je kar 25 let skrbela za zdravo prehrano vr-
tčevskih otrok v Kopru in je pred nekaj leti 
napisala knjigo Za otroke kuhajmo zdravo, 
je navdušila tudi poslušalce Radia Celje. Ker 
je bilo pogovor z njo to sredo težko konča-
ti, bo mojstrica kuhanja gostja v oddaji tudi 
prihodnji teden.

Foto: GrupA
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Na Mrzlici, gori, ki stoji med Zasavjem in Savinjsko 
dolino, ne prebiva samo divji zeleni mož. Po ljudskem 
izročilu je gora votla in napolnjena z vodo, v njenih ne-
drjih pa živi zmaj. Obdana je s tremi obroči, ki varujejo 
vodo v notranjosti, da ne odteče. Otroke z osamljenih 
mrzliških kmetij so nekoč strašili tudi s skrivnostno 
coprnico, ki naj bi letala po gori, po njenih pobočjih 
pa naj bi švigala orjaška bela kača. (Povzeto iz knjige 
Pravljične poti Slovenije, ki jo je napisala Irena Cesar 
Drašler. )

Dostop: Na Mrzlico peljejo številne označene planinske 
poti iz Zagorja, Trbovelj in Hrastnika, iz teh izhodišč je 
hoje za dobri dve uri, iz Prebolda pa tri ure. Ker so pla-
ninske poti nezahtevne, so primerne tudi za otroke, pred 
kočo pa jih bodo razveselila številna igrala. Do planin-
skega doma na Mrzlici (1093 m) pelje tudi 4,5 km dolga 
gozdna cesta, ki se na Prevalu (727 m) s cestne povezave 
Trbovlje–Prebold odcepi na desno.

Sončni vzhod

Koča na Mrzlici

Uršlja gora in Gora Oljka z Mrzlice

Pogled z Mrzlice na Kamniško-Savinjske Alpe

Na savinjskem 
Triglavu

Krajinski park Mrzlica 
ima 147 ha in sodi med 
manjše tovrstne parke v 
Sloveniji. Občina Trbovlje 
je 25. marca 1996 sprejela 
Odlok o razglasitvi krajin-
skega parka Mrzlica. Park 
obsega masiv Mrzlice nad 
višino 750 m okrog in okrog 
gore, tako da delno seže 

savinjski Triglav. Čeprav s 
svojo višino (1122 m) ne 
seže Triglavu niti do kolen, 
si je zaradi občudovanja tam 
živečih ljudi prislužila ta la-
skavi vzdevek. Kljub temu 
zanimivemu imenu ima v 
bistvu le dva vrhova, vmes 
je travnato sedlo. Vzhodni 
vrh je poraščen z bukovim 

in Nanos, na zahodu Julijske 
Alpe s Triglavom, na severu 
pa Gora Oljka, Kamniške-Sa-
vinjske Alpe, Raduha, Peca, 
Uršlja gora in Pohorje.

Zaradi čudovitih razgledov 
je že več kot stoletje neločlji-
vo povezana z idejo planin-
stva in njeno dejavnostjo. Že 
leta 1899 so nacionalno zave-
dni savinjski planinci zgradili 
prvo kočo in jo poimenovali 
po Janezu Hausenbichlerju, 
ki je bil nekaj let celo župan 
Žalca.

Da bi preprečili zadrževa-
nje okupatorskih vojakov na 
tem območju, so partizani 
prvotno kočo 6. julija 1942 
požgali. Komaj leto po voj-
ni je bila ponovno zgrajena 
(lesena) koča na Mrzlici. Ob 
njej so leta 1949 odprli še de-
pandanso. V letih 1961–63 so 
zgradili nov velik planinski 
dom, ki so ga slavnostno od-
prli 8. septembra 1963 in je 
v lasti PD Trbovlje. To domo-
vanje, posrečeno postavljeno 
v zavetrno sedlo med oba 
vrhova gore, se je priljubilo 
predvsem Zasavcem.

Na Mrzlico vodijo številne 
odlično označene planinske 
poti, največ iz treh revirskih 
dolin, nekaj pa tudi s severne 
savinjske strani.

Med zanimivejše rastline 
sodijo redek zlati koren, 
tržaški svišč in opojna zla-
tica. Če boste slednjo na 
svojem sprehodu našli, jo 
le opazujte in se je ne doti-
kajte. Ne samo da sodi med 
zaščitene rastline (zasavski 
endemit), temveč je tudi 
zelo strupena in če pride v 
stik s kožo, nastanejo veliki 
mehurji.

Mrzlica venomer ponudi 
kaj novega, še nevidenega in 
s tem obiskovalca zapelje še 
velikokrat, da jo obišče tako 
pozimi kot poleti. Običajno 
se domov vrne poln doživetij 
in elana. Prav slednji je obi-
čajno potreben za polepša-
nje življenja.

 FRANCI HORVAT

tudi na ozemlje sosednjih 
občin Prebold in Žalec na 
savinjski strani.

Za nekatere je Mrzlica 
savinjski in »knapovski« Tri-
glav. Kot zanimivost: Franc 
Kocbek je že konec 19. stole-
tja v valu navdušenja zapisal, 
da se mu vidi Mrzlica s svo-
jimi tremi vrhovi, gledano 
iz Savinjske doline, kakor 

gozdom, zahodni pa je nepo-
raščen in zelo razgleden. Ob 
jasnem vremenu, še posebej 
pozimi, lahko vidimo skoraj 
vso Slovenijo in še nekaj 
Hrvaške. Pogorja oziroma 
vrhovi se nizajo sledeče: na 
vzhodu Gozdnik, Malič, Boč, 
Kopitnik, Bohor, Lisca, hrva-
ško Sljeme, Gorjanci, na jugu 
Kum, na jugozahodu Snežnik 
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VITA-TERM
OGREVANJE IN PREZRAČEVANJE

PREZRAČEVANJE Z REKUPERACIJO
TOPLOTNE ČRPALKE
OGREVALNI IN HLADILNI SISTEMI

GSM:040 462 808 Tel./Fax.:083 894 862 www.vitaterm.si

ZANESLJIVA DANSKA KVALITETA

PREGRADNE STENE, SPUŠČ

Š

ENI STROPOVI, MANSARDE, POLAGANJE PARKETOV IN

LAMINATOV, PRENOVA STANOVANJ IN Hi , SLIKOPLESKARSTVO, FASADERSTVO

JURČIČEVA 7, 3310 ŽALEC
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Spomladi prenovljeni A6

Prenovljeni audi A6

Ker so časi napeti in na-
porni, je treba tudi novosti 
predstavljati čim bolj pogo-
sto in premišljeno. To velja 
tudi za nemški Audi, ki je 
znotraj skupine Volkswa-
gen (VW).

Po letos prenovljenem A8, 
povsem novem A1, najmanj-
šem avtomobilu v ponudbi, 
in A7 sportbacku, mešancu 
med limuzino in kupejem, 
ponuja nemška tovarna prve 
fotografije in nekaj osnovnih 
podatkov o prenovljenem A6. 
V dolžino se avto, ki pripelje 
na trge spomladi, ni nič pote-
gnil (492 cm), je pa nekaj šir-
ši in nižji. Navzven se dovolj 
očitno spogleduje z omenje-
nima A8 in A7 sportback, a 
je za 15 odstotkov lažji, saj so 
pri njegovi izdelavi uporabili 
vsaj 20 odstotkov aluminija, 
s katerim ima tovarna veliko 
izkušenj.

Ker je to nujno, naj bi bili 
motorji v povprečju 19 od-
stotkov varčnejši, s tem pa 
naj bi se v povprečju znižal 
tudi izpust C02 (v najboljšem 
primeru bo ta pri izvedenki 
2,0 TDI 129 g/km, poraba 
pa nekako 4,9 litra). A6 bo 
imel šest različnih motorjev, 

pa pogon na prednji kolesni 
par ali štirikolesni quattro. 
Prihodnje leto se pojavi tudi 
hibridna izvedenka, pri ka-
teri bo šlo za kombinacijo 
klasičnega in električnega 
motorja s povprečno porabo 
6,2 litra in izpustom 142 g/
km C02.

Porsche cayman 
tudi kot R

Pri Porscheju je kupe cayman uvrščen na začetek ponudbe, skupaj z boxsterjem.
Zdaj oziroma v začetku prihodnjega leta bo tovarna ponudila novo različico z oznako R, 

kar pomeni, da bo začela ponujati najbolj zmogljivo varianto tega avtomobila. Cayman R 
se navzven ne bo bistveno razlikoval, vsekakor ne bo mogoče opaziti, da je 55 kg lažji, da 
so kolesa 19-palčna, da je 20 mm bolj pri tleh …

Avto bo poganjal 3,4-litrski bokserski šestvaljnik, ki bo imel 330 KM oziroma 10 KM več 
kot običajna izvedenka. Serijsko bo opremljen s 6-stopenjskim ročnim menjalnikom, za 
dodaten denar bo na voljo tudi 7-stopenjski samodejni menjalnik z dvojno sklopko (PDK), 
končna hitrost bo več kot 280 km/h, pospešek do 100 km/h pa nekako 5 sekund.

V Nemčiji bo cayman R stal malenkost manj kot 70 tisoč evrov ali skoraj 8 tisoč evrov 
več kot običajni cayman.

Porsche cayman R

Prihodnjo 
pomlad DS4

Prvi citroën iz nove serije DS je bil pred slabim letom 
DS3, zdaj pa tovarna najavlja prihod nove izvedenke z 
oznako DS4.

To bo kombilimuzina, zasnovana na podvozju novega C4. 
V dolžino bo DS4 meril 427 cm, posebnost, vsaj manjša, 
pa bodo tudi v okvir zadnjih vrat skrite kljuke. V osnovi bo 
prtljažnik ponujal 370-litrski volumen, na začetku prodaje 
pa bo avto na voljo z dvema dizelskima in tremi bencinskimi 
motorji, ki se že vrtijo v drugih citroënih.

Kot pravijo, se bo DS4 na trgih pojavil spomladi prihodnje 
leto.

Citroën DS4

Leta 2012 shooting brake?
Vse kaže, da bo leta 2012 Mercedes Benz začel prodajati avtomobil, ki je bil doslej 

znan z imenom CLS shooting brake.
Ta hip je to še študija, bolj ali manj pa je jasno, da gre za karavansko izvedenko lani 

prenovljenega štirivratnega kupeja CLS. S tem avtomobilom naj bi tovarna iz Stuttgarta 
zapeljala v novi avtomobilski razred, in sicer razred velikih karavanov, ki jih ta hip ni prav 
veliko. Vsekakor bodo avto poganjali enaki motorji, kot recimo sedanji CLS, in tudi v vseh 
drugih pogledih se bo shooting brake očitno spogledoval z omenjenim avtomobilom.Lani oziroma letos je Opel pri corsi ponudil marsikaj no-

vega, le zunanjost je ostala bolj ali manj nespremenjena.

Opel prenavlja corso

Prenovljena opel corsa Mercedes benz shooting brake

njen sprednji del bolj spo-
gledoval z insignio, merivo, 
astro … Prenova bo vključe-
vala nove barve zunanjosti, 
pa tudi nove motorje, saj bo 
na voljo še 1,3-litrski dizel-
ski CDTI agregat z močjo 70 
kW; serijsko bo prenovljena 
corsa opremljena tudi z ele-
ktroniko start/stop, ki pri-
pomore k skromnejši porabi 
goriva in manjšemu izpustu 
C02.

Prenovljena corsa bo še 
naprej na voljo s tremi in 
petimi vrati, nekatere dru-
ge izvedenka, ki nastajajo 
recimo v Južni Ameriki, se 
ne bodo pojavile na stari 
celini.

V začetku leta 2011 bo na 
ceste pripeljala corsa tudi 

v prenovljeni karoserijski 
obleki, pri čemer se bo zlasti 
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MOTORNA 
VOZILA

KUPIM

RABLJENA vozila, od letnika 1997, kakr-
šna koli, kupim. Telefon 041 708-497. 
� Š�5

STROJI

ProdaM

PREŠO, leseno, staro 170 let, prodam. 
Telefon 051 335-807. � 5513

NOŽ za ročno rezanje travne silaže in vile 
za prevoz silažnih bal prodam. Telefon 
031 731-350. � 28

TRAKTOR Štore 402, letnik 1982, registri-
ran, prodam. Telefon 031 596-722. 
� 36

KUPIM

TRAKTOR Štore, Zetor, Univerzal, Imt, 
dobro plačilo, kupim. Telefon 031 
245-239. � 15

TROSILEC hlevskega gnoja, na dva pokonč-
na valja, oblika svedra, kupim. Telefon 
041 966-791. � 38

POSEST

ProdaM

HIŠO v Lokrovcu, v izmeri 159 m², zemljišče 
1.929 m², prodamo za 195.000 EUR. Telefon 
(03) 491-5060, 051 305-432. Maksimilijan, 
d.o.o., Ljubljanska 5, Celje. � n

DEL hiše, s posebnim vhodom, 63,50 
m², z ohišnico, približno 100 m², na 
mirni, elitni lokaciji, v Petrovčah, 
vseljivo takoj, prodam. Telefon 031 
645-091. � 9

CELJE, Teharska cesta. Prodajalno, servis in 
skladišče + 4.484 m² stavbnega zemljišča, 
prodamo za 570.000 EUR, možna prodaja 
posameznega dela kompleksa – po dogo-
voru. Telefon (03) 491-5060, 051 305-432. 
Maksimilijan, d.o.o., Ljubljanska 5, Celje. � n

5.200 m² pašnika prodam ali menjam za 
stružnico ali kateri drug stroj. Telefon 
041 976-668. � 5375

DONOSNO podjetje ali del podjetja, s stroji 
in vozilom, prodam. Delo zagotovljeno. 
Vpeljem vas v delo, začetek možen takoj. 
Samo resni. Telefon 030 355-548. � p

hiša je v dveh etažah v skupni 
izmeri 195 m2, zgornji del - man-
sarda je še nedodelana, so pa 
napeljane vse instalacije, okna 
in vmesni zidovi. V bližini so šola,

vrtec, trgovina, pošta.
Cena: 170.000 EUR
Info: 031 360 072

karmen.dokler@sz-atrij.si

BRASLOVČE, na
lepi in mirni lokaciji 

prodamo stanovanjsko 
hišo l. 2000,

KUPIM

PARCELO za vikend ali hišo kupi mla-
da družina. Telefon 040 533-850. 
� 4995

STANOVANJSKO hišo, v Celju z okolico, lah-
ko v slabšem stanju, odkupimo. Plačilo 
takoj. Telefon 041 601-555. � 45

oddaM

CENTER mesta Celja. Lokal na elitni loka-
ciji, Ljubljanska cesta, velika izložbena 
okna, velikost 61 m², oddamo. Telefon 
(03) 491-5060, 051 305-432. Maksi-
milijan d.o.o., Ljubljanska 5, Celje. � n

GOSTINSKI lokal, v Celju, oddam. Telefon 
041 976-162. � 47

STANOVANJE

ProdaM

ŽALEC, Cankarjeva. Prodam trisobno stanova-
nje z balkonom, 63 m², takoj vseljivo, cena 
68.000 EUR. Telefon 031 834-074. �5187

CELJE, mesto. Petsobno stanovanje na 
Savinjskem nabrežju, v izmeri 121 m² 
ter podstrešje v izmeri 50 m², pogled 
na celjski Stari grad, potrebno obnove, 
prodamo za 130.000 EUR. Telefon (03) 
491-5060, 051 305-432. Maksimilijan, 
d.o.o., Ljubljanska 5, Celje. � n

���MALI OGLASI - INFORMACIJE���
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STANETU MIKLAVCU
z Dobrne 

 (26. 7. 1925 – 6. 1. 2010)

Minilo je eno leto, kar si zatisnil trudne oči, dragi moj Stanko.
Iskrena hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu.

Tvoja žena Nežka
5372

V  S P O M I N

ODKUP

zlata-srebra
GOTOVINA TAKOJ!!!

ZLATARNA ADAMAS
Trg celjskih knezov 4, 3000 Celje

03/5442-180
Mitja Udovč, s.p., Celje

Cena 1,50 do 1,99 €/min. Plačilo tudi z moneto!

DOTIK
PRIHODNOSTI!

090 62 89 ali 090 62 41
www.vedezevanjemaruska.com

GOSTILNA »GROF« VRANSKO
išče več sodelavcev za delo v prijetnem kolektivu

in urejenem okolju.

Zaposlimo: - natakarje (m/ž)
   - kuharje (m/ž)
   - picopeke (m/ž)
   - pomočnike v kuhinji (m/ž)
   - slaščičarje (m/ž)

Pisne vloge z življenjepisom in delovnimi izkušnjami pošljite 
na e-mail: milankos@t-1.si, tel. 041 601 555

CELJE, Lava. Trisobno stanovanje, 74,12 m², 
8. nadstropje, prodamo za 100.000 EUR. 
Telefon (03) 491-5060, 051 305-432. Ma-
ksimilijan, d.o.o., Ljubljanska 5, Celje. � n

CELJE, mesto, Malgajeva ulica 10. Trisobno 
stanovanje ali poslovni prostor, v izmeri 
83 m², visoko pritličje, centralno ogrevanje 
na plin, prodamo za 108.000 EUR. Telefon 
(03) 491-5060, 051 305-432. Maksimili-
jan, d.o.o., Ljubljanska 5, Celje. � n

STANOVANJE v Laškem, 58 m², 100 m² zemlji-
šča vrt, shramba, klet in parkirno mesto, 
vse na novo adaptirano, center, ugodno 
prodam. Telefon 051 306-959. � Š�833

KUPIM

STANOVANJE, v Celju z okolico, odkupimo. 
Plačilo takoj, hipoteka ni ovira. Telefon 
041 601-555. � 45

ODDAM

V CENTRU Žalca oddam delno opremljeno sta-
novanje, veliko 34 m², v 2. nadstropju, takoj 
vseljivo. Najemnina: 200 EUR + varščina. 
Telefon 041 796-366, Janko. � 41

STANOVANJE v stanovanjski hiši v Arclinu 
oddam. Telefon 041 726-516. � 50

DVE dvosobni stanovanji oddam. Telefon 051 
357-128. � 49

OPREMA

PrODAM

KUHINJO, bele barve, dolžina 3 m, s točilnim 
pultom in veliko zgornjih elementov, staro 8 
let, prodam. Telefon 041 209-768. � 5482

STEKLOKERAMIČNI štedilnik Gorenje in jedilni 
kot, 160×120, ugodno prodam. Telefon 
(03) 5772-359. � 5512

KUHINJO, dobro ohranjeno, staro 10 let, 
prodam. Telefon 031 594-008. � 5513

ŠTEDILNIK na trdo gorivo Fekonija, desni, star štiri 
leta, prodam. Telefon 041 998-012. � 39

ŽIVALI

PrODAM

PRAŠIČE, od 25 do 250 kg in izločene svinje, 
domača hrana, zakol možen pri prodajalcu, 
ugodno prodamo. Telefon 051 214-174. 
� Š�819

NESNICE, grahaste, rjave in črne, prodamo. 
Nakup 10 živali – petelin brezplačno. 
Kmetija Winter, Lopata 55, Celje, telefon 
(03) 5472-070, 041 763-800. � p

BIKCA, črno belega, prodam. Telefon 031 
723-882. � Š�830

PRAŠIČE, težke od 30 do 160 kg, mesni tip, 
ugodno prodamo. Možnost tudi dostave. 
Telefon 041 455-732. � Š�834

DVA prašiča, težka približno 220 kg in 130 kg, 
prodam. Telefon (03) 5808-057. �Š�839

JAGNJETA, za zakol ali nadaljnjo rejo, pro-
dam. Telefon 031 880-878. � 5497

ODRASLEGA ovna in jagenjčke prodam. Tele-
fon 031 801-960. � L�531

KRAVO, jalovo, prodam ali menjam za brejo 
telico. Telefon 031 671-184. � 5513

PRAŠIČA težkega 220 kg, krmljenega z doma-
čo hrano in poni žrebička, prodam. Telefon 
031 719-461. � Š�1

PRAŠIČA, 180 kg ali polovico, prodam. Telefon 
(03) 5772-362. � 29

NEMŠKE ovčarje, stare 2 meseca, prodam. 
Telefon 051 350-286. � 27

PRAŠIČA, težkega 150 kg, krmljenega z 
domačo hrano, prodam. Telefon (03) 
5739-391. � 26

TELIČKO simentalko, težko 150 kg, pro-
dam. Telefon (03) 5739-391. � 25

OVCE, jagnjeta, kravo, 600 kg in teličko, 
180 kg, za nadaljnjo rejo ali zakol, 
prodam. Telefon 041 759-681. � Š�4

DVE telici simentalki, breji, po izbiri, pro-
dam. Telefon 041 966-791. � 38

PONI žrebička, starega 7 mesecev, ovna in 
tri ovce z dvema jagnjetoma, prodam. 
Telefon 041 736-248. � 37

TELICO simentalko, težko 400 kg, prodam. 
Telefon 031 768-175, 5821-482. � 42

BREJE pašne telice prodam ali menjam za 
kravo ali telico za zakol ali dopitanje. 
Telefon 031 533-745. � p

KRAVO simentalko, brejo 8 mesecev in 20 
kg pujske, prodam. Telefon 041 998-
012. � 39

ŠTIRI telice, od 200 do 400 kg, bikca, čb, 
150 kg in kobilo z žrebetom, prodam. 
Telefon 041 547-769. � Š�11

PRAŠIČE, mesni tip, 40 do 100 kg, za 
nadaljnjo rejo ali zakol, prodamo. 
Telefon 031 544-653. � Š�10

PRAŠIČA, 200 kg, hranjenega z domačo 
kuhano hrano, prodam. Telefon 031 
466-467. � Š�7

DVE telički simentalki prodam. Telefon 
031 691-766. � Š�9

KUPIM

VSE vrste krav in telic za izvoz odkupu-
jemo. Plačilo takoj. Telefon 040 647-
223. � Š�832

TELIČKO, pasma šarole, od 200 do 300 
kg, kupim. Telefon (03) 5827-574. 
� Š�842

KRAVE in telice, suhe in debele, plačilo 
takoj, kupim. Telefon 041 653-286. 
� Š�841

BIKCA, primernega za nadaljnjo rejo, 
kupim. Telefon 031 671-184. � 5513

RDEČE vino, modra frankinja in mešano 
belo vino, prodam. Cena po dogovoru. 
Telefon 041 794-282. � 48

OSTALO

PrODAM

BUKOVA drva, hlodovina, metrska ali krat-
ko nažagana, na paletah, z dostavo, 
ugodno prodam. Telefon 051 359-555; 
www.drva.info. � p�

VISOKO kakovostni bukovi briketi Fishner 
in drva iz sušilnice, dostava, prodam. 
Telefon 051 828-683. � p

BORZA NEPREMIČNIN, d. o. o. ,
Gledališka ulica 2, 3000 Celje

Zaposlimo
NEPREMIČNINskEgA POsREdNIkA (m/ž)

z opravljeno licenco za opravljanje poslov
nepremičninskega posredovanja. Pisne vloge z

življenjepisom in delovnimi izkušnjami pošljite na e-mail:
info@borzanepremicnin.com

tel. 041-601-555

AKUSTIKA

PrODAM

OHRANJENO in malo rabljeno diatonično 
harmoniko Melodija Mengeš, G, C, F, B, 
prodam. Telefon 031 604-456, (03) 5720-
462. � 5473

PRAŠIČE, domače vzreje, težke od 30 kg na-
prej ter čistokrvne mladiče nemške ovčar-
je, prodam. Možna dostava. Telefon 031 
509-061, Andrejeva kmetija iz Jazbin.

TRI mesece stare psičke prodam. Pokličite 031 
535-160 in jih pridite pogledat. � 19

BIKCA križanca, črno belega simentalca, 
težkega 190 kg, prodam. Telefon 031 
705-771. � Š�3

PRAŠIČA, približno 100 kg ali polovico, 
kuhana hrana in kilogram suhih gob, 
prodam. Telefon 031 840-078. � Š�8

ZMENKI
KDOR si resne zveze želi, pri nas jo dobi. 

Zaupanje, p.p. 40, Prebold, telefon 
031 505-495. � Ž�152

BUKOVA cepana drva, na paleti, 210 EUR/
klaftra, prodam. Telefon 031 346-299. 
� 5224

DRVA, dolga v hlodih ter mešana, kratko 
žagana, z dostavo, prodam. Telefon 
040 211-346. � p

DESKE in plohe, parjene in neparjene bu-
kve, oreha, hruške, češnje, lipe, hrasta, 
kostanja, javorja in jelše ter hrastove 
tramove, različnih dimenzij, prodam. 
Telefon 040 211-346. � p

DRVA, bukova, ugodno prodam. Telefon 
041 654-729. � Š�844

PEČ kuppersbusch, na drva, pralni stroj, 
skrinjo, gume 185-60-15 in otroški vo-
ziček, prodam. Telefon 051 474-006. 
� 5331

NOKIA 5230, kupljen oktobra na Simo-
bilu, odklenjen, prodam ker mi touch 
screen ne odgovarja. Cena 100 EUR 
ali po dogovoru. Telefon 041 482-282. 
� 5498

MOŠKO obleko znamke Cavelli, številka 94, 
sivo, staro 2 leti, le dvakrat nošeno, kot 
nova, prodam za 120 EUR oz. po dogovo-
ru. Telefon 041 482-282. � 5498

PRAŠIČA, težkega 170 kg, hranjenega z domačo 
kuhano hrano in kakovostno belo vino, pro-
dam. Telefon 041 820-416. � 5509

ŽENSKE različnih starosti si želijo trajne lju-
bezni. Zaupanje, p.p. 40, Prebold, telefon 
090 62-86 – 1,99 EUR/min. � Ž�152

MLAJŠI moški si želi zveste ženske, ki bi 
z njim živela in ga rada imela. Telefon 
041 859-096. � Ž�151

UREJENA, 36-letna ženska želi spoznati mo-
škega do 50 let za resno zvezo. Telefon 
041 248-647; agencija Alan. � 7

RAZNO
POSOJILA za zaposlene in upokojence! 

Izplačilo gotovine takoj. Posojilo lahko 
vračate s položnicami (tudi za osebe z 
nižjimi dohodki) . Info-kredit, d.o.o., 
Mariborska cesta 86, 3000 Celje, te-
lefon 059 226-600, 051 886-600. � n

PREMOG, zelo ugodno, z dostavo. Telefon 041 
279-187. Prevozništvo Vladimir Pernek, 
s.p., Sedlašek 91, Podlehnik. � n

HIPKO vam ugodno nudim selitve, kombi 
prevoze, odvoz odpadnega materiala. 
kakovostno in zanesljivo, vse dni v 
tednu. Telefon 031 732-381. Paskal 
Iseinoski,.s. p., Zagorje 3, Lesično.� p

���MALI OGLASI - INFORMACIJE���

BIKCA, mesnate pasme, 200 kg, brez 
številke, kupim. Telefon 041 812-961. 
� 14

BIKCE simentalce, do 200 kg, kupim. 
Telefon 041 653-165. � Š�6

KMETIJSKI 
PRIDELKI

PrODAM

VINO, belo, rdeče, možna dostava, ugo-
dno prodam. Telefon 041 382-735. 
� 5392

KAKOVOSTNO suho seno, balirano v koc-
ke, naprodaj. Telefon 041 271-038. 
� 5507
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V  S P O M I N

dragima staršema, babici in dediju

URŠKA MAHNE
(2. 1. 2005)

in

ANTON HUDINA
(1. 1. 2008)

Življenje je omejeno, ljubezen in spomin sta 
neskončna.

Hčerka Antonija ter vnuka Tomaž in Marko

5288

Življenje je kot knjiga, 
za listom list, 

za dnevom dan, 
nihče ne ve, kdaj bo 

končana zadnja stran.

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi dragega moža, 
brata, svaka in strica

SREČKA KRAJNCA
iz Vrbja pri Žalcu 

 (6. 11. 1925 – 16. 12. 2010)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prija-
teljem, znancem in bivšim sodelavcem za izrečena sožalja, 
tople besede tolažbe, darovano cvetje in sveče in g. župniku 
za opravljen cerkveni obred. Posebej se zahvaljujemo go-
vornikoma gospodu Banu in Jožetu Kraglu za tople besede 
slovesa ter pevcem za lepe in sočutno odpete pesmi. Hvala 

pogrebni službi Ropotar za opravljeno storitev.

Žalujoči vsi njegovi
Ž 153

Ko pošle so ti moči, 
zaprl trudne si oči. 

Zdaj tiho, mirno spiš, 
bolečin več ne trpiš, 

a čeprav spokojno spiš, 
v naših srcih ti naprej živiš.

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi dragega moža, 
očeta, dedija, brata in tasta

JOŽEFA JAZBINŠKA
iz Hrenove 32 a, Nova Cerkev 

 (29. 3. 1941 – 27. 12. 2010)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in 
znancem za pomoč v najtežjih trenutkih, za izrečena sožalja, 
sveče, darove in svete maše. Hvala gospodu župniku Alojzu 
Vicmanu za lepo opravljen cerkveni obred, cerkvenemu 
pevskemu zboru iz Nove Cerkve za lepo odpete žalostinke, 
Katici Pešak za ganljive besede, pogrebni službi Raj in Mi-
lici Kovač. Posebej se zahvaljujemo društvu Hospic, vsem 
negovalkam, posebej Darinki Razgoršek, patronažni službi 
ter zdravnikom in vsem ostalim, ki ste ga pospremili v tako 

velikem številu.

Žalujoči: žena Slavica, hčerka Mateja in Mihela z 
družinama, brat Ivan in sestra Tilčka z družinama

8

Ugasnila je luč življenja, 
prižgala se je luč spomina, 

v srcu ostala tiha, 
skrita bolečina.

V  S P O M I N

4. januarja je minilo leto dni, kar nas je zapustil dragi 
mož, oče, ded in praded

JERNEJ KOŽUH
iz Pletovarja 16

Najlepša hvala vsem, ki se ga spominjate in postojite ob 
njegovem grobu.

Žalujoči vsi njegovi
Š 2

FRIDERIKA KOŠENINE
iz Tevč pri Laškem 

 (28. 4. 1927 – 26. 12. 2010)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, so-
sedom in znancem za darovano cvetje, sveče in svete maše, 
izražena ustna in pisna sožalja ter spremstvo na njegovi za-
dnji poti. Zahvaljujemo se gospodu župniku Iztoku Hanžiču 
za lepo opravljen cerkveni obred, pogrebni službi Yamaco iz 
Maribora ter Komunali Laško za organizacijo pogreba. Hvala 
gospodu Stanku Seliču za ganljive besede slovesa, pevcem 
za odpete žalostinke in trobentaču za odigrano Tišino. Hvala 
tudi sostanovalcem bloka Novo naselje 29, kjer je pokojnik 
živel, za darovan denar. Hvala vsem in vsakemu posebej, 

ki ga boste ohranili v svojem spominu.

Žalujoči: hčerka Cvetka, sinova Mirko in Vlado z 
družinami, Dušan in Branko z družinama ter ostalo 

sorodstvo
58

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi dragega očeta, 
dedka in tasta

Laško
Umrl je: Stanislav ALEŠ iz 

Harja, 57 let.

Šmarje pri Jelšah
Umrli so: Marjan ZORIN iz 

Pečice, 57 let, Franc OMERZO 
iz Bistrice ob Sotli, 76 let, Ma-

rija BLATNIK iz Večjega Brda, 
84 let, Vincenc VERK iz Teka-
čevega, 71 let, Franc ZORIN iz 
Rogaške Slatine, 91 let.

Šentjur pri Celju
Umrli sta: Cecilija OBLAK 

iz Javorja, 85 let, Marija JE-
LOVŠEK iz Arclina, 71 let.

Mozirje
Umrli so: Katarina GRUDNIK 

iz Nazarja, 76 let, Jožef ZUPAN-
ČIČ iz Radmirja, 72 let, Monika 
ROBNIK iz Prihove, 94 let.

Velenje
Umrli so: Franjo FURJAN iz 

Velenja, 58 let, Marija MIHEL-

ČIČ iz Maribora, 86 let, Miloš 
MILOJEVIĆ iz Štor, 75 let, Ri-
hard ŠPITAL iz Velenja, 69 let, 
Stanislav TOPORIŠ iz Griž, 76 
let, Mihael ŠKRUBA iz Šošta-
nja, 73 let, Edvard KRAJNC 
iz Velenja, 44 let, Munib HU-
ZEJROVIĆ iz Ljubljane, 75 let, 
Alojzij MIKEK iz Šoštanja, 75 
let, Viktor TOMIC iz Šoštanja, 
80 let, Branko GOLJAR iz Lju-
bljane, 83 let, Karol BOŽNIK iz 
Celja, 92 let.

���INFORMACIJE��

Tiho in skromno ste, mama, 
živeli, 

za vsakega lepo besedo imeli. 
Skrb, delo in trpljenje 
vaše je bilo življenje.

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi drage mame, ta-
šče, babice in tete

MAGDALENE KOLAR
roj. Klopotan 

iz Tkalske ulice 7 v Celju 
 (26. 6. 1925 – 23. 12. 2010)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sodelavcem, sosedom in znancem, ki ste nam v najtežjih 
trenutkih stali ob strani, nudili pomoč in podporo. Posebej 
se zahvaljujemo osebju kardiološkega oddelka SBC, osebni 
zdravnici dr. Komerički, pogrebni službi Primožič ter duhov-
niku za lepo opravljen obred. Hvala vsem za darovane svete 

maše, sveče in tolažilne besede.

Žalujoči: hči Silva z možem, vnukinja Klavdija, vnuk 
Klemen ter ostalo sorodstvo
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Laško
Poročila sta se: Katarina 

LIPOVŠEK iz Radeč in Rok 
ŽOHAR iz Trbovelj.

STANKO ALEŠ
iz Harja 1 a pri Laškem 

 (10. 10. 1953 – 29. 12. 2010)

Težko je izbrati vsa imena, ki bi jim želeli izreči zahvalo 
in primerne besede. Hvala vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem, ki ste nam v teh težkih trenutkih 
stali ob strani, ga v tako velikem številu pospremili na 
njegovi zadnji poti ter darovali cvetje, sveče in za sve-
te maše, izrazili pisna in ustna sožalja ter za denarno 
pomoč. Iskrena hvala dr. Belejevi, Luki in Borisu za nu-
deno zdravstveno pomoč. Župnikom Roku Metličarju, 
Klemnu Jagru in Jožetu Hrastniku za lepo opravljen 
cerkveni obred, Marinki Mošnik za poslovilne besede 
izpred domače hiše, gospodu Petru Ojsteršku za molitev 
in izrečene besede slovesa, sosedoma Mirku in Slavku za 
nošenje križa in luči, Moškemu pevskemu zboru Laško za 
odpete pesmi, Marko Razboršku za odigrano žalostinko, 
vsem praporščakom, pogrebni službi Komunale Laško za 
organizacijo pogreba ter kolektivom trgovine Tuš Debro, 
CSD Laško, Vrtcu Laško in Zaporov Celje. Posebej se 
zahvaljujemo vsem rudarjem, ki ste ga pospremili na 

njegovi zadnji poti.
Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči: žena Marina, hčerki Urška in Barbi z 
Juretom, brata Drago, Joško in sestra Milena z 

družinami ter ostalo sorodstvo

L 5

S R E Č N O !

Pomlad se na zemljo vrne, 
petje slavcev se zbudi, 

v cvetju zemlja se zagrne, 
zame pa pomladi ni.

Z A H VA L A

Nenadoma nas je zapustil 
naš dragi

Mirno in spokojno si zaspala, 
v večni sen od nas odpotovala. 
Naj bo srečno tvoje potovanje 

in pogosto vračaj se nam v sanje.

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi naše drage 
mame, babice, prababice, sestre, 

tete in tašče

KAROLINE 
LAPORNIK

iz Leskovce 
 (8. 8. 1928 – 22. 12. 2010)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prija-
teljem in znancem, ki ste nam v teh težkih trenutkih stali ob 
strani. Hvala za ustna in pisna sožalja, tolažilne besede, cvetje, 
sveče in za svete maše. Iskrena hvala nečaku Petru, ki je z veliko 
prijaznostjo in srčnostjo zadnja štiri leta krajšal dopoldneve naši 
mami in nam bil v veliko pomoč. Hvala vsem, ki ste jo imeli radi 
in ste jo v tako velikem številu pospremili na njeni zadnji poti. 
Hvala gospodu župniku za opravljen cerkveni obred, govornici 
Petri Šuster za besede slovesa, zboroma za odpete žalostinke, 
Marku Razboršku za odigrano melodijo in pogrebni službi Ko-
munale Laško. Hvala sodelavcem Merkurja Celje, OŠ Hudinja, 

Telekoma Celje in Pivovarne Laško.

Žalujoči: sinovi Marjan, Viki in Jože z družinami, hčerki 
Ana in Dragica z družinama ter ostalo sorodstvo

L 1
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Podjetje NT&RC, d.o.o. 
Direktor: Srečko Šrot
Podjetje opravlja časopisno-založniško, radijsko in 
agencijsko-tržno dejavnost
Naslov: Prešernova 19, 3000 Celje, telefon (03) 
42 25 190, fax: (03) 54 41 032, Novi tednik izhaja 
vsak torek in petek, cena torkovega izvoda je 1 EUR 
petkovega pa 1,25 EUR. Naročnine: Vera Gmajner. 
Mesečna naročnina je 8,30 EUR. Za tujino je letna 
naročnina 199,20 EUR. Številka transakcijskega ra-
čuna: 06000  0026781320. Nenaročenih rokopisov 
in fotografij ne vračamo.

Tisk: Delo, d.d., Tiskarsko središče, Dunajska 5, 
direktor: Bogdan Romih. Novi tednik sodi med pro-
izvode, za katere se plačuje 8,5% davek na dodano 
vrednost.

NOVI TEDNIK
Odgovorna urednica: Tatjana Cvirn
Namestnica odg. ur.:  Ivana Stamejčič 
Računalniški prelom: Igor Šarlah
Oblikovanje: www.minjadesign.com
Fotografija: Sherpa, GrupA
E-mail uredništva: tednik@nt-rc.si
E-mail tehničnega uredništva: tehnika.tednik@nt-rc.si

RADIO CELJE
Odgovorna urednica: Janja Intihar
Namestnica odg. ur.: Bojana Avguštinčič
E-mail: radio@nt-rc.si.
E-mail v studiu: info@radiocelje.com

UREDNIŠTVO
Mateja Jazbec, Brane Jeranko, Špela Kuralt, Polona 
Mastnak, Urška Selišnik, Branko Stamejčič, Simona 
Šolinič, Dean Šuster, Saška T. Ocvirk
Tajnica uredništva: Tea Podpečan Veler

AGENCIJA
Opravlja trženje oglasnega prostora v Novem tedniku 
in Radiu Celje ter nudi ostale agencijske storitve.

Pomočnica direktorja in vodja Agencije: Vesna Lejič

Propaganda: Zlatko Bobinac, Simona Brglez, Voj-
ko Grabar, Viktor Klenovšek, Nina Pader, Rok Za-
ložnik, Marjan Brečko
Telefon: (03)42 25 190
Fax: (03)54 41 032, (03)54 43 511
Sprejem oglasov po elekt. pošti: agencija@nt-rc.si

DRUŠTVO REGIONALNA VARNA 
HIŠA
Telefon 492-63-56
KRIZNI CENTER ZA MLADE
Telefon 493-05-30
ŠENT - Slovensko združenje za 
duševno zdravje
(dnevni center in stanovanjske 
skupine)
Gregorčičeva 6 - pisarna,
3000 Celje, tel. št. 03/ 428 88 90
MATERINSKI DOM
Telefon 492-10-14
DRUŠTVO SOS TELEfON ZA žEN-
SKE IN OTROKE - žRTVE NASILjA
080-11-55, vsak delavnik od 12.00 
do 22.00, ob sobotah, nedeljah in 
praznikih pa od 18.00 do 22.00. Faks 
za gluhoneme 01-524-19-93, e-mail: 
društvo-sos@drustvo-sos.si
Inštitut VIR – socialna rehabilitaci-
ja, raziskovanje in razvoj
Vrunčeva 9, 3000 Celje
Telefon: 03 490 00 24, GSM: 031 
288 827, e-pošta: vir@institut-vir.si, 
Spletna stran: www.institut-vir.si
Pomoč mladostnikom in staršem pri 
spoprijemanju s problematiko drog 
in z vzgojnimi težavami
SLOVENSKO DRUŠTVO HOSPIC
OBMOČNI ODBOR CELjE
Dodajati življenje dnem in ne dneve 
življenju; Kocenova 4 - 8, Celje
tel.: 03/548 60 11 ali 
051/ 418 446

DRUžINSKI INŠTITUT BLIžINA,
telefon: 03/492-55-80
Skupine: za starše, za razvezane, 
za ženske, žrtve psihičnega ali 
fizičnega nasilja, za moške storilce 
nasilja ali žrtve psihičnega nasilja
CENTER ZA POMOČ NA DOMU
Telefon 03 427-95-26 ali 03 427-95-28
DRUŠTVO OZARA CELjE
Pomoč ljudem s težavami v 
duševnem zdravju, Kocenova ul. 4, 
3000 Celje
Pisarna za svetovanje in 
stanovanjska skupina: ponedeljek-
petek od 8.-16. ure;
telefon: 03 492 57 50 ali 492 57 51
Uradne ure: ponedeljek in sreda
od 9.-13. ure.
DRUŠTVO ZAKONSKI IN 
DRUžINSKI INŠTITUT ETEOS
031 555 844, www.eteos.si, 
info@eteos.si, Gosposka ulica 2, 
Celje. Svetovanja in pomoč pri 
dojenju, prehrani in vzgoji najstni-
kov. Srečanja za starše z otroki 
do 6 leta starosti. 
AL-ANON – skupnost svojcev 
alkoholikov vam pomaga v primeru 
alkoholizma v družini. Pokličite tel.
01/251 30 00, 041/590 789,
spletna stran: ww.al-anon.si
KLIC UPANjA CELjE
za vse, ki imajo težave
Brezplačni telefon: 116-123

Spored od 7. 1. do 10. 1.
Kinematografi si pridržujejo pravico 
do spremembe programa.
Gremo mi po svoje – komedija
12.35, 14.45, 17.00, 19.10
Draga, počakaj, sem na poti –
komedija
12.20, 14.30, 16.40, 18.50
Zgodbe iz Narnije 3. del – domišljijska 
pustolov., 3D
20.20, 22.50
Paranormalno 2 – grozljivka
21.15, 23.15
Tron: Zapuščina – akcijska
ZF-pustolov., 3D
21.10, 23.50
življenje, kot ga poznaš – romantična 
komedija
12.00, 16.05, 18.35, 21.05, 23.35
Njuna družina – komedija
10.50, 11.50, 13.00, 14.05, 15.10, 16.15, 
17.20, 18.25, 19.30, 20.40, 21.40, 23.00, 
23.55
Spusti me k sebi – grozljivka
21.00, 23.30
Samova pustolovščina – animirana
družinska komedija 3D
11.05, 12.10, 13.05, 14.20, 15.05, 16.20, 
17.05, 18.20, 19.00
Turist – triler/drama
11.20, 13.40, 16.10, 18.30, 20.50, 23.10

legenda:
vsak dan
sobota, nedelja
petek, sobota

PETEK
17.30 Mati in hči – drama
20.00 Tist' dan v tednu – glasbeni
dokumentarec
SOBOTA
18.00 Tist' dan v tednu – glasbeni
dokumentarec
20.00 Mati in hči – drama
NEDELJA
18.00 Mati in hči – drama
20.30 Tist' dan v tednu – glasbeni
dokumentarec

SOBOTA
18.00 Vesna (odlomki) – slovenski
črno-beli film

PETEK
18.00 Megaum – animirana družinska 
pustolov., sinh.
19.00 Lahka punca – romantična
komedija
20.00 Paranormalno – grozljivka
SOBOTA
19.00 Megaum – animirana družinska 
pustolov., sinh.
20.00 Lahka punca – romantična
komedija
21.45 Paranormalno – grozljivka
NEDELJA
17.00 Megaum – animirana družinska 
pustolov., sinh.
18.00 Lahka punca – romantična
komedija
20.00 Paranormalno – grozljivka

PETEK, 7. 1.

18.00 Knjižnica Velenje
A. Kermauner: Berenikini kodri
pogovor vodi Andreja Kac

19.00 Dom sv. Jožefa Celje
MePZ Celeia Celje
božični koncert

19.00 Dom Svobode Griže
Kavarniški večer
gost bo pesnik David Šušel

19.00 Cerkev Jezusove spremenitve na 
gori, Rogla
Gamma
koncert v okviru ciklusa Glasba 
z Rogle

21.00 eMCe plac Velenje
Dvadeseta Vol. 1
klubski večer – Nostalgija

22.00 Mestni kino Metropol
This fire
plesni večer – indie/alternative

SOBOTA, 8. 1.

10.30 Dom kulture Velenje
Princesa Krinolina
lutkovno-igrana predstava 
Lutkovnega gledališča Maribor

18.00 eMCe plac Velenje
Pakistan – dežela prijaznih ljudi
potopisno predavanje Zorana 
Furmana

18.00 Glasbena šola Velenje
Tromboniada
koncert pozavnistov

18.00 Dom kulture Velenje
MePZ Gorenje
koncert

18.30 Nadžupnijska cerkev sv. Martina, 
Laško
MePZ Koral Laško
koncert božičnih pesmi; gostje 
Vokalna skupina iZbor Šentjur

19.00 Kulturni dom Šentjur
MePZ Zarja-Akvonij
koncert ob 20-letnici delovanja

19.30 Dom II. slovenskega tabora Žalec
Godba Liboje
novoletni koncert

20.00 Center konjeniškega športa Celje
Vokalna skupina A-Kamela
koncert

21.00 eMCe plac Velenje
Dvadeseta Vol.2
klubski večer – Nostalgija

NEDELJA, 9. 1.

14.00 Celjski dom
O življenju in delu Bruna 
Groeninga
dokumentarni film

17.00 Kulturni dom Velenje
A. jelačin: Pacienti v čakalnici
komedija v izvedbi KUD Ivan 
Kaučič Ljutomer

17.00 Cerkev sv. Kancijana na Rečici ob 
Savinji
Koncert ženske vokalne skupine
A. Mohorič in K. Šuster – sopran; 
M. Tiran – mezzosopran, 
M. Bohinc – alt, A. Škorja 
– spremljava ob klavirju in 
umetniško vodstvo

17.30 Domačija Antona Aškerca Rimske 
Toplice
Literarni večer

PONEDELJEK, 10. 1.

17.30 Osrednja knjižnica Celje
Ne odreci se sanjam
predstavitev knjige in predavanje 
z diapozitivi Hermana Čatra v 
okviru Univerze za III. življenjsko 
obdobje

18.00 Knjižnica Rog. Slatina
Tone frelih
pogovor s pisateljem bo vodila 
Vida Hustič

19.00 Dom sv. Jožefa, Celje
Lepote Slovenije v štirih letnih 
časih
potopisno predavanje Francija 
Horvata

Pokrajinski muzej Celje: Alma M. 
Karlin: Poti; do 16. 1. Svetišča ob reki, 
do preklica

Likovni salon Celje: Andreja Džaku-
šič, Simon Macuh, Iva Tratnik: obleka … 
človeka, do 16. 1.

Galerija sodobne umetnosti Celje: 
Jasna Hribernik: Nočni let, do 10. 2.

Galerija Plevnik – Kronkowska: 
razstava slik Narcisa Kantardžiča, do 
14. 1.

Galerija Erotike Račka Celje: razsta-
va Aleksandar Jestrović – Jamesdin: Kdo 
koga jebe?, do 17. 1.

Galerija Niko Ignjatič Celje: prodaj-
na slikarska razstava del znanih slo-
venskih in tujih avtorjev v lasti Gojka 
Strajniča, do 8. 1.

fotosalon Celje: XI. celjska fotograf-
ska razstava 2010, do 18. 1.; fotografska 
razstava Gorazda Goloba, do 20. 1.

Razstavni prostor Cinkarne Celje: 
fotografska razstava Francija Horvata, 
do 30. 1.

Razstavni prostor Elektra Celje: raz-
stava celjske slikarke Amine Kolarič, do 
28. 2.

Marijina cerkev Celje: Z jaslicami v 
božični čas; vseslovenska razstava ja-
slic, do 9. 1.

Dom sv. jožefa Celje: razstava Ume-
tniki za Karitas, do 28. 2.

železarski muzej Teharje: fotograf-
ska razstava Impresije, avtorice Andreje 
Ravnak, do 31. 1.

jakijeva hiša – Galerija Nazarje: raz-
stava Gorana J. Horvata: Podobe pragoz-
dno bujne domišljije, do 10. 1.

Anina galerija Rog. Slatina: prodaj-
na razstava del razstavljavcev iz galerije, 
do 6. 2.

Razstavišče Kulturnega centra 
Laško: razstava akademskega slikarja 
Franca Vozlja, do 20. 1.

Muzej premogovništva Slovenije 
Velenje: razstava Sonca akademskega 
slikarja Darka Slavca, do 20. 1.

Savinov likovni salon žalec: razsta-
va akademskega slikarja Mihe Štruklja, 
do 31. 1.

Pokrajinski muzej Celje: Kulturno- 
in umetnostnozgodovinska razstava, 
Lapidarij in Celeia, mesto pod mestom 
(Knežji dvorec).

Pokrajinski muzej Celje, Planina 
pri Sevnici: Etnološka zbirka Šmid.

Pokrajinski muzej Celje, Zgornji 
trg Šentjur: stalna arheološka razstava 
Rifnik in njegovi zakladi.

Ipavčeva hiša Šentjur: Ipavca – ži-
vljenje in delo Gustava in Benjamina 
Ipavca.

Muzej Laško: Laško – potovanje sko-
zi čas; Geologija okolice Laškega; Pivo-
varstvo in zdraviliški turizem.

Muzej novejše zgodovine Celje: Ži-
veti v Celju, Zobozdravstvena zbirka.

MNZ Celje, Otroški muzej Herma-
nov brlog: Kraški ovčar pri Hermanu 
Lisjaku.

MNZ Celje, fotografski atelje josipa 
Pelikana: stalna postavitev.

Dvorec Strmol: Kuharca (Pokrajinski 
muzej Celje); Hetiške tkanine in vezeni-
ne (Pokrajinski muzej M. Sobota); Med-
narodna zbirka likovne umetnosti

Galerija Vlada Geršaka Celje, raz-
stavni prostor Salona pohištva Tripex 
Celje, gostišče Hochkraut Tremerje, 
restavracija na celjski železniški po-

staji, Celeiapark in pošta Celje: likovna 
dela Vlada Geršaka.

Galerija Dan: prodajna razstava del 
različnih avtorjev.

Galerija Oskarja Kogoja Celje: pro-
dajna razstava izdelkov iz serij Nature 
in Energy Design ter Cesarica Barbara 
Celjska, oblikovalca Oskarja Kogoja ter 
grafik Rudolfa Španzla na temo Celjski 
grofi.

Knjižnica Gimnazije Celje - Center: 
likovna dela dijakov umetniške Gimna-
zije Celje - Center.

PLANINSKI 
KOTIČEK

Planinsko društvo Laško vabi v nede-
ljo, 9. januarja, na 20. novoletni pohod na 
Govško brdo. Začetek pohoda bo ob 8. uri 
pri avtobusni postaji v Laškem. Vzponu 
na vrh Govškega brda, kjer bo ob 11. uri 
kulturni program z nastopom MPZ iz Se-
draža, bo sledila razglasitev tistih, ki so 
se lani največkrat vpisali v vpisno knjigo 
na vrhu Govškega brda.
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Ona: Prizadevanje, da bi bili 
drugačni kot ste v resnici, se 
vam ni obrestovalo, saj ste več 
izgubili kot pridobili. Poskusi-
te z majhno ukano, saj boste 
imeli veliko večje možnosti.

On: Navadite se razmišljati 
drugače. Ne iščite popolnosti, 
saj vam ne bo uspelo izpolni-
ti niti polovice tistega, kar bi 
radi. Na koncu se boste spraše-
vali, kje ste ga polomili.

Ona: Zmanjšajte količino 
popite kave, negativno vpli-
va na krvni pritisk. Obiščite 
zdravnika, ki vam bo še edini 
znal pravilno svetovati, sicer 
se vam ne obeta prav nič do-
brega.

On: Poskusili boste s prese-
nečenjem, a se vam ne bo po-
srečilo. Vseeno se boste prav 
pošteno nasmejali. Posebej 
zabavno bo, ko boste odkrili, 
kdo vam je pri tem nagajal …

Ona: Če boste čakali na 
partnerjev korak in pri tem 
govorili, kako je svet krut in 
nepravičen, se vam ne piše nič 
dobrega. Včasih se je treba za 
izpolnitev želja precej potrudi-
ti, zato ne odlašajte!

On: Ne pretiravajte, raje pre-
senetite partnerko in okolico 
z mirnostjo, ki je niso priča-
kovali. To vam bo pomagalo 
realizirati ljubezenske načrte, 
o katerih ste doslej le sanjali.

Ona: Prikrito vas bodo obto-
žili za zadevo, pri kateri niste 
nikoli sodelovali. Zaman boste 
razlagali, dokazati bo treba! 
Pri tem bo pomagal partner, ki 
je sposobnejši kot mislite.

On: Še vedno niste pozabili 
osebe, ki ste jo nedavno tega 
grobo zavrnili. Pokličite jo in 
zgladite storjeno napako. Kdo 
ve, morda iz tega nekoč še ne-
kaj bo …

Ona: Veseljačenje pozno v 
noč se lahko konča le z glavo-
bolom, kar ni prijetno, zato 
imejte pravo mero. Obeta se 
prepir s partnerjem, ki se bo 
hitro spremenil v nekaj čisto 
drugega.

On: Ne bodite nenehno 
napeti zaradi osebe, ki vam 
zadnje čase kar preveč buri 
domišljijo, vi pa se ne morete 
odločiti za kaj konkretnega. 
Sprostite se in videli boste, da 
vam bo uspelo.

Ona: S partnerjem se bosta 
sporazumela glede zadeve, ki 
je bila zadnje čase kar precej 
moteča ovira med vama. Tako 
bosta dokončno uredila raz-
merje, ki ima očitno še lepo 
prihodnost.

On: Privoščite si počitek in 
razmislite o dosedanjih ljube-
zenskih podvigih. Marsikaj se 
boste naučili, še več pa odnesli. 
Pustite avanture in se raje po-
svetite resnejšim opravkom.

Ona: Telefonski klic, ki ga 
že dolgo željno pričakujete, bo 
razjasnil marsikatero skriv-
nost. Ne reagirajte prehitro, 
porušili bi vse, kar ste tako 
dolgo gradili. Počasi se daleč 
pride!

On: Kar se vam bo zdelo, da 
je ljubezen, bo šele njen zače-
tek. To, kar vas še čaka, bo še 
lepše in zanimivejše. Treba 
bo le obdržati sedanji tempo, 
kar pa ne bo tako lahko, kot 
mislite.

Ona: Vsi v okolici se bodo ču-
dili zagnanosti in delavnosti, 
kar nista ravno vaši prirojeni 
navadi. Pazite, da se ne boste 
tako preveč oddaljili od stare 
družbe, ki vas že pogreša.

On: Pomagali si boste z 
diplomacijo, če boste želeli 
ohraniti odnose s prijatelji na 
dosedanji ravni. Nenavadno 
obnašanje bo v njih vzbudilo 
preplah in celo odvračanje.

Ona: Viharna odločitev vas 
bo pripeljala na nezanesljiva 
tla, a si boste opomogli. Poma-
gal bo dober prijatelj, ki pa bo 
zahteval manjšo uslugo. Glede 
posla si ne delajte skrbi.

On: Lotili ste se stvari, ki lah-
ko hitro uspe. Dobro bi bilo, da 
se že zdaj začnete pripravljati 
na nadaljnje odločitve, saj bo 
kasneje prepozno. Na partner-
ko bi lahko bolj popazili …

Ona: Še vedno boste imeli 
dobre možnosti za uresničitev 
ljubezenskih načrtov, a se bo 
treba bolj potruditi. Uspeh je 
dobesedno pred vami, storite 
že enkrat ta usodni korak.

On: Ne skušajte se slepiti s 
praznimi obljubami. Poiščite 
starega prijatelja in ga prosite 
za nasvet. Prav rad bo poma-
gal. Srečen je človek, ki ima 
takšne prijatelje, zapomnite 
si to!

Ona: Po glavi vam bodo šle 
samo neresne zadeve, kar niti 
ne bo slabo, saj se boste za-
bavali kot že dolgo ne. Sredi 
takšnega razpoloženja boste 
spoznali neznanca, ki vas bo 
očaral.

On: Spoprijateljili se boste z 
osebo, do katere ste bili hladni 
in nezainteresirani, zdaj pa 
boste spoznali, da ni tako dol-
gočasna, kot se vam je zdelo. 
Sprememba bo dobro dela.

Ona: Ne oklevajte, izkori-
stite ugoden teden. Spoznali 
boste osebo, s katero se boste 
zelo zabavali. Tudi v poslu se 
obeta zelo dobra poteza, ki vas 
utegne rešiti iz težav.

On: Dobro premislite, pre-
den se odločite za korak, ki 
lahko dodobra spremeni odnos 
s partnerko. Raje ji pustite več 
svobode. Tako se bo tudi ona 
bolj veselila ponovnega sreča-
nja.

Nagradna križanka

Ime in priimek:

Naslov:

  Št. 2 - 7. januar 2011 

Nagradni razpis
1. nagrada: darilni bon v vrednosti 20 EUR Kozmetike 

Alenke Marguč v Celju in toaletni darilni paket
2. nagrada: darilni bon v vrednosti 20 EUR Kozmetike 

Alenke Marguč v Celju
3. –5. nagrada: bon za kosilo za 1 osebo v Gostilni Kmetec 

pri Starem gradu v Celju

Pri žrebanju bomo upoštevali vse pravilne rešitve (geslo), 
ki jih bomo prejeli na dopisnicah na naslov: NT&RC, Prešer-
nova 19, 3000 Celje do četrtka, 13. januarja.

Rešitev nagradne križanke iz št. 103
Rešitev: ŽAR, ETA, LEV, VI, ASA, TUŠ, DAK, LASTNIK, BS, 

LEALI, MERANO, AVTODROM, PASTOR, NARTE, SEKAN-
TA, KSI, KSENON, KRK, OT, EMA, OLJE, AER, MINORIT, 
EDIRNE, AKOLADA, SCAT, AD, TAL, ZARJA, TATI, OGNJE-
MET, NEON, IAN, HČI, EMERSON, RESK, PK

Geslo: Želimo vam veselo in srečno novo leto

Izid žrebanja
1. nagrado, darilni bon v vrednosti 20 EUR Kozmetike 

Alenke Marguč v Celju in vstopnico za kopanje v Therma-
ni Laško, prejme: Lidija Grobelnik, Milčinskega 1, 3000 
Celje.

2. nagrado, darilni bon v vrednosti 20 EUR Kozmetike 
Alenke Marguč v Celju, prejme: Erika Parašun, Breg 62a, 
3313 Polzela.

3. –5. nagrado, vstopnico za kopanje v Rogaški Rivieri, 
prejmejo: Alojz Volavšek, Gorica 14, 3263 Gorica pri Sliv-
nici; Srečko Šoštarič, Karla Vovka 8, 3220 Štore in Nande 
Jakopič, Bukovca 9, 3270 Laško.

Vsi izžrebani nagrajenci bodo obvestila o nagradah prejeli 
po pošti.
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Celjska mestna svetnica Urša Drugovič, ki je iz leta v leto bolj »fejst«, si je prvi dan v 
novem letu na celjski Špici ogledala, kako celjski župan Bojan Šrot in še nekateri junaki 
plavajo v Savinji. Prav nič hladno pa ni bilo njenemu dihurju Rudiju, saj se je grel v naročju 
vodje obratovanja čistilne naprave in črpališč v podjetju VO-KA Celje. Drugovičeva je lani 
prejela nagrado, imenovano smrketa, simbolično priznanje za uravnoteženo zastopanost 
žensk na volitvah. Pripadnica stranke Zeleni Slovenije pa skrbi tudi za primerno razmerje 
med ljudmi in zverinicami v urbanem okolju.

»Rudi ni bil ›načrtovan‹. V trgovino smo šli po papigo, a nobena ni bila podobna našemu 
Kokiju, ki nas je zapustil. Prijazni prodajalki smo se upirali, ko nam je želela pokazati di-
hurja, ko pa smo ga videli, je bila to ljubezen na prvi pogled,« pravi mama 18-letnega Nika 
in 14-letne Urške. Foto: SHERPA

Marjan Vengust (levo): »Jaz bom letos prvi!« Marjan Mačkovšek: »V redu, torej bom jaz 
drugi!« Kje in v čem? Če sta govorila o uspešnosti svojih podjetij, nimamo nič proti.

Foto: SHERPA

Z leve: Drago Medved, dr. Ivan Stopar in dr. Milko Mikola. Izbrana družba treh celjskih 
strokovnjakov, ki obvladajo kulturno dediščino in vinsko kulturo, preteklost naših gradov, 
našo povojno zgodovino in še marsikaj. So rekli kakšno nostalgično o starih, dobrih časih? 
Glede na resnost obrazov bi sklepali, da so imeli »v delu« kakšno zahtevnejšo temo.

Foto: SHERPA

Takole smo v objektiv ujeli dva pomembna celjska kulturnika, ki sta se malo »zažurala« 
TamKoUčiri. Tomaž Črnej, priljubljeni Tuži (levo), si je, primerno svoji trenutni poglavitni 
dejavnosti za dušo izbral – očala. Kot fotograf pač rad pogleda na svet skozi kvadratasto 
perspektivo. Simon Macuh, ki je kipar, umetnik, filozof in še kaj, pa prisega na artefakte. 
Enega si je izdelal za na glavo. Nič čudnega, saj se v zadnjem času veliko ukvarja z oblačili 
in s tem, kaj ta pomenijo za človeka. Ali za njegovo glavo …

Foto: GrupA

Katera oboževalka je To-
netu Vrablu podarila tako 
velik lectov srček? Obože-
valk, pa tudi oboževalcev je 
več, saj je Tone dobil lepo 
darilo za nedavno 900. od-
dajo Vrtiljak polk in valčkov 
na Radiu Celje. Kljub temu, 
da je Tone že nekaj časa 
upokojen, ne miruje, pač 
pa zagnano pripravlja te-
denske oddaje, zraven pa z 
veseljem priskoči na pomoč 
tudi pri raznih tradicional-
nih akcijah hiše, kot je bil 
nedavni ponovoletni obisk 
porodnišnice, kjer ima de-
setletja prakse in izkušenj. 
30. januarja ga lahko sre-
čate v živo v Štorah, kjer 
bo proslavil jubilej oddaje 
skupaj z znanimi narodno-
zabavnimi ansambli.

Dijaki I. gimnazije v Celju so tudi letos pripravili odličen Top classic, čisto svojo priredi-
tev, polno glasbe, plesa, pa tudi humorja. Ne bi šlo tako gladko brez duše dijaške obšolske 
ustvarjalnosti na šoli Juane Robida. Sprašujemo pa se, kaj jo je tako zaskrbelo ob pogledu 
na nogavice mladih plesalk. Ravnatelja Antona Šepetavca očitno niso motile.

Foto: GrupA

»Prešmentane podvezice«

Trije poznavalci

Naglavne skulpture

Gradbinec in jeklar

Smrketin dihurček Rudi

Srček za 
Toneta
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